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Της Πάφου
Αδεσμευτος

Ι. Τηλεμάχου
Αλλαγή σκυτάλης στον Δικηγορικό Σύλλογο 
Πάφου με τον Ιάσονα Τηλεμάχου να επικρατεί 
του Σάββα Ζανούππα για την προεδρία…

Σελ. 02

Μ. Νικολάου
Η Αστυνομία, καταβάλλει κάθε δυνατή προσπά-
θεια να απαμβλύνει το κυκλοφοριακό πρόβλη-
μα που δημιουργείται κατά τις ώρες αιχμής...

Σελ. 03

Μ. Στυλιανού
Καθυστερεί αδικαιολόγητα η Μαρίνα της Πά-
φου, σύμφωνα με τον διευθυντή του Εμπορικού 
και Βιομηχανικού Επιμελητηρίου Πάφου…

Σελ. 03

Σελ.16

Αφιέρωμα

www.cosmosnews.com.cy

Η ιστορία της Εκκλησίας μας στην Πάφο μέ-
σα από το Εκκλησιαστικό Μουσείο της Ιεράς 
Μητροπόλεως Πάφου. Πού βρίσκεται και τις 
σπουδαία εκθέματα  φιλοξενεί σήμερα και 
μπορείτε να θαυμάσετε...

Σ.Α.ΠΑ.

 Πάφος
Σκύλος που κυκλοφορούσε χωρίς λουρί επιτέθηκε 
και τραυμάτισε γυναίκα στην Πάφο, η οποία κατέλη-
ξε στο νοσοκομείο. Προειδοποιεί ο Υγειονομικός Λει-
τουργός του Δήμου Πάφου…

Σελ. 06

Εκτός ελέγχου η κατάσταση στην βιολογική μονάδα. 
Αφόρητη μπόχα πνίγει το αεροδρόμιο, Τίμη και Α-
χέλεια…
Γινόμαστε ρεζίλι σε χιλιάδες τουρίστες που φτάνουν 
στο αεροδρόμιο κρατώντας τη μύτη τους…

Σελ. 03

Στάσεις λεωφ.
Επισημοποιήθηκε το διαζύγιο του Δήμου Πάφου με 
τον εργολάβο του έργου για τους σταθμούς λεωφο-
ρείων τις στάσεις και τους χώρους υγιεινής. Οι δια-
φορές τους θα επιλυθούν στο δικαστήριο...

Σελ. 07

“Εκκλησιαστικό Μουσείο”

ΨΗΛΑ ΚΤΗΡΙΑ

Κατά των 
ψηλών
κτηρίων

Υπέρ των 
ψηλών
κτηρίων

Ιστορική ανατροπή
Αποσοβήθηκε η αλλοίωση της εικόνας της Πάφου
Ποιοι ψήφισαν υπέρ και ποιοι κατά της ανέγερση 
και άλλων ψηλών κτηρίων στο παραλιακό 
μέτωπο…
Το δημοτικό συμβούλιο Πάφου με οριακή πλειοψηφία και 
μετά από μια θυελλώδη συνεδρίαση, αποφάσισε να ταχθεί 
κατά της ανέγερσης νέων πολυώροφων κτηρίων στην 
τουριστική περιοχή. Η ψηφοφορία ήταν 10 -10 όμως με την 
νικώσα ψήφο του Δημάρχου, υιοθετήθηκε η θέση να μην 
δώσει θετικές απόψεις ο Δήμος για την ανέγερση δύο νέων 
ψηλών κτηρίων 13 και 14 ορόφων στο παραλιακό μέτωπο 
της πόλης. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, είχε προηγηθεί οργιώδες 
παρασκήνιο, με πιέσεις και την παρέμβαση ακόμα και 
κομματικών στελεχών από τη Λευκωσία...

Σελ. 05
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Γιώργος Σαξατέ

Η ξαφνική μανούρα που έπιασε κάποιους για την 
ανέγερση ψηλών κτηρίων, μου θυμίζει μια Κυ-

πριακή παροιμία την οποία όμως δεν μου επιτρέπε-
ται να γράψω…
Είναι αλήθεια ότι υπό κάποιες περιστάσεις τα ψηλά 
κτήρια είναι εντυπωσιακά, όπως σε μεγαλουπόλεις 
όπου υπάρχει τεράστιος πληθυσμός και λιγοστή γη για 
εκμετάλλευση, αλλά σε χώρες όπως η Κύπρος και πό-
λεις όπως η Πάφος να ανεγείρουμε ψηλά κτήρια; Και 
δεν μιλάμε για κτήρια των πέντε έξι άντε επτά ορόφων, 
μιλάμε για κτήρια άνω των δέκα ορόφων, που προσω-
πικά μου μοιάζουν με καρφιά στο σώμα της Κύπρου.
Κάθε φορά που κάποιος περνά από τη Λεμεσό μπορεί 
να δει πώς άλλαξε η εικόνα της πόλης και αυτό δυστυ-
χώς κάποιοι θέλουν να γίνει και στην Πάφο.
Στην Πάφο που συγκεντρώνει το 38% των τουριστών 
που έρχονται στην Κύπρο, ακριβώς γιατί είναι η τελευ-
ταία πόλη που κρατά τον παλιό της χαρακτήρα!
Αυτό μάλιστα τολμούν να το ονομάζουν πρόοδο χαρα-
κτηρίζοντας οπισθοδρομικούς όσους αντιτάσσονται σε 
τέτοια σχέδια.
Ισχυρίζονται ότι θα ωφελήσει οικονομικά την Πάφο, 
ενώ η αλήθεια είναι ότι θα ωφελήσει μόνο όποιους 
επιχειρηματίες τους ανεγείρουν και μόνο προβλήματα 
θα φέρουν στην πόλη.
Αυτό όμως συμβαίνει δυστυχώς όταν σε ένα κράτος 
αφήνονται να αποφασίζουν κάποιοι δημοτικοί σύμ-
βουλοι. Χωρίς να ορίζεται μια συγκεκριμένη πολιτική, 
χωρίς να ακούγονται και ακόμα χειρότερα να εισα-
κούγονται οι απόψεις ειδικών και χωρίς αν προηγεί-
ται καμιά απολύτως μελέτη.  Πόσες φορές θα καούμε 
επιτέλους σε αυτό τον τόπο για να διδαχτούμε από 
τα λάθη μας;
Πόσες φορές έχουμε εγκληματήσει ως κράτος ή ως το-
πικές αρχές καταστρέφοντας το περιβάλλον όχι μόνο 
το φυσικό αλλά και το αστικό.
Φανταστείτε σήμερα στην Πάφο με την ανάδειξη των 
νεοκλασικών κτηρίων, να υπήρχαν και τα διατηρητέα 
που γκρεμίσαμε στο κέντρο της Πάφου (ευτυχώς γλί-
τωσαν μερικά) πιά θα ήταν η εικόνα του κέντρου.
Η εικόνα όμως της πόλης μας δεν ανήκει σε κανένα 
δήμαρχο και κανένα δημοτικό σύμβουλο και στην πε-
ρίπτωση μάλιστα της Πάφου μιλάμε για brand που 
κτίστηκε με κόπο, για να μπορεί κάποιος εντελώς αλό-
γιστα και ελαφρά τη καρδία να το ξηλώσει.
Ας μας προβληματίσει όλους και ας έχουμε το νου μας 
γιατί οι προσπάθειες θα συνεχιστούν… Είναι πολλά τα 
λεφτά για να σταματήσουν… 

Απ’ τα ψηλά 
στα χαμηλά…

Παραπολιτικά
Σχόλια, σφήνες Σάτιρα και 
μικρές ειδήσεις, από την 
επικαιρότητα δοσμένα με 
χιούμορ και καυστική κρι-
τική από τους συντάκτες 
του Αδέσμευτου...

ΣΕΛΙΔΕΣ 8 -10

Αθλητικά
Διεξάγεται το Σαββατοκύ-
ριακο η 5η αγωνιστική του 
πρωταθλήματος, με το εν-
διαφέρον να επικεντρώνε-
ται στον αγώνα της Πάφου 
με τη Δόξα.

ΣΕΛΙΔΑ 23-24

Πολιτισμός
Ιστορίες και θέματα που 
αναδεικνύουν την ιστορία, 
την παράδοση και τον πο-
λιτισμό της επαρχίας μας 
και όλη η πολιτιστική κίνη-
ση της Πάφου… 

ΣΕΛΙΔΑ 15

Επικαιρότητα
Ποια λοιπόν είναι η αλήθεια 
για την ανέγερση ψηλών κτη-
ρίων στην Πάφο σύμφωνα με 
τις απόψεις των ειδικών;

ΣΕΛΙΔΑ 4

Επικαιρότητα
63χρονη γυναίκα δέχθηκε επί-
θεση από μεγαλόσωμο σκύλο 
στην οδό Αγίου Παντελεήμονα 
στην προσπάθεια να σώσει το 
σκυλάκι που είχε μαζί της. 

 ΣΕΛΙΔΑ  6

Αυτοκίνητο
Όλα τα νέα για τους φίλους 
του μηχανοκίνητου αθλητι-
σμού από τον συνεργάτη μας 
Γιώργο Παντελίδη…

ΣΕΛΙΔΑ 22

Αγγελίες
Αγγελίες εργασίας και ανακοι-
νώσεις που μπορεί να σας εν-
διαφέρουν σε ένα δισέλιδο...

   
ΣΕΛΙΔΕΣ 20-21

ΣΑΝ
     ΣΗΜΕΡΑ...

1931-Ο χρηματιστηριακός πανικός σε Αμερική και Ευ-
ρώπη επηρεάζει και την Ελλάδα. Σημειώνεται υποτίμη-
ση των αξιών και χρεοκοπία χρηματιστών σε Αθήνα και 
Θεσσαλονίκη, ενώ κλείνει το Χρηματιστήριο Αθηνών 
εως τς 16 Δεκεμβρίου 1932

1961-Οι ιδρυτές της Ενώσεως Κέντρου, (όρθιοι) Ηλ. Τσι-
ριμώκος, Στ. Στεφανόπουλος, Σ. Παπαπολίτης, Στ. Κωστό-
πουλος, Αλεξ. Μπαλτατζής, (καθήμενοι) Π. Κατσώτας, Γ. 
Παπανδρέου, Γ. Αθανασιάδης- Νόβας. Ιδρύεται η «Ένω-
σις Κέντρου», με αρχηγό τον Γεώργιο Παπανδρέου. Στη 
διοικούσα επιτροπή μετέχουν οι: Γεώργιος Αθανασιάδης 
- Νόβας, Παυσανίας Κατσώτας, Σταύρος Κωστόπουλος, 
Αλέξανδρος Μπαλτατζής, Σάββας Παπαπολίτης, Στέφα-
νος Στεφανόπουλος και Ηλίας Τσιριμώκος.

1982-Σκοτ Φάλμαν
Χρησιμοποιείται για πρώτη φορά σε διαδικτυακή επικοι-
νωνία το smiley. Τη χρήση του συγκεκριμένου συμβόλου 
προτείνει ο Σκοτ Φάλμαν.

1989-Ναούμ Σαλαμάνοφ
Ο βούλγαρος πρωταθλητής της άρσης βαρών Ναούμ 
Σαλαμάνοφ ζητά πολιτικό άσυλο στην τουρκική πρε-
σβεία, ενώ βρίσκεται στην Αθήνα. Στη συνέχεια θα γρά-
ψει ιστορία στο άθλημα, με την τουρκική σημαία και το 
όνομα Ναΐμ Σουλεϊμάνογλου.

1990-Κυκλοφορεί το τελευταίο φύλλο της εφημερίδας της 
Αριστεράς «Η Πρώτη», συμφερόντων Χρήστου Καλογρίτσα.
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“Η διαφήμιση 
είναι τυπωμένες 

πωλήσεις”

Daniel Starch
Διαφημιστής

ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ
ΣΑΒΒΑΤΟ23

ΔΙΑΝΥΚΤΕΡΕΥΟΝΤΑ ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΠΑΦΟΥ

Εφημερ εύ ον τες Οδ ον τίατρ οι 
Οι Εφημερεύοντες Οδοντίατροι Πάφου για το Σαββατοκύριακο είναι:

ΣΑΒΒΑΤΟ 23/09/2023-ΤΣΙΑΚΟΛΗ ΜΑΡΙΑ ΤΗΛ 99603235
ΚΥΡΙΑΚΗ 24/09/2023-ΑΡΓΥΡΟΥ ΑΝΤΩΝΗΣ  ΤΗΛ 99148466

Χρήσιμα Τηλέφωνα

ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26806060
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΠΑΦΟΥ  26803100
ΠΡΩΤΕΣΒΟΗΘΕΙΕΣ  26803145
ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΗΠΑΦΟΥ  26806272
ΥΔΑΤΟΠΡΟΜΗΘΕΙΑ 26943045/99603622
ΑΗΚΠΑΦΟΣ  26206000
ΑΗΚΒΛΑΒΕΣ  1800
ΑΤΗΚΒΛΑΒΕΣ  80000197
ΑΡΧΗΓΕΙΟΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ 22808080
ΑΝΑΦΟΡΑΔΑΣΙΚΩΝΠΥΡΚΑΓΙΩΝ 26422641
ΕΚΤΑΚΤΗΑΝΑΓΚΗ  12-199
ΔΗΜΟΣΠΑΦΟΥ  26822270
ΔΗΜΟΣΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ  26962324

ΔΗΜΟΣΠΟΛΕΩΣ  26321321
ΔΗΜΟΣΠΕΓΕΙΑΣ  26621244
ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΠΑΦΟΥ  26811580
ΓΡΑΜΜΗΤΟΥΠΟΛΙΤΗ  1460
ΒΙΑΣΤΗΝΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑ 1440
ΚΕΝΤΡΟΔΗΛΗΤΗΡΙΑΣΕΩΝ 1401
ΣΥΝΔ.ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ&ΦΙΛΩΝ 26819268
ΑΜΕΣΗΑΝΤΑΠΟΚΡΙΣΗΝΑΡΚΩΤΙΚΑ 1410
ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟΠΑΦΟΥ  26306385
ΕΠΑΡΧΙΑΚΗΔΙΟΙΚΗΣΗ  26801101
ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΑΚΥΠΡΟΥ  77778833
ΠΟΛΙΤΙΚΗΑΜΥΝΑ  26818470
ΓΡΑΦΕΙΟΕΥΗΜΕΡΙΑΣ  26821602

Αλλαγή σκυτάλης στο Δικηγορικό Σύλλογο
Νέος Πρόεδρος ο Ιάσωνας Τηλεμάχου που 
επικράτησε του Σάββα Ζανούππα.
Ποια είναι τα μέλη του νέου διοικητικού συμβουλίου

Σήμερα, 23 Σεπτεμβρίου, είναι των Οσίων Ξανθίπ-
πης και Πολυξένης και της Αγίας Ραΐδος της παρ-
θένου

Α λλαγή σκυτάλης στην προεδρία των δικηγό-
ρων της Πάφου με τον Ιάσωνα Τηλεμάχου να 
είναι ο νέος πρόεδρος του Δικηγορικού Συλλό-

γου, ο οποίος μετά την καταμέτρηση των ψήφων που 
ολοκληρώθηκε αργά το βράδυ της Πέμπτης επικράτη-
σε του ανθυποψηφίου του Σάββα Ζαννούπα με 197 
ψήφους έναντι 133.
Οι εκλογές φαίνεται να είχαν ιδιαίτερο ενδιαφέρον και 
αυτό φαίνεται από τον μεγάλο αριθμό δικηγόρων που 
προσήλθαν στις κάλπες.
Η εκλογική αναμέτρηση πάντως διεξήχθη σε ήρεμο 
κλίμα και όλοι εύχονται το καλύτερο για τους λειτουρ-
γούς της δικαιοσύνης της πόλης μας, οι οποίοι εμφα-
νίζονται έτοιμοι να διεκδικήσουν το καλύτερο, ώστε 
το δικαστικό μέγαρο να καταστεί πιο λειτουργικό και η 
δουλειά τους να γίνεται υπό τις καλύτερες συνθήκες.
Διαπίστωση ότι οι δικηγόροι της Πάφου τίμησαν με το 

παραπάνω το νέο αίμα, αναδεικνύοντας νέους συνα-
δέλφους τους στο νέο διοικητικό συμβούλιο του Δικη-
γορικού Συλλόγου.

Για τη θέση του εκπροσώπου στο Παγκύπριο Δικηγο-
ρικό Σύλλογο επικράτησε η Σοφία Χατζηνεοφύτου ενώ 
τα νέα μέλη του νέου ΔΣ των δικηγόρων της Πάφου εί-
ναι τα ακόλουθα:
Νεόφυτος Δημοσθένους (198)
Μαριάννα Κωνσταντινίδου (195)
Νεόφυτος Νεοφύτου (190)
Ελένη Χαραλάμπους (189)
Θάνος Αθανασίου (167)
Κορακίδου Μαρία (165)
Πατσαλίδου Μαριλένα (161)
Χρυσοβαλάντω Ιωάννου (136)
Ευθυμίου Βαγγέλης (118)
Κατερίνα Προδρόμου (104)

23/9/23 ΣΑββΑτο Ευθυμίου Κλεονίκη. Ανθυπολοχαγού Γεωργίου Σάββα 43, Κατ. 2 

Φαρμακείο ΠΕΟ. Δίπλα από ταβέρνα 7, Άη Γιώργηδες Γεροσκήπου 26934224-26934224

24/9/23 ΚυριΑΚΗ Πίρπα Αλεξάνδρα Ελευθερίου Βενιζέλου 80 Απέναντι από το 

ΖΟΡΠΑ δρόμος Λυκείου Κύκκου-Πάφου. Πάφος 26948222 26948222

25/9/23 ΔΕυτΕρΑ Γιαννιού Σταυρούλλα Ελευθερίου Βενιζέλου και Χανιών 68 

50μ από Εμπορικό Κέντρο Θεοφάνη προς Κονιά Πάφος  26937857 26271776

26/9/23 τριτΗ Παπούδας Αριστοτέλης Αλέξαντρου Υψηλάντη 25 Περιοχή Δασού-

δι, 300m πιο κάτω από το Lidl Πάφος 26811750 26952138

27/9/23 τΕτΑρτΗ Διομήδους Στέφανος Ανθ/χαγού Γεωργίου Σάββα 2 

Μετά το Παφιακό Στάδιο προς Γεροσκήπου 26961999 99683122

27/9/23 τΕτΑρτΗ Φιλιππίδου - Γεωργιάδου Κωνσταντία Ευαγόρα Παλληκαρίδη 

93 Έναντι καταστήματος ρούχων ΝΟΥΜΕΡΟ Πάφος 26949259  26222670

28/9/23 ΠΕμΠτΗ Χρυσοστόμου Ελένη Δανάης 31Β  Έναντι  Olympic Lagoon 

Resort (πρωην Amathus) Κάτω Πάφος 26964837 26221624

29/9/23 ΠΑρΑΣΚΕυΗ Πετεινού Αμαρυλλίς Ανδρέα Έλληνα, Oriental Complex, Shop 

3 Δίπλα από το International School of Paphos Πάφος 26653929 99456401



Σ ε απάντηση της η Αστυνομία για το 
ρεπορτάζ του Αδέσμευτου  σχετικά με 
το κυκλοφοριακό χάος που επικρατεί 

στην Πάφο τις ώρες αιχμής, σημειώνει ότι 
καταβάλλει κάθε δυνατή προσπάθεια για 
την διευκόλυνση των οδηγών. 
Η Αστυνομία όπως αναφέρει ο εκπρόσωπος 
τύπου της Αστυνομικής Διεύθυνσης Πάφου, 
Μιχάλης Νικολάου, κατανοεί και καταβάλλει 
κάθε δυνατή προσπάθεια να απαμβλύνει το 
πρόβλημα που δημιουργείται κατά τις ώρες 
αιχμής. Τόσο το πρωί, όσο και το μεσημέρι, 
επανδρώνει τέσσερα σημεία για υποβο-
ήθηση των πολιτών, και συγκεκριμένα τις 
διασταυρώσεις στο Βιοφώς και Τ. Παπαδό-
πουλου και τους κυκλοφοριακούς  κόμβους 
Νοσοκομείου και του ιδιωτικού σχολείου 
International School. 
Περαιτέρω τονίζει, επανδρώνει κάποιες πο-
λυσύχναστες διαβάσεις πεζών, καθώς και 
κάποια άλλα σημεία που παρουσιάζεται 
άμεση ανάγκη. Ας αντιληφθούμε προσθέτει 
ότι το πρόβλημα παρουσιάζεται σε πολύ με-

γαλύτερο βαθμό σε άλλες πόλεις. 
Η ΑΔΕ Πάφου, κατέληξε  μέσα στα άλλα κα-
θήκοντα και υποχρεώσεις που καλείται κα-
θημερινά να φέρνει εις πέρας, θα συνεχίσει 
να καταβάλλει προσπάθειες εξυπηρέτησης 
των πολιτών στο μέτρο του δυνατού. 
Ο κ. Νικολάου κάλεσε τους πολίτες να δεί-
χνουν κατανόηση και να ενημερώνουν την 
Αστυνομία σχετικά με προβληματικά ση-
μεία. 
Για την διευκόλυνση της τροχαίας κίνησης 
τις ώρες αιχμής διευθετήθηκε και η παρου-
σία τροχονόμων του Δήμου Πάφου κυρίως 
στα σχολεία στην περιοχή του Αναβαργός. 
Στην ευρύτερη περιοχή λειτουργούν συνολι-
κά 8 εκπαιδευτήρια με περίπου 3.000 μαθη-
τές και η τροχαία κίνηση επιβαρύνθηκε μετά 
την έναρξη έργων ανάπλασης στο κέντρο 
του Αναβαργός. 
Ακόμη όμως και όταν ολοκληρωθούν αυτά 
τα έργα η βελτίωση δεν θα είναι σημαντική 
όπως εκτιμάται διότι το υφιστάμενο οδικό 
δίκτυο δεν μπορεί να σηκώσει το βάρος της 

τροχαίας κίνησης.
Όπως αναφερόταν στο ρεπορτάζ του Αδέ-
σμευτου την περασμένη εβδομάδα από την 
αρχή της νέας σχολικής χρονιάς ιδιαίτερα 
της ώρες αιχμής το πρωί και το μεσημέρι 
παρατηρείται κυκλοφοριακό κομφούζιο. Οι 
οδηγοί που κινούνται στην Λεωφόρο Τάσ-
σου Παπαδόπουλου και Δημοκρατίας καθώς 
επίσης στις οδούς Αριστοτέλη Σάββα και 
Ανδρέα Βλάμη χρειάζονται τουλάχιστον 30 
λεπτά για να διανύσουν μια απόσταση περί-
που 1 χιλιομέτρου. 

Στην περιοχή λειτουργούν το Λύκειο Αγίου 
Νεοφύτου, το Γυμνάσιο Αποστόλου Παύ-
λου, τα Δημοτικά και Νηπιαγωγεία της Με-
σόγης και του Αναβαργός, το International 
school και το Δημοτικό Πεύκιος Γεωργιάδης. 
Οι ουρές των οχημάτων τα πρωινά και τα με-
σημέρια ξεκινούν από το μέσο του δρόμου 
της Τσάδας διασχίζουν την Μεσόγη και φθά-
νουν μέχρι τον κυκλικό των Κονιών. 
Στην ίδια περιοχή λειτουργούν επίσης το 
Γ.Ν Πάφου και το Ταχυδρομείο. Μέχρι την 
Δευτέρα ήταν σε εξέλιξη έργα για τον κυκλι-
κό κόμβο Μεσόγης- Μέσα Χωριού παρά το 
International school. 
Επίσης έργα ανάπλασης είναι σε εξέλιξη και 
στο κέντρο του Αναβαργός. 
Παρότι ο κυκλικός κόμβος δόθηκε από την 
Δευτέρα στην κυκλοφορία η βελτίωση στην 
κίνηση των οχημάτων ήταν ανεπαίσθητη. Τα 
παράπονα που διατυπώνονται από πολίτες 
είναι καθημερινά ενώ δεν είναι λίγοι αυτοί 
που χάνουν ακόμη και τα ραντεβού τους με 
γιατρούς στο Γ.Ν Πάφου. 
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Κάνει ότι μπορεί η τροχαία στην Πάφο 
Συνεχίζεται  το κυκλοφοριακό κομφούζιο και η ταλαιπωρία οδηγών

Έ ντονη δυσοσμία συνεχίζει να επι-
κρατεί ς στις περιοχές γύρω από την 

βιολογική μονάδα επεξεργασίας λύμα-
των του ΣΑΠΑ στην Πάφο. Η δυσοσμία 
είναι αισθητή κυρίως στο αεροδρόμιο 
το οποίο όταν οι άνεμοι είναι βορειοδυ-
τικοί πνίγεται από την μπόχα. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, το πρό-
βλημα παρουσιάζεται λόγω της συγκέ-
ντρωσης μεγάλης ποσότητας λυματολά-
σπσης στις εγκαταστάσεις της μονάδας 
επεξεργασίας των λυμάτων. 
Έντονες είναι οι διαμαρτυρίες και από 
γειτονικές κοινότητες Τίμης, Αχέλειας 
και στον Δήμο Γεροσκήπου. 
Καταγγελίες για την δυσοσμία διατυ-
πώνονται από τα μέσα Αυγούστου χω-
ρίς δυστυχώς μέχρι σήμερα να υπάρξει 
βελτίωση. 
Για την αφόρητη κατάσταση που επι-
κρατεί στο αεροδρόμιο της Πάφου και 
τις γειτονικές κοινότητες, λόγω της δυ-
σοσμίας που προκαλείται από την βιο-
λογική μονάδα ο Δημοτικός Σύμβουλος 
Ανδρέα Χρυσάνθου επιβεβαίωσε ότι 
δεν γίνεται σωστή διαχείριση της λυμα-
τολάσπης.  
Ο κ. Χρυσάνθου, που επισκέφθηκε το 
πρωί τον βιολογικό σταθμό δήλωσε 
στο Radiocosmos ότι σήμερα κλήθηκε 
ο υπεύθυνος της μονάδας στο ΣΑΠΑ για 
να δώσει εξηγήσεις για την δυσοσμία 
που επικρατεί. Η κατάσταση είπε ο κ. 
Χρυσάνθου είναι τραγική. Σε διαβήματα 
προς τον ΣΑΠΑ για την δυσοσμία προέ-
βη και ο Δήμος Γεροσκήπου. 
Ο Δημαρχεύον Κυριάκος Χατζηβασί-
λης, χαρακτήρισε απαράδεκτη την κα-
τάσταση που επικρατεί και δεν μπορεί 

όπως είπε να γίνει ανεκτή. Ο κ. Χατζη-
βασίλης, δήλωσε ότι θα ζητήσει εξηγή-
σεις από τον ΣΑΠΑ. Τραγική χαρακτήρι-
σε την κατάσταση και ο Βουλευτής του 
ΑΚΕΛ Βαλεντίνος Φακοντής. Είναι αδια-
νόητο όπως είπε οι κάτοικοι της περιο-
χής να μην μπορούν να ανοίξουν τα πα-
ράθυρα στα σπίτια τους ή να καθίσουν 
στις βεράντες του γιατί είναι αφόρητη η 
δυσοσμία.
Η βιολογική μονάδα του ΣΑΠΑ που εδώ 
και έναν χρόνο περίπου διαχειρίζεται 
ιδιωτική εταιρία είναι τριτοβάθμιας επε-
ξεργασίας λυμάτων. Με τα έργα επέκτα-
σης και αναβάθμισης του σταθμού που 
ολοκληρώθηκαν πριν από περίπου 10 
χρόνια, επιτυγχάνεται  ηλεκτροπαρα-

γωγή από αναερόβια σταθεροποίηση 
οργανικής λάσπης να προσφέρει ηλε-
κτρική ενέργεια στις εγκαταστάσεις του 
Σταθμού, και εφαρμόζεται νέα τεχνολο-
γία ηλιακής ξήρανσης λάσπης από τα 
αστικά λύματα, με αποτέλεσμα να πα-
ράγεται καθαρό νερό υψηλής ποιότη-
τας για σκοπούς άρδευσης. 
Το νερό μεταφέρεται στον Ξερό Ποτα-
μό και εμπλουτίζεται ο υδροφόρος ορί-
ζοντα. Η αρχική δυναμικότητα επεξερ-
γασίας λυμάτων ανά ημέρα ήταν στις 8 
χιλιάδες κυβικά μέτρα και με την ανα-
βάθμιση έφθασε στα 20 χιλιάδες ημε-
ρησίως. Τον Ιούλιο και τον Αύγουστο η 
μονάδα λειτουργεί στο μάξιμουμ της 
δυναμικότητα της.

Εκτός ελέγχου η κατάσταση στη 
βιολογική μονάδα
Αφόρητη μπόχα πνίγει το αεροδρόμιο, Τίμη και Αχέλεια… Γινόμαστε ρεζίλι σε 
χιλιάδες τουρίστες που φτάνουν στο αεροδρόμιο κρατώντας τη μύτη τους… Καθυστερεί αδικαιολόγητα η Μαρίνα της Πάφου, σύμ-

φωνα με τον διευθυντή του Εμπορικού και Βιομηχανι-
κού Επιμελητηρίου Πάφου, Μαρίνο Στυ-
λιανού, σε αντίθεση με άλλα έργα, όπως 
αυτό του δυτικού παρακαμπτηρίου δρό-
μου, όπου όπως λέει υπάρχει κινητικότητα. 
Οι διαδικασίες προχωρούν και σε ό,τι αφο-
ρά τα οδικά έργα της λεωφόρου Τάφων των 
Βασιλέων.

Σε δηλώσεις του ο κ. Στυλιανού ανέφερε πως το ΕΒΕ έχει το-
νίσει πως θα παρακολουθεί τα χρονοδιαγράμματα αυστη-
ρώς όσον αφορά την Μαρίνα της Πάφου. «Η πληροφόρηση 
που λαμβάνει το ΕΒΕ Πάφου είναι ότι παρατηρείται μια αδι-
καιολόγητη καθυστέρηση την οποία το Επιμελητήριο Πάφου 
δεν μπορεί να ανεχτεί» είπε.
Ανέφερε ακόμη ότι το ΕΒΕ Πάφου προσπαθεί με κάθε τρό-
πο να προχωρήσουν τάχιστα οι διαδικασίες, σημειώνοντας 
πως είχε ανακοινωθεί ότι θα προχωρούσαν σε προσφορές 
για εξεύρεση μελετητών, για να βοηθήσουν το Υφυπουργείο 
Τουρισμού για να προχωρήσουν στην επόμενη φάση.
Ο κ. Στυλιανού είπε πως από τον Ιούλιο δεν είχαν νεότερα 
για το θέμα της Μαρίνας και η τελευταία πληροφόρηση που 
έχουν λάβει είναι ότι τα έγγραφα βρίσκονται στην Νομική 
Υπηρεσία.
Όσον αφορά το έργο του δυτικού παρακαμπτηρίου δρόμου, 
είπε πως πρόκειται για ένα οδικό πολεοδομικό έργο που εί-
ναι «επιτακτικής ανάγκης» και θα συμβάλει στην ολοκλήρω-
ση του οδικού δικτύου της πόλης της Πάφου. Πρόκειται για 
το δρόμο που ξεκινά από το Βιοφώς και θα καταλήγει στον 
παραλιακό δρόμο των Τάφων των Βασιλέων, παρά το εστι-
ατόριο Μελάνια.
Πρόσθεσε επίσης, πως το Τμήμα Πολεοδομίας έχει προχω-
ρήσει σε χωρομετρικές εργασίες και αποτύπωση, σημει-
ώνοντας παράλληλα πως βρίσκεται σε συνεννόηση με τις 
κοινοτικές αρχές αφού περνά διαμέσου τους ο δυτικός πα-
ρακαμπτήριος. Εξέφρασε παράλληλα την ευχή όπως ολοκλη-
ρωθούν οι εργασίες και το έργο παραδοθεί, ώστε να απαμ-
βλύνει την κυκλοφοριακή επιβάρυνση του σημείου παρά τα 
φώτα του Βιοφώς. Ο κ. Στυλιανού αναφέρθηκε και στα οδικά 
έργα της λεωφόρου Τάφων των Βασιλέων, λέγοντας ότι προ-
χωρούν οι διαδικασίες, ενώ ανέφερε πως το Υπουργικό Συμ-
βούλιο έχει θέσει το έργο αυτό ως προτεραιότητα.

Καθυστερεί αδικαιολόγητα η 
Μαρίνα της Πάφου, 
λέει ο Διευθυντής ΕΒΕ Πάφου
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  Ριπές
Ιστορικό mea kulpa 

H παραδοχή του Δημάρχου Πάφου ότι ήταν λά-
θος οι άδειες που δόθηκαν για την ανέγερση 

των δύο πολυώροφων κτηρίων στην Ποσειδώνος, 
είναι ιστορική και πολύ ελπι-
δοφόρα. 
Ιστορική διότι μπορεί να απο-
τρέψει την καταστροφή της 
φυσιογνωμίας και του χαρα-
κτήρα της πόλης μας και ιδι-
αίτερα της τουριστικής περι-
οχής. 
Ελπιδοφόρα είναι, διότι με τον 
ίδιο τρόπο μπορεί να αναγνω-
ρίζει και άλλα λάθη που έγιναν 
και να διορθωθούν. Ένα από 

αυτά είναι και οι μεταλλικές κατασκευές μπροστά 
από τα κτήρια της Αρχής Λιμένων για τα οποία και 
άλλα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου είχαν δώ-
σει την συγκατάθεση τους και όταν είδαν το απο-
τέλεσμα αναγνώρισαν το λάθος. 
Είναι πολύ σημαντικό για ένα πολιτικό πρόσωπο, 
να έχει την τόλμη και το θάρρος να αναγνωρίσει 
ένα λάθος του και να το διορθώσει για να εξυπη-
ρετήσει το δημόσιο συμφέρον, ακόμη και αν πρό-
σκαιρα τσαλακωθεί η εικόνα του, παρά να επιμέ-
νει στην ορθότητα του. 
Στην περίπτωση των ψηλών κτηρίων στην τουρι-
στική περιοχή της Πάφου, τυχόν συνέχιση της πο-
λιτικής των ψηλών κτηρίων θα ήταν καταστροφι-
κή και θα άνοιγε τον Ασκό του Αιόλου. 
Την στιγμή που στην Λεμεσό όχι μόνον συζητούν 
να βάλουν φρένο στην ανέγερση νέων πολυώ-
ροφων κτηρίων, αλλά μετρούν ήδη τις αρνητικές 
επιπτώσεις, στο Δημοτικό Συμβούλιο Πάφου επα-
νήλθε  η συζήτηση για να δίνονταν νέες άδειες για 
την ανέγερση πολυώροφων κτηρίων στην τουρι-
στική περιοχή. 
Ευτυχώς για την ώρα, το ενδεχόμενο ανέγερσης 
νέων πολυώροφων κτηρίων αποφεύχθηκε. 
Η μόδα των πύργων προέκυψε στην Κύπρο πα-
ράλληλα με την πολιτική των χρυσών διαβατηρί-
ων, παραβιάζοντας βασικούς κανόνες της αρχιτε-
κτονικής σχετικά με τις κλίμακες. 
Σε μια πόλη των 30 ή και 40χιλιάδων κατοίκων του 
μεγέθους δηλαδή της Πάφου, η ανέγερση πύργων 
και πολυώροφων κτηρίων θεωρείται τουλάχιστον 
άναρχη και αποσπασματική ανάπτυξη. 
Μια πόλη που είναι κτισμένη με χαμηλή δόμηση 
με τριώροφα κυρίως κτήρια η εμφάνιση κτηρίων 
15 και 16 ορόφων μοιάζει εντελώς παράκαιρη. 
Αν αυτά τα ψηλά κτήρια εμφανίζονταν στο κέντρο 
της πόλης θα μπορούσε ίσως κανείς να τα δικαι-
ολογήσει σε κάποιο βαθμό. Όμως η χωροθέτηση 
τους στην τουριστική περιοχή σε μικρή απόσταση 
από το Μεσαιωνικό Κάστρο και το Αρχαιολογικό 
Πάρκο συνιστούν πολεοδομικό έγκλημα. 
Το Δημοτικό Συμβούλιο δυστυχώς έδωσε την 
έγκριση του για τους δύο πρώτους πύργους και 
συζητούσε το ενδεχόμενο να δώσει άλλες δύο 
άδειες. Αν συνεχίζονταν  αυτή η πολιτική τότε 
πολύ σύντομα τα πολυώροφα κτήρια θα έφθα-
ναν μέχρι τα Δημοτικά Μπάνια καταστρέφοντας 
ολοκληρωτικά και αμετάκλητα την τουριστική πε-
ριοχή. 
Έστω και τραυματισμένη η σημερινή εικόνα της 
τουριστικής περιοχής και του ιστορικού πυρήνα 
της πόλης πρέπει να διαφυλαχθεί. Ήδη πολλές πό-
λεις, όχι μόνον στην Κύπρο αλλά και στην Ευρώπη, 
θεωρούν συγκριτικό πλεονέκτημα και διαφημί-
ζουν την χαμηλή δόμηση και τον χαρακτήρα τους. 
Μετά την αρνητική στάση του Δημοτικού Συμβου-
λίου για την ανέγερση των νέων πολυώροφων 
κτηρίων, ήρθε η ώρα το Δημοτικό Συμβούλιο να 
εισηγηθεί και σχετική πρόνοια στο Τοπικό Σχέδιο 
που να απαγορεύει την ανέγερση πολυώροφων 
κτηρίων ώστε να μην εξαρτάται αυτό από οποια-
δήποτε συγκυριακή πλειοψηφία.

Γράφει
ο Κώστας Νάνος
Αρχισυντάκτης
του “Ράδιο Cosmos”

Καθοριστικές παρεμβάσεις 
Θέσεις και αντιθέσεις για τα ψηλά κτήρια 

Ε κκρεμούσης της απόφα-
σης για τις απόψεις του 
Δημοτικού Συμβουλίου 

της Πάφου για την ανέγερση 
άλλων δύο ψηλών κτηρίων στο 
παραλιακό μέτωπο της πόλης οι 
απόψεις ειδικών επιστημόνων 
σαφέστατα αποδείχθηκαν δια-
φωτιστικές και καθοριστικές. 
Ποια λοιπόν είναι η αλήθεια 
για την ανέγερση ψηλών κτηρί-
ων στην Πάφο σύμφωνα με τις 
απόψεις των ειδικών;

Βύρωνας Ιωάννου
Καθηγητής Αρχιτεκτονικής

Άναρχη και 
α π ο σ πασ μ α -
τική χαρακτή-
ρισε την ανέ-
γερση πύργων 
στην τουρι-
στική περιοχή 
της Πάφου ο 

καθηγητής αρχιτεκτονικής του 
πανεπιστημίου frederick Βύρω-
νας Ιωάννου. Ο χαρακτήρας και 
η φυσιογνωμία μιας πόλης είπε 
καθορίζεται από το δομημένο 
περιβάλλον το ύψος και την 
αρχιτεκτονική των κτηρίων. Οι 
τοπικές αρχές πρόσθεσε και οι 
πολίτες θα πρέπει να διερωτη-
θούν πως διαμορφωθεί η εικό-
να της πόλης ή του παραλιακού 
μετώπου με 5 ή 10 πύργους και 
πολυώροφα κτήρια. 
Σήμερα πρόσθεσε, υπάρχει και 
η δυνατότητα προσομοίωσης 
με αυτού τους είδους τις ανα-
πτύξεις και να μπορεί κανείς 
να εκτιμήσει την εικόνα που θα 
διαμορφωθεί. Τόσο για τους 
κατοίκους όσο και για τους επι-
σκέπτες πρόσθεσε ο κ. Ιωάννου 
η ανέγερση πολυώροφων κτη-
ρίων υποβαθμίζει την ποιότητα 
ζωής. Η βιωσιμότητα μιας πόλης 
όπως είπε δεν συνδέεται με την 
ανέγερση πύργων και πολυώ-
ροφων κτηρίων. Ειδικά για την 
Πάφο είπε ο κ. Ιωάννου η ανέ-
γερση πύργων στην τουριστική 
περιοχή επηρεάζει την οπτική 
επαφή ολόκληρης της πόλης με 
την θάλασσα και αυτό δεν πρέ-
πει να υποτιμάται. Ακόμη είπε 
δεν πρέπει να υποβαθμίζεται 
η επίπτωση που έχουν τα ψηλά 
κτήρια σε αρχαιολογικούς χώ-
ρους όπως είμαι τα ψηφιδωτά 
και το Μεσαιωνικό Κάστρο.

Παραβιάζεται η νομοθεσία 
Ενάντια στην 
ανέγερση πο-
λ υ ώ ρ ο φ ω ν 
κτηρίων τάχθη-
κε και το Κίνη-
μα Οικολόγων 
Περιβαλλοντι-

στών. Ο πρόεδρος του Κινήμα-
τος Χαραλάμπος Θεοπέμπτου 
ο οποίος διετέλεσε για πολλά 
χρόνια καθηγητής ηλεκτρονικής 
μηχανικής στο Ανώτερο Τεχνο-

λογικό Ινστιτούτο, χαρακτήρισε 
καταστροφικές τις συνέπειες 
από την ανέγερση πολυώρο-
φων κτηρίων και κατάγγειλε ότι 
παραβιάζονται και πρόνοιες της 
νομοθεσίας σχετικά με τις πε-
ριβαλλοντικές επιπτώσεις. Για 
τέτοιου είδους αναπτύξεις είπε 
ο κ. Θεοπέμπτου απαιτείται 
στρατηγική μελέτη περιβαλλο-
ντικών επιπτώσεων και δημόσια 
διαβούλευση. Επίσης πρόσθεσε 
πρέπει να λαμβάνονται υπόψη 
και άλλες επιπτώσεις που προ-
κύπτουν και αφορούν την ποιό-
τητα ζωής των πολιτών που δια-
μένουν σε γειτονικές οικοδομές.  
Ο κ. Θεοπέμπτου χαρακτήρισε 
παράδοξο να ανεγείρονται  πο-
λυώροφα κτήρια σε πόλεις του 
μεγέθους της Πάφου.

Πολεοδομικό έγκλημα 
Ο επικεφαλής 
της Δημοτικής 
Ομάδας της 
ΕΔΕΚ Βάσος 
Δ η μ η τ ρ ί ο υ 
επανέλαβε ότι 
το κόμμα του 

τάσσεται κατά της ανέγερσης 
πύργων στη πόλη της Πάφου, 
τονίζοντας παράλληλα ότι ήταν 
λανθασμένη η προηγούμε-

νη απόφαση για ανέγερση δυο 
πολυώροφων κτηρίων. Η Πά-
φος είπε ο κ. Δημητρίου, έχει 
μια γραφικότητα την οποία δεν 
πρέπει να χάσει και τόνισε ότι 

δεν είναι προς το συμφέρον της 
πόλης και της επαρχίας να δημι-
ουργηθεί ένα Σινικό τείχος στο 
παραλιακό μέτωπο της Πάφου. 
Έχουμε ευθύνη ανέφερε έναντι 
των μελλοντικών γενιών αυτής 
της πόλης και κάλεσε Δημοτι-
κούς Συμβούλους αλλά και τον 
δήμαρχο Πάφου, να σταθούν 
μπροστά και να σταματήσουν 
την καταστροφή του παραλια-
κού μετώπου της πόλης από την 
ανέγερση πολυώροφων κτηρί-
ων.
Όλοι οι εκλεγμένοι ανέφερε 
χαρακτηριστικά ο κ. Δημητρίου 
πρέπει να αναλάβουμε  τις ευ-
θύνες μας και να δίνουμε απα-
ντήσεις χωρίς φόβο. Ευελπιστώ 
κατέληξε αύριο να έχουμε πλή-
ρη απαρτία και όλοι να τοπο-
θετηθούμε και να ψηφίσουν 
με γνώμονα το συμφέρον της 
πόλης μας.

Τι πρότεινε το ΑΚΕΛ 
Tο ΑΚΕΛ δεν 
τ ο π ο θ ε τ ε ί τ α ι 
δογματικά και 
άτεγκτα υπέρ 
ή εναντίον 
οποιασδήποτε μορφής και 
οποιασδήποτε κλίμακας πολε-
οδομικής ανάπτυξης. Θεωρού-

με ότι ο προγραμματισμός και 
η αδειοδότηση της ανάπτυξης 
δεν πρέπει να είναι αποτέλε-
σμα παρεμβάσεων, αλλά μια 
διαδικασία όπως ορίζονται στη 

νομοθεσία στις ευρωπαϊκές 
οδηγίες, στα εγκεκριμένα σχέ-
δια ανάπτυξης και τις βασικές 
αρχές της πολεοδομικής επι-
στήμης.
Στα τοπικά σχέδια των πόλε-
ων που οριστικοποιηθήκαν το 
2013 έγινε προσπάθεια χω-
ροθέτησης ψηλών κτηρίων. 
Δυστυχώς στα Τοπικά Σχέδια ο 
νομοθέτης επιτρέπει στο Πο-
λεοδομικό Συμβούλιο να έχει 
διακριτική ευχέρεια με απο-
τέλεσμα,  σε πολλές περιπτώ-
σεις αντί να εφαρμοστούν οι 
πρόνοιες των τοπικών σχεδίων 
οι αδειοδοτήσεις να  γίνονται 
απρογραμμάτιστα. Δεν εντά-
χθηκαν σε ένα ολοκληρωμένο 
και πολεοδομικά τεκμηριωμέ-
νο σχεδιασμό και δεν έλαβαν 
καθόλου υπόψη τη δημόσια 
διαβούλευση και τις απόψεις 
τεχνοκρατών.  

Το προσωρινό κανονιστικό 
πλαίσιο που ισχύει και στο 
Δήμο Πάφου, είναι προς την 
σωστή κατεύθυνση ενώ όπου 
υπάρχουν αδυναμίες πρέπει 
να γίνουν οι ανάλογες διορθω-
τικές ενέργειες λαμβάνοντας 
υπόψη και διάφορους φορείς.
Η πολιτική που ακολουθείται 
μέχρι στιγμής οδηγεί σε πο-
λεοδομικές χαλαρώσεις δημι-
ουργώντας άνιση μεταχείριση 
με σοβαρές επιπτώσεις στο πε-
ριβάλλον και στην κοινωνία.
Στα πλαίσια αυτά εισηγούμα-
στε  όπως η εξέταση του αιτή-
ματος για πολυώροφα κτήρια 
παγοποιηθεί προσωρινά και 
εξεταστεί όταν σε μερικούς 
μήνες θα ανακοινωθεί από το 
κεντρικό κράτος το νέο τοπικό 
σχέδιο Πάφου. To νέο τοπικό 
σχέδιο πρέπει να καθορίζει 
ρητά συγκεκριμένες περιοχές 
στις οποίες ενδείκνυται η ανέ-
γερση πολυώροφων κτηρίων. 
Με αυτό τον τρόπο θα απο-
φεύγεται η διάσπαρτη ανάπτυ-
ξη ενώ θα διασφαλίζεται η δια-
τήρηση του χαρακτήρα ειδικών 
περιοχών.
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Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ψηλά Κτηριά

ιστορική ανατροπή
Αποσοβήθηκε η αλλοίωση της εικόνας της Πάφου. Ποιοι ψήφισαν υπέρ και ποιοι κατά 

της ανέγερση και άλλων ψηλών κτηρίων στο παραλιακό μέτωπο…

Τ ο δημοτικό συμβούλιο Πάφου με οριακή 
πλειοψηφία και μετά από μια θυελλώδη 
συνεδρίαση, αποφάσισε να ταχθεί κατά 

της ανέγερσης νέων πολυώροφων κτηρίων στην 
τουριστική περιοχή. Η ψηφοφορία ήταν 10 -10 
όμως με την νικώσα ψήφο του Δημάρχου, υιο-
θετήθηκε η θέση να μην δώσει θετικές απόψεις 
ο Δήμος για την ανέγερση δύο νέων ψηλών κτη-
ρίων 13 και 14 ορόφων στο παραλιακό μέτω-
πο της πόλης.  Σύμφωνα με πληροφορίες, είχε 
προηγηθεί οργιώδες παρασκήνιο, με πιέσεις 
και την παρέμβαση ακόμα και κομματικών 
στελεχών από τη Λευκωσία...Υπέρ της ανέ-
γερσης τάχθηκαν οι Δημοτικές Ομάδες ΔΗΣΥ – 
ΔΗΚΟ και ο σύμβουλος του ΕΛΑΜ. Κατά της α-
νέγερσης τάχθηκαν ο Δήμαρχος Φ. Φαίδωνος 
ο αντιδήμαρχος Χ. Μακαρίου οι δημοτικές ο-
μάδες ΑΚΕΛ με τους Κώστα Δίπλαρο και Γιώρ-
γο Κουννά, η ΕΔΕΚ με τους δημοτικούς συμ-
βούλους Βάσο Δημητρίου, Παναγιώτη Βορκά 
και Φίλιππο Φιλίππου και η Κίνηση Σωτηρία, 
με τον Μιχάλη Χατζημιτσή. 
Κατά της ανέγερσης τάχθηκαν και δύο δημοτι-
κοί σύμβουλοι του ΔΗΣΥ, οι Χριστάκης Νεοφύ-
του και Γιώργος Δημητριάδης. 
Η συνεδρίαση εξελίχθηκε σε κλίμα έντασης ι-
διαίτερα την στιγμή της ψηφοφορίας, καθώς 
επιχειρήθηκε η διακοπής της συνεδρίας για να 
διαβουλευτούν τα μέλη της Δημοτικής Ομά-
δας του ΔΗΣΥ.  

Mea culpa
Καθοριστική για το τελικό αποτέλεσμα της 
ψηφοφορίας ήταν η στάση του Δημάρχου ο 
οποίος με την νικώσα ψήφο του έγειρε την 
πλάστιγγα της ψηφοφορίας και υιοθετήθηκε 
η θέση να μην δώσει θετικές απόψεις ο Δή-
μος Πάφου για την ανέγερση νέων πολυώρο-

φων κτηρίων. 
Ο Δήμαρχος Πάφου Φαίδωνας Φαίδωνος, μι-
λώντας στο Radiocosmos εξήγησε τους λόγους 
που τον οδήγησαν στην απόφαση να ταχθεί 
αρνητικά στην ανέγερση νέων πολυώροφων 
κτηρίων στην τουριστική περιοχή, σημειώ-
νοντας πως αυτό έγινε στην βάση της εμπει-
ρίας από τα πολυώροφα κτήρια στη Λεμεσό, 
την επίπτωση που έχει στην τουριστική περιο-
χή της Πάφου το πολυώροφο κτήριο που ανε-
γέρθηκε και οι απόψεις που άκουσε όπως είπε 
από ειδικούς. Τα πολυώροφα κτήρια είπε, δεν 
συνάδουν με τον χαρακτήρα και το μέγεθος 
της Πάφου. Τόνισε επίσης ότι αυτά τα θέματα 
θα πρέπει να αποφασίζονται και να ρυθμίζο-
νται από το κεντρικό κράτος και να μην είναι 
στην διακριτική ευχέρεια καμιάς τοπικής αρ-
χής ή οποιουδήποτε ανώτερου κρατικού λει-
τουργού.

Δηλώσεις 
Τυχόν συνέχιση της πολιτικής για ανέγερση πο-
λυώροφων κτηρίων στην τουριστική περιοχή 
θα ήταν καταστροφική εξέλιξη για την Πάφο 
τόνισε ο Δημοτικός Σύμβουλος της ΕΔΕΚ Πανα-
γιώτης Βορκάς. 
Αν επιλέγονταν όπως είπε μια υποβαθμισμένη 
περιοχή εκτός της σημερινής οικιστικής περιο-
χής και παραχωρούνταν άδειες για ψηλά κτή-
ρια αυτό θα ήταν επιθυμητό. 
Στην καρδιά της τουριστικής περιοχής ή τον πα-
ραδοσιακό πυρήνα της πόλης η ανέγερση ψη-
λών κτηρίων είπε θα ήταν έγκλημα. 
Ο Δημοτικός σύμβουλος του ΔΗΣΥ Χριστάκης 
Νεοφύτου που τάχθηκε κατά της ανέγερσης 
νέων πύργων στην τουριστική περιοχή τόνισε 
τα μέλη της Δημοτικής Ομάδας του κόμματος 
του είναι ελεύθερα να ψηφίζουν ότι προστά-
ζει η συνείδηση τους. Ο ίδιος είπε θεωρεί ότι 

τα ψηλά κτήρια δεν συνάδουν με τον πολεοδο-
μικό χαρακτήρα και την φυσιογνωμία της Πά-
φου. 
Η Δ/Ο του ΑΚΕΛ κατάθεσε πρόταση για παγο-
ποίηση της  διαδικασίας εξέτασης αιτήσεων για 
ανέγερση πολυώροφων κτηρίων στην Πάφο και 
επαναφοράς της, όταν θα ανακοινωθεί από το 
κεντρικό κράτος το νέο τοπικό σχέδιο το οποίο 
θα πρέπει να καθορίζει ρητά συγκεκριμένες πε-
ριοχές στις οποίες ενδείκνυται η ανέγερση πο-
λυώροφων κτηρίων ώστε να αποφεύγεται η 
διάσπαρτη ανάπτυξη και να διασφαλίζεται η 
διατήρηση του χαρακτήρα ειδικών περιοχών. 
Ο επικεφαλής της Δ/Ο Κώστας Δίπλαρος εξέ-
φρασε ικανοποίηση για την απόφαση του δημο-
τικού συμβουλίου. Μιλώντας στο Radiocosmos 
ανέφερε ότι μέσω της ψηφοφορίας στάλθη-
καν συγκεκριμένα μηνύματα προς την αρμόδια 
υπουργική επιτροπή αλλά και στο πολεοδομικό 
συμβούλιο. Το ΑΚΕΛ είπε ο κ. Δίπλαρος επανα-
λαμβάνει την αναγκαιότητα να υπάρχει ενιαίος 
σχεδιασμός για όλες τις πόλεις. 

Χάθηκε ευκαιρία 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Πάφου έχασε την ευκαι-
ρία να καθορίσει πολιτική για την χωροθέτηση 
ψηλών κτηρίων, με τρόπο που δεν θα επηρε-
άζει την φυσιογνωμία της Πάφου υποστηρίζει 
ο Δημοτικός Σύμβουλος του ΔΗΣΥ Γιώργος Τσέ-
λεπος. Αυτό πρόσθεσε, θα μπορούσε να γίνει 
στην περιοχή από τα υφιστάμενα ψηλά κτή-
ρια στην Ποσειδώνος, μέχρι τον κυκλικό κόμβο 
στην λεωφόρο Αγίων Αναργύρων στα όρια με 
τον Δήμο Γεροσκήπου. 
Η ανέγερση ψηλών κτηρίων είπε ο κ. Τσέλεπος 
σε καθορισμένη περιοχή που δεν θα επηρεάζει 
τον οικιστικό πυρήνα της πόλης θα μπορούσε 
να είναι επωφελής για την τοπική οικονομία. 

άλλάζουν τα δεδομένα  για τον φόνο Πολυκάρπου 

Ε ξελίξεις σημειώνονται σχετικά 
με την υπόθεση φόνου εκ προ-

μελέτης με θύμα τον 58χρονο Ιω-
άννη Πολυκάρπου με  κατηγορού-
μενο 45χρονο, από την Βρετανία ο 
οποίος παραμένει προφυλακισμέ-
νος από τον Ιανουάριο. 
Σύμφωνα με πληροφορίες της 
εφημερίδας μας, ένας από τους 
λόγους που αναβλήθηκε εκ νέου η 
υπόθεση είναι η διαβούλευση που 
γίνεται μεταξύ των συνηγόρων 
υπεράσπισης του 45χρονου με την 
εισαγγελία για τροποποίηση του 
κατηγορητηρίου. 
Συγκεκριμένα μελετάται κατά πό-
σον μπορεί η κατηγορία του φό-

νου εκ προμελέτης να τροποποιη-
θεί και να γίνει ανθρωποκτονία. 
Σε μια τέτοια περίπτωση όπως 
εκτιμάται, ο κατηγορούμενος θα 
παραδεχθεί και θα κερδηθεί πολύ-
τιμος δικαστικός χρόνος. 
Σύμφωνα με το ιστορικό της υπό-
θεσης, ο Πολυκάρπου τραυματί-
σθηκε θανάσιμα, όταν παρασύρ-
θηκε με τη μοτοσικλέτα του από 
όχημα που, οδηγούσε ο 45χρονος 
τα ξημερώματα της 21ης Ιανουαρί-
ου, στη λεωφόρο Τάφων των Βασι-
λέων και ο οδηγός εγκατέλειψε τη 
σκηνή. Ο ίδιος αρνείται την κατη-
γορία του φόνου εκ προμελέτης 
καθώς και της κατοχής ναρκωτικών 

ουσιών και φαίνεται διατεθειμέ-
νος να παραδεχθεί την κατηγορία 
της ανθρωποκτονίας. Εντός των 
επόμενων ημερών αναμένονται 
εξελίξεις.

Ο ίδιος αρνείται την κατηγορία του φόνου εκ προμελέτης καθώς και της κατοχής ναρκωτικών

Σύμφωνα με το ιστορικό 
της υπόθεσης, ο Πολυκάρ-

που τραυματίσθηκε θα-
νάσιμα όταν παρασύρθη-
κε με τη μοτοσικλέτα του 

από όχημα που οδηγούσε 
ο 45χρονος Βρετανός.



Μ ετά από την πρώτη συνάντηση 
μεταξύ των Προέδρων ΟΣΙΚΑ και 
ΠΑΣΥΞΕ για τα προβλήματα που 

αντιμετωπίζει η Τουριστική Βιομηχανία και 
η ανάγκη χάραξης μιας κοινής πορείας με 
σκοπό την επίλυση αυτών των προβλημά-
των, πραγματοποιήθηκε μέσα στην εβδομά-
δα που πέρασε, συνάντηση με την ηγεσία της 
ΟΣΙΚΑ και τον Γενικό Διευθυντή του ΠΑΣΥΞΕ 
για συζήτηση του μεγάλου προβλήματος του 
εργατικού δυναμικού.
Η ΟΣΙΚΑ – συναντήθηκε στη Λευκωσία με 
τον Γενικό Διευθυντή του ΠΑΣΥΞΕ Φιλόκυπρο 
Ρουσουνίδη. Θέματα συζήτησης ήταν τα προ-
βλήματα που αντιμετωπίζει η τουριστική βι-
ομηχανία, με κυριότερο αυτό της έλλειψης 
προσωπικού. 
Από τις απόψεις που ακούστηκαν και από τις 
δύο πλευρές, φαίνεται ότι, σε εργασιακά θέ-
ματα, θα πορευτούν από κοινού με σκοπό 
την αντιμετώπιση αυτού του σοβαρότατου 
προβλήματος. 

Συζητήθηκε το θέμα αδειοδοτήσεων από τρί-
τες χώρες, οι χρονοβόρες διαδικασίες, η δι-
άρκεια του χρόνου παραμονής τους  και τα 

προβλήματα που προκύπτουν κατά την χει-
μερινή περίοδο . 
Αναφορικά με το προσωπικό από Τρίτες χώ-

ρες – βίζες – ΠΑΣΥΞΕ και ΟΣΙΚΑ ζητούν την 
απλοποίηση των διαδικασιών και δικαιολογη-
τικών για έγκριση υπαλλήλων, μιας και τώρα 
χρειάζονται ακόμη και τρεις μήνες για να λά-
βει έγκριση μια επιχείρηση, ούτως ώστε, να 
φέρει προσωπικό από τρίτες χώρες, συν βέ-
βαια, την εξεύρεση κατάλληλου υπαλληλι-
κού προσωπικού αλλά και το σφράγισμα των 
συμβολαίων. 
Συμφωνούν πως οι διαδικασίες πρέπει να γί-
νονται κατά Επαρχία και όχι τα δικαιολογη-
τικά να μεταφέρονται στο Τμήμα Εργασίας 
στη Λευκωσία, όπου συσσωρεύεται μεγάλος 
όγκος αιτήσεων.
Η δυο σύνδεσμοι αποφάσισαν να έχουν συ-
χνές επαφές αφού η τουριστική βιομηχανία 
είναι η μεγαλύτερη του τόπου με το ΑΕΠ της 
να ξεπερνά το 20% της χώρας. 
Η  ΟΣΙΚΑ έχει προγραμματίσει συναντήσεις 
με το Υπουργό Εργασίας, τον υφυπουργό 
τουρισμού, την αρχή ανάπτυξης εργατικού 
δυναμικού και άλλους οργανισμούς.

Τις ειδήσεις φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.
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ΟΣΙΚΑ και ΠΑΣΥΞΕ ενώνουν δυνάμεις
Η δυο σύνδεσμοι αποφάσισαν να έχουν συχνές επαφές αφού η τουριστική βιομηχανία 
είναι η μεγαλύτερη του τόπου με το ΑΕΠ της να ξεπερνά το 20% της χώρας. 

Σ ε περιπέτειες μπήκε το απόγευμα της Πέ-
μπτης 63χρονη βγάζοντας βόλτα το σκυ-

λάκι της στην οδό Αγίου Παντελεήμονα κοντά 
στο Δημοτικό Κολυμβητήριο Πάφου, καθώς 
δέχτηκε επίθεση από σκύλο ο οποίος κυκλο-
φορούσε χωρίς λουρί στο διπλανό πάρκο.

Από την επίθεση του σκύλου η γυναίκα η 
οποία προσπάθησε να προστατεύσει και το 
σκυλάκι της έπεσε στο έδαφος τραυματίστηκε 
στο πόδι και χρειάστηκε να εισαχθεί στο γενι-
κό Νοσοκομείο Πάφου. Δεν εμπνέει ανησυχία 
η κατάσταση της υγείας της.

Σκύλος δάγκωσε και τραυμάτισε 
γυναίκα στην Πάφο
63χρονη δέχτηκε επίθεση από 
σκύλο ο οποίος κυκλοφορούσε 
χωρίς λουρί

Συμφωνούν πως οι διαδικασίες πρέπει να γίνονται κατά Επαρχία και όχι τα δικαιολογητικά να μεταφέρονται στο 
Τμήμα Εργασίας στη Λευκωσία, όπου συσσωρεύεται μεγάλος όγκος αιτήσεων.
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Ε πισημοποιήθηκε το διαζύγιο του Δή-
μου Πάφου με τον εργολάβο του έρ-
γου για τους σταθμούς λεωφορείων τις 

στάσεις και τους χώρους υγιεινής. 
Το συμβόλαιο διακόπηκε και οι διαφορές 
τους θα επιλυθούν στο δικαστήριο. Το Δημο-
τικό συμβούλιο του Δήμου Πάφου, ενημερώ-
θηκε σχετικά και άναψε το πράσινο φως για 
την επαναπροκήρυξη προσφορών για τα τμή-
ματα του έργου που υπολείπονται. 
Για τις στάσεις Λεωφορείων και τους χώρους 
υγιεινής ο Δήμος Πάφου προτίθεται να προ-
κηρύξει νέες προσφορές με κόστος περίπου 
2 εκ ευρώ. Ο Δήμος Πάφου, κατακρατεί την 
εγγυητική της εταιρίας ύψους 700.000 ευρώ 
και οφείλει επίσης στον εργολάβο δεδουλευ-
μένα περίπου 600.000. Το έργο είχε αναλάβει 
η Ανώνυμος Τεχνική Οικοδομική – Εργοληπτι-

κή Εμπορική και Ενεργειακή Εταιρεία με δ.τ. 
Λάκων Α.Τ.Ε. για το ποσόν των 7,6 εκ. ευρώ. 
Το έργο όπως είχε προκηρυχθεί στις προφο-
ρές περιελάβανε  τη δημιουργία τριών νέων 
σύγχρονων σταθμών λεωφορείων, έναν τερ-
ματικό στην περιοχή «Καραβέλλα», και δύο 
σταθμούς μετεπιβίβασης, από τους οποίους 
ο ένας επί της Λεωφόρου Τάφων των Βασιλέ-
ων και ο δεύτερος στο χώρο στάθμευσης του 
Αρχαιολογικού Πάρκου στο Λιμανάκι. 
Περιελάβανε επίσης τη δημιουργία και τοπο-
θέτηση 196 «έξυπνων» στάσεων λεωφορεί-
ων στην Πάφο και τη Γεροσκήπου, καθώς και 
τη δημιουργία 30 σύγχρονων χώρων δημόσι-
ας υγιεινής. 
Οι κατασκευαστικές εργασίες προβλέπονταν 
ότι θα ολοκληρωθούν εντός 18 μηνών, ενώ η  
συντήρηση του έργου από την ανάδοχο εται-

ρεία θα ήταν διάρκειας 5 χρόνων. Τα συμβό-
λαιο για το έργο υπογράφηκαν τον Δεκέμβριο 
του 2019! Επρόκειτο για το 1ο διαδημοτικό 
έργο στην Πάφο με την συνεργασία των Δή-
μων Πάφου και Γεροσκήπου. 
Την διαδικασία των προσφορών είχε αναλά-
βει ο Δήμος Πάφου μετά από σχετική απόφα-
ση του Υπουργείου Μεταφορών διότι εκτιμή-

θηκε ότι θα μπορούσε να πετύχει ταχύτερη 
εκτέλεση του έργου και καλύτερη επίβλεψη. 
Η υλοποίηση του όμως συνέπεσε με την περί-
οδο του covid, τα αλλεπάλληλα lockdown και 
τους περιορισμούς στην διακίνηση. Αυτό το 
γεγονός προκάλεσε μεγάλες καθυστερήσεις 
στο έργο καθώς η εταιρία είναι ελληνική και 
το έργο στο μεγαλύτερο του μέρος εκτελού-
νταν από προσωπικό που ερχόταν από την 
Ελλάδα. Υπήρξε επίσης εμπλοκή και στις ει-
σαγωγές διαφόρων υλικών λόγω των περιο-
ρισμών που ίσχυαν. Η καθυστέρηση ωστόσο 
στην παράδοση του έργου θεωρήθηκε αδι-
καιολόγητη και γι’ αυτό ο Δήμος Πάφου με 
την συνεργασία και του αρμόδιου Υπουργεί-
ου προχώρησε στην διακοπή του συμβολαί-
ου και την επαναπροκήρυξη προσφορών για 
τα υπολειπόμενα τμήματα. 

Στα δικαστήρια με τον εργολάβο ο Δήμος  
Διακόπηκε το συμβόλαιο για σταθμούς λεωφορείων και στάσεις

Ενισχύει την προσβασιμότητα σε παραλίες της επαρχίας η ΕΤΑΠ
Η Εταιρεία Τουριστικής Ανά-

πτυξης και Προβολής Πε-
ριφέρειας Πάφου μέσα στο 
πλαίσιο των ενεργειών της για 
μετατροπή της επαρχίας Πάφου 
σε έξυπνο τουριστικό προορισμό 
ενισχύει περαιτέρω τις πρωτο-
βουλίες αναβάθμισης της προ-
σβασιμότητας.   
Μέσα από μια σεμνή εκδήλωση 
παραδόθηκαν την Πέμπτη από 
τον Πρόεδρο του Δ.Σ της ΕΤΑΠ 

Πάφου Κυριάκο  Δρουσιώτη, 
τρία (3) πλωτά αναπηρικά αμα-
ξίδια ( Floating wheel chairs) για 
τις ανάγκες των δημόσιων πα-
ραλιών των κοινοτήτων Πωμού, 
Αργάκας και Τίμης. Τα αμαξίδια 
παραλήφθηκαν από τους Προέ-
δρους των Κοινοτικών Συμβου-
λίων από τα γραφεία της ΕΤΑΠ 
στην Πάφο.      
Για τις παραλίες Τίμης και Πωμού 
υπάρχουν σε εξέλιξη, η κατα-

σκευή ραμπών και άλλων υποδο-
μών αναγκαίες για τα άτομα με 
κινητικές δυσκολίες με ορίζοντα 
ολοκλήρωσης εντός Οκτωβρίου 
2023 ενώ στην παραλία Αργάκας, 
οι σχετικές υποδομές αναμένεται 
να ολοκληρωθούν το 2024.
Το ζήτημα της προσβασιμότητας 
έχει τεθεί ψηλά στις προτεραιό-
τητες της ΕΤΑΠ τα τελευταία χρό-
νια ενώ όπως διαφαίνεται, ο προ-
ορισμός έχει αρκετό δρόμο να 

διανύσει ώστε να αγγίξει τα επί-
πεδα προσβασιμότητας άλλων 
ανταγωνιστικών προορισμών.   
Η ΕΤΑΠ Πάφου ευχαριστεί θερμά 
το Υφυπουργείο Τουρισμού για 
την οικονομική στήριξη ενώ η εν 
λόγω δράση περιλαμβάνεται στο 
ετήσιο σχέδιο δράσης για ενέρ-
γειες που σχετίζονται με την ανά-
ληψη της Πάφου, του τίτλου της 
Ευρωπαϊκής Πρωτεύουσας Έξυ-
πνου Τουρισμού 2023.   
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αιρετίζουμεΧ

Ο Δίκαιος

Την πλειοψηφία του Δημοτικού Συμβου-
λίου Πάφου, που ψήφισε κατά της ανέ-
γερσης άλλων ψηλών κτιρίων στο πα-
ραλιακό μέτωπο της πόλης, συμβαδίζο-
ντας με το γενικότερο αίσθημα των δη-
μοτών…

Τους δημοτικούς συμβούλους που τάχθη-
καν κατά της ανέγερσης και άλλων ψηλών 
κτιρίων στο παραλιακό μέτωπο της Πά-
φου και την αλλαγή της φυσιογνωμίας της 
πόλης μας…

Τους δημοτικούς συμβούλους που ψήφι-
σαν υπέρ της ανέγερσης ψηλών κτιρίων, 
επιχειρηματολογώντας, ότι δεν μπορού-
με αν σταματήσουμε την ανάπτυξη, λες 
και τόσα χρόνια που κτίζουμε οριζόντια 
και όχι κάθετα δεν αναπτυσσόμαστε…

Την ομάδα της Πάφου Pafos fc, που πρέ-
πει να αφήσει πίσω της την ισοπαλία με 
τον Άρη και να πάρει τη νίκη σήμερα εάν 
θέλουμε τη διάκριση…

Τις απανωτές υποσχέσεις που παίρνουμε 
ως πόλη για αναβάθμιση του Γενικού Νο-
σοκομείου, αλλά παραμένουν έπεα πτε-
ρόεντα… 

Τους Κύπριους που σύμφωνα με τα στοι-
χεία της Eurostat, εργάζονται κατά μέσο ό-
ρο 39,5 ώρες την εβδομάδα. Τους ρωτή-
σατε όλους ή απλά πήρατε τα στοιχεία α-
πό το Υπουργείο;

Τον Υπουργό Οικονομικών Μάκη Κεραυ-
νό που επιμένει ότι λήφθηκαν μέτρα για 
την ακρίβεια. Φαντάσου δηλαδή να μην 
λαμβάνονταν…

Τους δημοτικούς συμβούλους Χριστάκη 
Νεοφύτου και Γιώργο Δημητριάδη οι ο-
ποίοι δεν ακολούθησαν την κομματική 
γραμμή του ΔΗΣΥ και ψήφισαν κατά της 
απόφασης για ανέγερση ψηλών κτιρίων 
στην Πάφο συμπλέοντας με την θέση του 
Δημάρχου..

Τους ανεμόμυλους της πολιτικής που πά-
ντα υπήρχαν και θα εξακολουθούν να υ-
πάρχουν, συμβάλλοντας στην περαιτέρω 
απαξίωσή της από τους πολίτες…

Την αντιπροσωπεία μας στα Ηνωμένα Έ-
θνη που έκανε ότι κάνουν πάντα οι αντι-
προσωπείες μας, αλλά με τον βλέπουν 
το Αρχιεπίσκοπο και τους ομογενείς μόνο 
δεν κάνουν τίποτε…

Τους έντιμους επιχειρηματίες στους ο-
ποίους δώσαμε διαβατήρια και συνελή-
φθησαν για ξέπλυμα βρώμικου χρήμα-
τος στην Σιγκαπούρη. Μήπως να τους α-
νακηρύξουμε και επίτιμους πολίτες; 

Τις παραλίες της Πάφου που σφύζουν α-
κόμα από ζωή παρά το γεγονός ότι όπου 
να ‘ναι πάει κι ο Σεπτέμβριος…

Τους πρώτους φοιτητές του ΤΕΠΑΚ που έ-
φτασαν στην Πάφο και ελπίζουμε να μην 
τους γδάρουμε όπως συνήθως κάνουν 
στους φοιτητές σε λεμεσό και Λευκωσία 
για ένα διαμέρισμα…

Δημοτικό Συμβούλιο 

 Στα πάνω οι Δ/Σ που  ε-
ξέφρασαν  καθαρά την 
άποψη τους στην πρό-
σφατη ολομέλεια για τα 
ψηλά κτήρια στην Πά-
φο .

Γιώργος Στυλιανού 

Στα πάνω ο κοινοτάρχης Κισ-
σόνεργας και το κοινοτικό 
του συμβούλιο που για άλ-
λη μια χρονιά κατάφεραν να 
συγκεντρώσουν ένα σεβαστό 
ποσόν από την αξιοποίηση 
της παραλίας της κοινότητας 
τους…

Η κατανομή σε τμήματα των μαθητών του Νικολαϊδεί-
ου Γυμνασίου έγινε από τους εκπαιδευτικούς και οι 

οργανωμένοι γονείς δεν είχαν καμία ανάμειξη τόνισε μι-
λώντας στο Ράδιο Κόσμος ο  πρόεδρος του συνδέσμου 
γονέων Μάριος Δημοσθένους . Όπως ανέφερε μετά α-
πό παράπονα κάποιων γονιών η διεύθυνση του σχολεί-
ου και το επαρχιακό γραφείο παιδείας προχώρησαν σε 
νέα κατανομή των μαθητών σε τμήματα με αλφαβητική 
σειρά και οριζόντια .Ήδη είπε ο στο σχολείο μέρα με την 
ημέρα επανέρχεται η ηρεμία ενώ απηύθυνε έκκληση 
στους γονείς να αφήσουν τα παιδιά να εγκλιματιστούν 
στο νέο σχολικό τους περιβάλλον.  

Διευκρίνιση Μάριου Δημοσθένους

Δημοτικό Συμβούλιο

Στα κάτω όσοι άλλαξαν 
τις θέσεις τους και για 
διάφορους λόγους ψή-
φισαν  διαφορετικά α-
πό τα πιστεύω τους για 
τα ψηλά κτήρια . 

Δόξα Κωμοδρόμου 

Στα κάτω η αναπληρώτρια 
κυβερνητικός εκπρόσωπος 
που έγραφε υπερωρίες και 
πληρωνόταν ακόμα και για 
την παρουσία της σε κη-
δείες, μνημόσυνα, παρε-
λάσεις, φεστιβάλ ακόμα 
και για τις συνεντεύξεις 
της σε περιοδικά ….

Αρχιτέκτονες/ Πολεοδόμοι 

Στα κάτω Αρχιτέκτονες/ Πο-
λεοδόμοι και όσοι σχεδι-
άζουν και κατασκευάζουν 
δρόμους (εντός των δημο-
τικών μας ορίων) που δυ-
στυχώς αντί να επιλύσουν 
το κυκλοφορικό το επιβα-
ρύνουν ακόμη περισσότε-
ρο…

Εξώδικο πρόστιμο 3 χιλιάδων ευρώ ο καθέ-
νας θα καταβάλουν δυο κυνηγοί που εντο-

πίστηκαν να κυνηγούν σε απαγορευμένη πε-
ριοχή. Μέλη της Υπηρεσίας Θήρας βρίσκονταν 
στην περιοχή Ελιζέτα έδαφος του χωριού Μα-
ντριών για πρόληψη λαθροθηρίας, όταν άκου-
σαν πυροβολισμούς να προέρχονται από απα-
γορευμένη περιοχή. Όταν πλησίασαν  εντόπι-
σαν δυο πρόσωπα ηλικίας 26 ετών να κυνη-
γούν στα όρια απαγορευμένης περιοχής. Ως 
τεκμήρια παραλήφθηκαν τα κυνηγετικά τους 
όπλα και αριθμός κυνηγετικών φυσιγγίων και 
εκδόθηκαν εξώδικα πρόστιμα ύψους 3.000 
ευρώ  για τον κάθε ένα.

«Καμπάνα» σε κυνηγούς...

Ερώτηση
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Έχετε το δικαίωμα;

Ε

Οι νυν δημοτικοί σύμβουλοι του Δήμου 
Πάφου (των οποίων αξίζει να σημειω-

θεί ότι η θητεία έχει λήξει προ πολλού και 
βρίσκονται εκεί ελέω μεταρρύθμισης) κα-
λούνται να αποφασίσουν ποια θα είναι η 
μελλοντική εικόνα της πόλης μας.
Εάν δηλαδή θα επιτρέψουν να κτιστούν και 
άλλοι πύργοι στην παραλιακή μας μάλιστα 
περιοχή ή όχι. 
Κάποιοι, από αυτούς βλέποντας την εικόνα 
της περιοχής με τον πρώτο πύργο που έχει 
ανεγερθεί αποφάσισαν ήδη ότι δεν είναι 
αυτό που θέλουμε, αλλά πολύ φοβόμαστε 
ότι οι υπόλοιποι θα συνηγορήσουν.
Και μάλιστα η λογική την οποία προβάλ-
λουν είναι αφού επιτρέψαμε σε έναν επι-
χειρηματία να ανεγείρει πύργους στο δι-
πλανό τεμάχιο δεν μπορούμε να αρνηθού-
με τώρα;
Δηλαδή βάσει της λογικής τους εάν τότε έ-
λαβαν μια λανθασμένη απόφαση δίνοντας 
θετικές απόψεις για τους πρώτους πύργους 
θα πρέπει να τη συνεχίσουν. Ωραία λογική 
και ωραίο επιχείρημα…
Τους δημότες του ρώτησαν όμως; Θεωρούν 
ότι οι ίδιοι έχουν δικαίωμα να δώσουν θε-
τικές απόψεις για ένα τόσο σοβαρό θέμα, 
από τη στιγμή μάλιστα που στη θέση αυτή 
βρίσκονται λόγω μιας χαριστικής απόφα-
σης της προηγούμενης κυβέρνησης και όχι 
γιατί οι δημότες τους επέλεξαν;
Και μην που πείτε ότι τους επέλεξαν στις 
προηγούμενες εκλογές γιατί από τότε πολ-
λά άλλαξαν και σίγουρα πολλοί από αυτούς 
δεν θα ήταν σήμερα μέλη του δημοτικού 
συμβουλίου. 
Το ξεκάθαρο ερώτημα που τίθεται είναι: 
μας αρέσει η πόλης μας με τον ένα έστω 
πύργο που έχει ανεγερθεί ήδη; Θέλετε ό-
ντως να αλλάξετε την εικόνα της Πάφου και 
να τη γεμίσουμε με πύργους; Θα ανοίξετε 
τους ασκούς του Αιόλου, δίνοντας άδειες 
για ψηλά κτίρια; Γιατί πού θα σταματήσε-
τε τελικά;
Εάν δεν έχετε άποψη δεν χρειάζεται να πά-
τε μακριά. Ρωτήστε τους Λεμεσιανούς, η 
πόλη τους οποίους γεμίζει με πύργους, να 
σας πουν την άποψή τους…



○

ομματικά μαγειρεία

Παροτρύνσεις από συνδημότες της δέχεται 
η Χαρίκλεια Σαρίκα για να διεκδικήσει τη 

θέση αντιδημάρχου στο Δήμο Ανατολικής Πά-
φου (Γεροσκήπου). Η ίδια σύμφωνα με τις πλη-
ροφορίες μας, προβληματίζεται αν θα διεκδική-
σει ή όχι τη θέση του αντιδημάρχου και δεν έχει 
πάρει ακόμη τις τελικές της αποφάσεις, αφού 
υπάρχει ακόμη αρκετός χρόνος μέχρι τις εκλο-
γές τοπικής Αυτοδιοίκησης.
Να θυμίσουμε ότι η Χαρίκλεια Σαρίκα διετέλεσε 
αντιδήμαρχος Γεροσκήπου και μέλος της κυπρι-
ακής αντιπροσωπείας στο Κογκρέσο των τοπι-
κών και περιφερειακών αρχών του Συμβουλίου 
της Ευρώπης στο Στρασβούργο, με την παρου-
σία της στα κοινά να χαρακτηρίζεται επιτυχημέ-
νη και παραγωγική...

(τζιαί μεις το γράψαμε...)

«Συ είπας...» οι ατάκες της βδομάδας 
Φ. Φαίδωνος 

«Μετά από αρκετό 
προβληματισμό, 
την εμπειρία από τα 
πολυώροφα κτήρια 
στη Λεμεσό και την 

άποψη ειδικών αποφάσισα να ταχθώ 
αρνητικά αφού η συγκεκριμένη 
ανάπτυξη δεν συνάδει με την εικόνα 
της πόλης...»

- Οι υπόλοιποι πώς ψήφισαν;

Κ. Δίπλαρος  
«Μέσω της ψηφοφορίας 
στάλθηκαν συγκεκριμένα 
μηνύματα για την ανέ-
γερση  ψηλών κτιρίων 
στην Πάφο προς την 

αρμόδια υπουργική επιτροπή αλλά 
και στο πολεοδομικό συμβούλιο...»

- Εσείς τα στείλατε αυτοί θα τα πάρουν;

Σ. Κούμας
«Επειδή τείνει να 
γίνει καθημερινότητα να 
αποφασίζουν για τους 
ιατρούς των Δημοσίων 
Νοσηλευτηρίων όλοι 

οι υπόλοιποι εκτός από τους ίδιους 
τους ιατρούς καλούμε τους αρμόδιους 
να σταματήσουν τη συγκεκριμένη 
πρακτική…»

- Γιατρέ τα χάπια μου…

Κ α φ ε ν ε ί ο 
η  Π ά φ ο ς

ΒΥΡΩΝΑΣ ΙΩΑΝΝΟΥ 
Ο χαρακτήρας και η φυσιογνωμία 
μιας πόλης καθορίζεται από το δομη-
μένο περιβάλλον το ύψος και την αρ-
χιτεκτονική των κτηρίων. Οι τοπικές 
αρχές και οι πολίτες θα πρέπει να δι-
ερωτηθούν πως ΘΑ διαμορφωθεί η ει-
κόνα της πόλης ή του παραλιακού με-
τώπου με 5 ή 10 πύργους και πολυώ-
ροφα κτήρια…

- Το πρόβλημα είναι ότι δεν διε-
ρωτούνται…

ΓΙΩΡΓΟΣ ΚΟΥΜΑΣ
Η ομοσπονδία θα κάνει το παν ώστε τα 
παιχνίδια της 5ης αγωνιστικής να διε-
ξαχθούν κανονικά και να μην υπάρξει 
άλλο πρόβλημα, ενώ παράλληλα γί-
νονται και οι ενέργειες για συνάντη-
ση εντός των ημερών με τους διαιτη-
τές, αλλά και  με  αρμόδιες αρχές του 
Κράτους, για συζήτηση των θεμάτων 
που αφορούν την ασφάλεια των διαι-
τητών…

-Τις δικές σας ευθύνες πότε θα 
τις εξετάσετε;

ΙΕΡΑ ΣΥΝΟΔΟΣ

Η Ιερά Σύνοδος δηλώνει ότι θα επα-
γρυπνεί για το περιεχόμενο και τον 
τρόπο προσφοράς του μαθήματος σ’ 
όλες τις βαθμίδες της εκπαίδευσης 
και σημείωσε με ικανοποίηση την υ-
πόσχεση της Υπουργού Παιδείας ό-
τι σε κάθε αλλαγή των αναλυτικών 
προγραμμάτων θα λαμβάνονται υ-
πόψη η σύμφωνος γνώμη των γονέ-
ων, τα ήθη και οι γενικές ευαισθησί-
ες της κοινωνίας...

- Ουφ τώρα ησυχάσαμε…

«Tα σχόλια δικά σας» ...

Βάσος Δημητρίου

“Η Πάφος, έχει μια γραφικότητα την 
οποία δεν πρέπει να 

χάσει και δεν εί-
ναι προς το συμ-
φέρον της πόλης 
και της επαρχίας 
να δημιουργηθεί 
ένα Σινικό τείχος 
στο παραλιακό 
μέτωπο…”

- Σε περίπτωση πολέμου όμως θα 
είναι χρήσιμο…

Νίκος Αναστασιάδης

“Για ποιο έγκλημα θα παραπεμφθώ 
σε δίκη; Για τα «χρυσά 

διαβατήρια», 
ένα πρόγραμμα 
που υιοθετήθηκε 
το επί προεδρίας 
του αείμνηστου 
Παπαδόπουλου, 
επαναβεβαιώθη-
κε επί προεδρίας 

του αείμνηστου Χριστό-
φια και συνεχίστηκε, και από την δική 
μου κυβέρνηση;”

- Το είπες και μόνος σου, οι άλλοι 
είναι αείμνηστοι…

Χαράλαμπος Χαριλάου 
“Λίστες αναμονής υπάρχουν μόνο 

σε περιορισμένες 
ειδικότητες και 
συγκεκριμένα 
για ενδοκρινολό-
γους και αλλεργι-
ολόγους που οι 
εγγεγραμμένοι 
γιατροί στο ΓΕΣΥ 
είναι 4 και 2 

αντίστοιχα…”

- Ψυχιάτρους έχουμε αρκετούς;

Οδυσσέας Μιχαηλίδης

“Η ορθόδοξη λύση, θα ήταν να παραι-
τηθεί η κα. Κωμοδρό-

μου από το 
Πανεπιστήμιο 
Κύπρου και να 
διοριστεί ως 
Αναπληρώτρια 
Κυβερνητική 
Εκπρόσωπος, 
«το διπλοπόρτι 

δημιουργεί προβλή-
ματα»”…

- Ναι, αλλά αποφέρει ψήφους…

Είπαν...Έσωσαν την παρτίδα

Τα κομματικά μαγειρεία δού-
λεψαν στο φουλ το τελευ-

ταίο διάστημα, εν’ όψη της δι-
αμόρφωσης των απόψεων που 
θα έδινε το Δημοτικό Συμβούλιο 
Πάφου για την ανέγερση άλλων 
δύο πύργων στο παραλιακό μέ-
τωπο της πόλης.
Όπως πληροφορούμαστε μάλι-
στα, τουλάχιστον δύο πολιτικοί 
αρχηγοί έκαναν παρέμβαση 
στις δημοτικές ομάδες του κόμ-
ματος τους για να δώσουν θε-
τική ψήφο. Τους Παφίτες βεβαίως ουδείς του 
ρώτησε. Ούτε τα κόμματα, ούτε οι δημοτικοί 
σύμβουλοι, οι οποίοι ωστόσο χάρη σε αυτούς 

που δεν υπάκουσαν στις κομματικές απαιτήσεις 
έσωσαν την παρτίδα. 
Ύστερα θα αναρωτιούνται γιατί απαξιώνουν οι 
πολίτες τα κόμματα. 

Το σκέφτεται η Χαρίκλεια
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Έ χει αντιληφθεί κανείς ό-
τι με την μπόχα που α-

ναδίδεται αυτή την περίοδο 
από τη Βιολογική Μονάδα 
του ΣΑΠΑ στην Αχέλεια γι-
νόμαστε καθημερινά ρεζίλι 
διεθνώς;
Τι περιμένουν οι αρμόδιοι 
για να δράσουν επιτέλους, 
όταν βλέπουν τους τουρί-
στες που φτάνουν στο αε-
ροδρόμιο Πάφου να κρατάνε τη μύτη τους α-
πό την μπόχα;
Μήπως να αρχίσουν να γράφουν στα αδιάφο-

ρα σαϊτ του διαδικτύου 
δυσφημίζοντας την πό-
λη και τη χώρα μας;
Το αντιλαμβάνονται ό-
τι αυτή η κατάσταση 
προσδίδει τριτοκοσμι-
κή εικόνα στην Πάφο 
και την Κύπρο γενικό-
τερα;
Καλούνται λοιπόν το 
συντομότεροι όσοι ε-

μπλέκονται να παρέμβουν για να επιλυθεί το 
πρόβλημα το συντομότερο δυνατό. Είναι κρί-
μα να αμαυρώνετε έτσι η εικόνα της Πάφου.

Ρεζίλι διεθνώς

Που να οφείλονται άραγε οι απανωτές 
τραγωδίες που συμβαίνουν στον Ελλη-
νισμό το τελευταίο διάστημα; Κάντε κάτι 
γρήγορα να ξορκίσουμε το κακό…

Τους ανακοινώνουν ποια προϊόντα θα συ-
μπεριλάβουν στον κατάλογο με μηδενι-
κό συντελεστή ΦΠΑ και αυξάνουν τις τιμές 
πριν τα συμπεριλάβουν!!!
Αποτέλεσμα οι καταναλωτές τα πληρώνου-
με στην ίδια τιμή όπως και με ΦΠΑ και το 
κέρδος καταλήγεις τις τσέπες ποιων…

Με οδηγίες της Προεδρίας λέει, το Πανε-
πιστήμιο Κύπρου, προχώρησε, πέραν του 
μισθού, και σε πληρωμή αποζημιώσεων 
στην αναπληρώτρια κυβερνητική εκπρό-
σωπο, Δόξα Κωμοδρόμου. Είναι αυτό που 
λέμε και ξανά προς τη δόξα τραβά…

Αυτό μας έλειπε τώρα, Οι Αμερικανοί έχα-
σαν ένα ολόκληρο αεροπλάνο 5ης γενιάς 
F35!!! Ο πιλότος εκτινάχτηκε λόγω βλάβης 
αλλά αυτό συνέχισε να πετάει και δεν ξέρει 
κανείς τι έγινε…

Μα είναι κόσμος για να ζει κανείς αυτός 
που φτιάξαμε; Τον έχουμε κάνει σαν τα 
μούτρα μας, γιατί μια ζωή μας κυβερνούν 
μετριότητες...

Αλήθεια οι δημοτικοί μας σύμβουλοι που 
επιχειρηματολογούν ακόμα υπέρ της α-
νέγερσης ψηλών κτιρίων στην Πάφο, πού 
λογάριαζαν να σταματήσουν; Γιατί δεν κά-
νουν μια δημόσια διαβούλευση να ακού-
σουν και τις απόψεις των δημοτών;

Θεωρούν ότι οι ίδιοι μπορούν να αποφα-
σίσουν για την μελλοντική εικόνα της πό-
λης μας χωρίς να ρωτήσουν κανένα;

Η Ιερά Σύνοδος έπραξε το αυτονόητο στο 
θέμα της σεξουαλικής αγωγής στα σχολεία 
και έθεσε πάνω από όλα το συμφέρον των 
παιδιών…

Το Ανώτατο Δικαστήριο λέει, ακύρωσε τα 
διατάγματα που εξέδωσε τον Μάιο του 
2014 το Επαρχιακό Δικαστήριο Λευκωσί-
ας για παγοποίηση περιουσιακών στοιχεί-
ων του Ανδρέα Βγενόπουλου, του Ευθύμι-
ου Μπουλούτα και του Κυριάκου Μάγει-
ρα. Εναντίον της παλιάς απόφασης του 
Δικαστηρίου Λευκωσίας κατέθεσαν έφε-
ση οι τρεις προαναφερθέντες, αλλά και 
η Marfin Investment Holdings S.A. Και νε-
κρός ενίκα δηλαδή ο Βγενόπουλος…

Απορία: μετά το πείραμα του καφέ και της 
ζάχαρης τι θα ακολουθήσει κύριε Κεραυνέ;

Συμβουλή: Κύριε Πρόεδρε μην κάνετε το 
λάθος να ασχοληθείτε σοβαρά με το ποδό-
σφαιρο. Άσε τον κ. Κούμα και τους άλλους 
να ασχοληθούν. Εσείς μόνο θα χάσετε…

Τελικά οι μόνοι που δεν έχουν πάρει χα-
μπάρι ότι η ακρίβεια σκοτώνει τους μικρο-
μεσαίους είναι οι κυβερνώντες. Γι’ αυτούς 
όλα βαίνουν καλώς…

Θέλω διαμέρισμα σε ψηλό κτίριο και το 
θέλω τώρα. Μάλλον όμως θα περιμένω 
μέχρι να αποδημήσω εις Κύριον, αφού 
ούτε μέχρι τότε δεν πρόκειται να έχω τα 
χρήματα…

Β. Φακοντής

Ο βουλευτής του ΑΚΕΛ στην Πάφο Βαλε-
ντίνος Φακοντής μάθαμε ότι δέχθηκε α-

νάθεση από την Σχολική 
Εφορεία Γεροσκήπου υπό 
την επαγγελματική του ι-
διότητα ως πολιτικός μη-
χανικός, για την ετοιμασία 
κατασκευαστικών σχεδίων 
και την επίβλεψη τοποθέ-

τησης τριών μεταλλικών στεγάστρων στα 
δύο δημοτικά σχολεία και το νηπιαγωγείο 
του Δήμου Γεροσκήπου, από τον οποίο 
και κατάγεται.
Με απόφαση του κ. Φακοντή, τα σχέδια, 
οι μελέτες και οι επιβλέψεις έγιναν από 
το γραφείο του δωρεάν προς την Σχολική 
Εφορεία. Η συνολική δαπάνη για τα τρία 
στέγαστρα ανερχόταν στις 200 χιλιάδες 
ευρώ.
Ο ίδιος μάλιστα δεν είπε απολύτως τίπο-
τα και η δωρεά έγινε γνωστή από την Σχο-
λική Εφορία Γεροσκήπου. Εύγε και πάλι 
εύγε Βαλεντίνο!!!

Μ. Νικολάου

Η Αστυνομία κατανοεί τη δυσφορία των 
πολιτών και «καταβάλλει κάθε δυνατή 

προσπάθεια να αμβλύ-
νει το πρόβλημα που δη-
μιουργείται κατά τις ώρες 
αιχμής».
Πρόσθεσε ότι τόσο το 
πρωί, όσο και το μεσημέ-
ρι, επανδρώνει τέσσερα 

σημεία για υποβοήθηση των πολιτών, και 
συγκεκριμένα τις διασταυρώσεις στο Βι-
οφώς και Τ. Παπαδόπουλου και τους κυ-
κλοφοριακούς κόμβους Νοσοκομείου και 
του Ιδιωτικού σχολείου International.
Περαιτέρω προσθέτει επανδρώνει κά-
ποιες πολυσύχναστες διαβάσεις πεζών, 
καθώς και κάποια άλλα σημεία στα οποία 
παρουσιάζεται άμεση ανάγκη.
Ο κ. Νικολάου κάλεσε μάλιστα τους πο-
λίτες όταν εντοπίζουν κάποιο πρόβλημα 
κυκλοφοριακό εννοείται να την ενημερώ-
νουν.
Και αν υπάρχουν αστυνομική διαθέσιμοι 
λέμε εμείς που σπανίως υπάρχουν, τότε 
θα επιλαμβάνονται…

Α. Δημητρίου

«Η ειρήνη μπορεί να εδραιωθεί μόνο μέ-
σα από πράξεις. Όσα εμπόδια κι αν υπάρ-

χουν, το μήνυμα είναι αυ-
τό. Και ο καθένας και η 
κάθε μία από εμάς χρει-
άζεται ν’ αναλάβει τις δι-
κές του ευθύνες», δήλωσε 
η Πρόεδρος της Βουλής, 
Αννίτα Δημητρίου από το 

Σπίτι της Συνεργασίας στην νεκρή ζώνη 
της Λευκωσίας όπου είχε συνάντηση με 
εκπροσώπους έξι μη κυβερνητικών οργα-
νώσεων που εδρεύουν εκεί ανήμερα της 
Παγκόσμιας Ημέρας Ειρήνης.
Η ευθύνες βεβαίως μιας Προέδρου της 
Βουλής κ. Δημητρίου μου είναι πολύ με-
γαλύτερες από του καθένα και της καθε-
μιάς.
Οπόταν δώστε το καλό παράδειγμα και α-
κολουθούμε…

Ο Δίκαιος

Ψηλά κτίρια

Εκτός από ειδήμονες γενήκανε και μύστες 

και ήθελαν διακαώς στην Πάφο ουρανοξύστες.

Να κτίσουν διαμερίσματα με θέα στη Μεσόγειο, 

καθώς αυτή δε φαίνεται σήμερα απ’ τ’ ανώγειο…

Την κλείσαμε την έρημη και δεν υπάρχει πλάνο, 

και για να δεις τη θάλασσα θέλεις αεροπλάνο…

Θέλουν να κτίσουν κτίρια ψηλά κι αν τους περάσει, 

ποσώς ενδιαφέρονται ποιος θα τα αγοράσει;

Θα τ’ αγοράσουν λένε αυτοί που ‘χουν εκατομμύρια 

και απαντώ, ενός κακού πάντα έπονται μύρια… 

Δεν έπιασε τόπο

Ο κυκλικός κυκλοφορι-
ακός κόμβος που κα-

τασκευάστηκε στη λεω-
φόρο Αναβαργού στο ύ-
ψος του ιδιωτικού σχολείο 
International. Δυστυχώς ό-
πως δείχνουν οι πρώτες μέ-
ρες δεν έπιασε τόπο.
Δεν εξυπηρετεί δηλαδή την 
τροχαία κίνηση.
Ο λόγος όπως μας καταγγέλλουν οδηγοί που 
χρησιμοποιούν το συγκεκριμένο δρόμο, εί-
ναι ότι ο δρόμος από Μέσα Χωριό προς Πά-
φο, τις ώρες αιχμής δεν έχει κίνηση με αποτέ-

λεσμα να υπάρχει συνεχής 
ροή των αυτοκινήτων που 
κατευθύνονται από Πάφο 
προς το σχολείο.
Αποτέλεσμα τα οχήμα-
τα που κατευθύνονται α-
πό Μεσόγη προς Πάφο να 
σχηματίζουν ουρές μέχρι 
την… Μεσόγη.
Ίσως λοιπόν χρειαστεί να 

τοποθετηθούν φανάρια πάνω στο κυκλικό 
κόμβο…

Μπορεί να μπήκε τα Φθινόπωρο και ό-
που να ‘ναι πάει κι ο Σεπτέμβριος αλλά 

καλό είναι να μην εφησυχάζουμε.
Ο κίνδυνος εκρήξεως πυρκαγιών είναι ακόμα 
αρκετά μεγάλος και αυτό αποδεικνύεται σχε-
δόν καθημερινά.
Έχουμε λοιπόν καθήκον όλοι να επαγρυπνού-
με και να ειδοποιούμε αμέσως τις αρμόδιες 
υπηρεσίες σε περίπτωση που πέσει στην α-
ντίληψή μας καπνός ή φωτιά, αλλά προπά-
ντων εμείς οι ίδιοι να μην γινόμαστε αιτία να 
καίγεται η χώρα μας…
Προσοχή λοιπόν ιδιαίτερα όταν βρισκόμα-
στε στην ύπαιθρο γιατί έχουμε πολύ πικρές ε-
μπειρίες από τον εφησυχασμό…

Ακόμα κινδυνεύουμε
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Ποιους άδειασε η Ιερά Σύνοδος; 

Γ ια το θέμα της σεξουαλικής διαπαιδαγώγησης η Ιερά Σύνοδος 
άδειασε ορισμένα μέλη της μεταξύ των οποίων και τον Μητρο-

πολίτη Πάφου Τυχικό. Σε 
ανακοίνωσή της σχετικά, 
αναφέρει ότι κατέληξε στο 
συμπέρασμα ότι: «όταν τα 
παιδιά από πολύ μικρής 
ηλικίας ευρίσκονται εκτε-
θειμένα σε κάθε είδους 
πληροφόρηση και παρα-
πληροφόρηση από το δι-
αδίκτυο είναι επιβεβλημέ-

νη η υπεύθυνη σχολική καθοδήγησή τους στο θέμα αυτό. Θα πρέπει 
τα παιδιά να ενημερώνονται για να προστατεύονται. Αυτό, βέβαια, 
προϋποθέτει την προσφορά της ύλης κατά την ηλικιακή δεκτικότητα 
των παιδιών». Παράλληλα, προστίθεται μέρος των ανησυχιών γονέ-
ων και άλλων κοινωνικών ομάδων οφείλεται σε «υπερβολές από δι-
αδόσεις οι οποίες δεν ανταποκρίνονται στην πραγματικότητα».  «Ε-
κείνο το οποίο επιβάλλεται είναι όπως το μάθημα διδάσκεται από 
εκπαιδευτικούς ειδικά καταρτισμένους προς τούτο και όπως μη προ-
σκαλούνται στα σχολεία ομάδες οι οποίες θα επιβάλλουν μία ιδεο-
λογία μάλλον παρά θα συμβάλλουν στην εμπέδωση όσων περιλαμ-
βάνονται στο αναλυτικό πρόγραμμα του μαθήματος».

Ασύλληπτη Πρόκληση 

Κορυφαία πρόκληση και σκάνδαλο αποτελεί για τους φορολο-
γούμενους πολίτες, η καταβολή υπερωριών χιλιάδων ευρώ σε 

δημόσιους υπαλλήλους, που είναι 
αποσπασμένοι στο Προεδρικό, για 
καθήκοντα που ουδεμία σχέση έ-
χουν με τη δημοσιοϋπαλληλική 
τους ιδιότητα. 
Ο έλεγχος της Ελεγκτικής Υπηρεσί-
ας αποκάλυψε δυο, τουλάχιστον, 
προβληματικές περιπτώσεις που 
καταβλήθηκαν ή εγκρίθηκαν από 

το Προεδρικό για να καταβληθούν υπερωρίες για συμμετοχή δημο-
σίων υπαλλήλων σε κηδείες, μνημόσυνα, εγκαίνια, δεξιώσεις κ.ο.κ. 
εκπροσωπώντας την κυβέρνηση. 
Πρόκειται για την περίπτωση της λειτουργού του Πανεπιστημίου Κύ-
πρου κ. Δόξας Κωμοδρόμου, η οποία έλαβε απόσπαση στο Προε-
δρικό για να εκτελεί τα καθήκοντα της αναπληρώτριας κυβερνητικής 
εκπροσώπου και την περίπτωση της δημοσιογράφου του ΡΙΚ κ. Μα-
ρίας Στατιώτη, η οποία βρίσκεται παρά τω πλευρώ της Πρώτης Κυρί-
ας κ. Φιλίππας Καρσερά. Για την περίπτωση της κ. Κωμοδρόμου η έ-
ρευνα της Ελεγκτικής Υπηρεσίας ολοκληρώθηκε, με τα ευρήματα να 
αφήνουν σαφώς εκτεθειμένο το Προεδρικό για τους χειρισμούς του 
και τον συμπολίτη μας κυβερνητικό εκπρόσωπο Κωνσταντίνο Λετυ-
μπιώτη o οποίος υπέγραψε τα έξτρα.

Την επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Ακατάχνωτα
Στην πόλη μας υπάρχει ακόμη ελπίδα. Έστω και ο-
ριακά το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε να ταχθεί 
αρνητικά για την ανέγερση νέων πολυώροφων κτη-
ρίων στην τουριστική περιοχή. Αναγνώρισε επίσης 
ότι ήταν λάθος η παραχώρηση των αδειών και για 
τους δύο πρώτους πύργους που έδωσε την συγκατά-
θεση του. Το κακό δυστυχώς έγινε όμως θα ήταν τρα-
γικό αν δεν έμπαινε φρένο. Έστω και τώρα όμως ο 
χαρακτήρας της τουριστικής περιοχής θα δεν θα αλ-
λοιωθεί. Όσο για τον πύργο που μας προέκυψε και ί-
σως και τον δεύτερο για τον οποίo υπάρχει άδεια θα 
είναι ένα μνημείο για το πως μπορεί με αποφάσεις 
του ποδαριού και εξυπηρέτηση οικονομικών συμφε-
ρόντων να καταστραφεί μια πόλη…

Επιπρόσθετα τώρα που αναγνώρισαν το λάθος με 
τους πύργους μήπως είναι καιρός να αναγνωρίσουν 
και το άλλο έκτρωμα με τα μεταλλικά κουτιά στο λι-
μανάκι; 

Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας στο Δημοτικό Συμ-
βούλιο για τους πύργους ήταν έκπληξη για πολλούς. 
Όσοι όμως παρακολουθούσαν στενά τις εξελίξεις και 
τις διεργασίες μπορούσαν να προβλέψουν ότι ορια-
κά θα απορρίπτονταν οι αιτήσεις. Κάποιοι άλλοι βέ-
βαια ζουν στον κόσμο τους... 

Πληροφορούμαστε ότι ο Αρχιεπίσκοπος Γεώργιος «τα 
έψαλλε» καλά στον Μητροπολίτη Πάφου για το θέμα 
της σεξουαλικής διαπαιδαγώγησης στα σχολεία και 
καλά έκανε...

Για την δυσοσμία στο αεροδρόμιο θα πρέπει να ζη-
τηθούν εξηγήσεις και ευθύνες από την εταιρία που 
διαχειρίζεται τον βιολογικό σταθμό επεξεργασίας 
των λυμάτων. Η μπόχα πνίγει το αεροδρόμιο, οι χι-
λιάδες τουρίστες που φθάνουν στην Κύπρο παίρ-
νουν την πρώτη γεύση τους από το νησί μας που 
δεν μας τιμά καθόλου. Εκτός από τους τουρίστες αυ-
τοί που υποφέρουν είναι οι κάτοικοι των γειτονικών 
κτοινοτήτων Τίμης Αχέλειας και της Κολώνης. Από 
τον Αύγουστο δεν μπορούν να ανοίξουν τα παράθυ-
ρα τους ή να καθίσουν στις βεράντες τους...

Για τον κυκλικό κόμβο που παραδόθηκε παρά το 
international school  φαίνεται ότι ο σχεδιασμός δεν 
εξυπηρετεί τις ανάγκες. Για κάποιο λόγο προκαλεί-
ται κυκλοφοριακή συμφόρηση όσων κατεβαίνουν α-
πό την Μεσσόγη προς την Πάφο. Ήδη αρκετοί θεω-
ρούν αναγκαία την τοποθέτηση φώτων τροχαίας για 
να ρυθμίζεται η κυκλοφορία... 

Η ηχορύπανση στο κέντρο της Πάφου συνεχίζει να 
αποτελεί πρόβλημα για αρκετούς κατοίκους που δι-
αμένουν στην περιοχή. Δυστυχώς όπως λένε δεν υ-
πάρχει σεβασμός... 

Άσχετο: Φάε λάδι και έλα βράδυ…στις μέρες μας είναι 
πολύ ακριβό σπορ αυτό... 

Η ακρίβεια θερίζει τα εισοδήματα των νοικοκυριών 
αλλά η κυβέρνηση συνεχίζει να σφυρίζει αδιάφο-
ρα. Προβάλλει μάλιστα το επιχείρημα ότι τα καύσι-
μα στην Κύπρο είναι από τα φθηνότερα στην Ευρώ-
πη.  Στην Κύπρο όμως κάθε σπίτι υποχρεώνεται να 
έχει δύο αυτοκίνητα και να τα χρησιμοποιεί καθη-
μερινά ενώ στις ευρωπαϊκές πόλεις οι άνθρωποι κι-
νούνται με τα μέσα μαζικής μεταφοράς και δεν χρει-
άζεται να κυκλοφορούν καθημερινά με τα ιδιωτικά 
τους οχήματα... 

Η “μούγια”

Πετάει ο γάϊδαρος; 

Δ εν είναι καθόλου υπερβολή να πούμε πως η προσπάθεια κάποιων 
παραγόντων της πόλης μας να πείσουν ότι τα ψηλά κτήρια αναβαθ-

μίζουν την εικόνα της Πάφου είναι ω-
σάν να προσπαθούν να μας πείσουν ότι 
ο γάιδαρος πετάει. Το τραγικό στην πε-
ρίπτωση μας, είναι πως οι ίδιοι δεν αντι-
λαμβάνονται ότι αυτού του μεγέθους τα 
κτίρια έστω σε μικρό αριθμό επιβαρύ-
νουν την εικόνα της πόλη μας και είναι 
εντελώς ξένα με τον αρχιτεκτονικό χα-
ρακτήρα και την φυσιογνωμία της Πά-

φου. 
Το μόνο επιχείρημα που θα έβρισκε κάποιος λογικό, είναι ότι είχαν δοθεί 
προκαταρκτικά το 2018 θετικές απόψεις και για τα δύο ψηλά κτίρια στο Α-
λόη και ότι δεν μπορεί να γίνεται επιλεκτική μεταχείριση επιχειρηματιών. 
Αυτό το επιχείρημα όμως αντικρούεται από το γεγονός ότι παρήλθαν 5 
χρόνια υπάρχει πλέον η αρνητική εμπειρία της Λεμεσού, αλλά και η επί-
πτωση στην εικόνα της Πάφου από την ανέγερση του 1ου πύργου. 
Είναι παρήγορο πάντως το γεγονός ότι αναγνωρίστηκε από κάποιους το 
λάθος που έγινε με την παραχώρηση των πρώτων αδειών για πολυώροφα 
και θα ήταν ακόμη μεγαλύτερο λάθος να συνεχίζονταν αυτή η πολιτική.

Κεραυνοί στην τσέπη των καταναλωτών

Αμετακίνητος παραμένει ο Υπουργός Οικονομικών Μάκης Κε-
ραυνός σχετικά με την επιδότηση των καυσίμων. Επιμένει ό-

τι η κυβέρνηση δεν πρέπει να υποχωρήσει 
και να επαναφέρει τον μειωμένο φόρο, διό-
τι όπως υποστηρίζει οι τιμές καυσίμων στην 
Κύπρο είναι από τις χαμηλότερες στην Ευ-
ρώπη και ότι η κυβέρνηση σχεδιάζει στο-
χευμένα μέτρα τα οποία θα ανακοινώσει 
σύντομα. 
Προφανώς δεν λαμβάνει υπόψη ο κ. Κε-
ραυνός ότι στις υπόλοιπες χώρες της Ευρώ-
πης οι άνθρωποι μπορούν να κυκλοφορούν 

με τα δημόσια μέσα μεταφοράς, ενώ στην Κύπρο κάθε οικογένεια 
πρέπει να διαθέτει τουλάχιστον δύο ιδιωτικά οχήματα. Ανάλογη 
στάση τηρεί και για την ταχτική των τραπεζών να κρατούν υψηλά 
τα δανειστική επιτόκια και μηδενικά τα καταθετικά. 

Έπιασε τόπο 

Τα ρεπορτάζ του Radiocosmos και του Αδέσμευτου την περασμένη ε-
βδομάδα για το κυκλοφοριακό χάος που επικρατεί τις ώρες αιχμής 

στην περιοχή του Αναβαργός – Μεσόγης και Λεωφόρου Τάσσου Παπαδό-
πουλου- Δημοκρατίας,  έπιασε τόπο. 
Στην περιοχή τα πρωινά και τα μεσημέρια βρίσκονται μέλη της τροχονο-
μίας του Δήμου Πάφου και της Αστυνομίας για να διευκολύνουν τους ο-
δηγούς. 
Δυστυχώς ότι και να κάνουν οι τροχονόμοι, η κατάσταση δεν βελτιώνεται 
ουσιαστικά. Είναι όμως σημαντικό, οι πολίτες να βλέπουν ότι η πολιτεία 
και ο Δήμος δεν τους αφήνουν αβοήθητους και προσπαθούν να τους δι-
ευκολύνουν. 
Κάτι είναι και αυτό. 

Μουρμούρα στη Γεροσκήπου 

Η ενημέρωση του Δημοτικού Συμβουλίου για την θετική εξέλιξη με το 
έργο προστασίας των ακτών από την διάβρωση και βελτίωση τους 

είχε και παρατράγουδα. 
Μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου εμφανί-
στηκαν δυσαρεστημέ-
να με τις τροποποιήσεις 
των σχεδίων που έγιναν 
μετά από παρεμβάσεις 
του Τμήματος Αρχαιο-
τήτων και του Τμήματος 
Περιβάλλοντος. 
Ανάλογες βέβαια πα-
ρεμβάσεις και τροπο-
ποιήσεις των σχεδί-

ων, έγιναν και στα δημοτικά όρια τη Πάφου στην περιοχή των Δημοτικών 
Μπάνιων. 
Αυτό που έχει όμως σημασία, είναι ότι το έργο αυτό στο μεγαλύτερο του 
μέρος μπορεί να υλοποιηθεί όπως σχεδιάστηκε. Τι θα ήταν καλύτερο να 
μην γίνει καθόλου; 



The World’s Most Popular Wheat Beer

C

M

Y

CM

MY

CY

CMY

K

13.7X19.2 ERDINGER.pdf   1   13/08/2018   11:27 ��





ΘΕΣΕΙΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ

Το CosmosNews  μεγαλώνει και ζητά  για άμεση εργοδότηση ή μερική απασχόληση άτομα για τις πιο κάτω θέσεις :

Τμήμα Τεχνικής Υποστήριξης:

•	 Άτομα	για	Διαχείριση	της	Ιστοσελίδας	και	των	Social	Media	(Web	development)

>	 Βασικές	γνώσεις	προγράμματος	Word	Press	για	δειαχείριση	και	ανάπτυξη	της	ιστοσελίδας
>	 Γνώσεις	σχετικών	εργαλείων	για	εμπλουτισμό	της	ιστοσελίδας
>	 Εμπειρία	και	καλή	γνώση	στη	διαχείριση	των	Social	Media

•	 Ατομα	για	δημιουργία	και	επεξεργασία	Γραφικών	και	σελίδωσης	(Graphic	Design)

>	 Βασικες	γνώσεις		Photoshop,	Adobe	in-design		ή	άλλων		design	προγραμμάτων

Τμήμα Marketing και Πωλήσεων:

•	 Άτομα για το Τμήμα Πωλήσεων

>	 Ανεπτυγμένες	επικοινωνιακές	ικανότητες	και	πελατοκεντρική	αντίληψη		
>	 Επαγγελματική	νοοτροπία	και	ευελιξία	στη	διευθέτηση	συναντήσεων	με	πελάτες
>	 Ευχάριστη	προσωπικότητα	και	ικανότητα	παρουσίασης	προτάσεων

•	 Λειτουργός	Marketing	/	Digital	Marketing

>	 Βασικές	γνώσεις	marketing	και	digital	marketing
>	 Ικανότητα	οργάνωσης	και	ανάπτυξης	πελατολογίου
>	 Ικανότητα	σχεδιασμού	προώθησης	και		παρουσίασης	νέων	προιόντων

Τμήμα Δημοσιογραφίας:

•	 Νέοι ή Έμπειροι Δημοσιογράφοι

>	 Πτυχίο,	Δίπλωμα	ή	σχετική	εμπειρία	στη	δημοσιογραφία
>	 Καλή	γνώση	ηλεκτρονικών	υπολογιστών	και	δυνατότητα	χρήσης	web	και	social	media

•	 Άτομα που θέλουν να εργαστούν στη Δημοσιογραφική ομάδα και στο Ρεπορτάζ

	 ((Προσφέρεται	η	δυνατότητα	απόκτησης	εμπειρίας	και	εκπαίδευσης	από	την	υφιστάμενη	ομάδα	δημοσιογράφων)

>	 Ικανότητα		στην	σύνταξη	και	συγγραφή	σύντομων	κειμένων	με	τη	μορφή	ειδήσεων	και	μικρων	αρθρων	για	την	ιστοσελίδα	και	το	facebbok.
>	 Γνώση	internet	και	social	media
>	 Ικανότητα	και	διάθεση	για	έρευνα	και	εντοπισμό	ενδιαφέροντών	ειδήσεων	και	θεμάτων	για	ρεπορτάζ

•	 Άτομα για Παρουσιάση εξωτερικών ρεπορτάζ ή εκπομπών Podcast

>	 Ευχάριστη	προσωπικότητα	με	επικοινωνιακό	λόγο	και	ικανότητες	παρουσίασης
>	 Ικανότητα	κατάλληλης	προετοιμασίας	και	διεκπεραίωσης	ρεπορταζ.

	 Για	όλες	τις	πιο	πάνω	θέσεις		απαιτείται:

>	 Πολύ	καλή	γνώση	της	ελληνικής	γλώσσας		
>	 Καλή	γνώση	χειρισμού	ηλεκτρονικών	υπολογιστών	και	social	media
>	 Δυνατότητα	μόνιμης	διαμονής	για	εργασία	στην	Πάφο		

	 Η	σχετική	εμπειρία	και	η	καλή	γνώση	της	αγγλικής	γλώσσας	θα	αποτελούν	επιπλέον	προσόντα.

	 Προσφέρεται	μισθός	αναλόγως	προσόντων	και	εμπειρίας	καθώς	και	δυνατότητες	ανάπτυξης	και	εξέλιξης	σε	ένα	δημιουργικό	περι	βάλλον.

	 Αιτήσεις		γίνονται	δεκτές	με	την	αποστολή	βιογραφικού	σημειώματος	μέχρι	τις	20/09/23	στο	email:	info@cosmosnews.com.	

	 Θα	επικοινωνήσουμε	μαζί	σας	μόνο	στην	περίπτωση	που	έχετε	επιλεγεί	ως	υποψήφιος/α,	για	τη	συγκεκριμένη	θέση.	

	 Για περισσότερες πληροφορίες μπορείτε να επικοινωνείτε μαζί μας  στο 26811336.



Τον καιρό της Τουρκοκρατίας στην 
Κύπρο υπήρχε ένα κακό έθιμο, 
αυτό της επιβολής του συζύγου 

στην νύφη πριν το γάμο, 
με τρόπο που να επιβάλ-
λει την αδιαμφισβήτητη  
κυριαρχία του.
Μια φορά ο Παπά Σάβ-
βας ήταν να κάμει ένα 

γάμο στη Χλώρακα, όπου ο γαμπρός 
θα ερχόταν από το γειτονικό χωριό της 
Έμπας. 
Το έθιμο ήθελε τον ξενοχωρίτη γα-
μπρό να εισέρχεται στο χωριό της νύ-
φης καβάλα σε άλογο συνοδευόμενος  
με ένα στρατό από κουμπάρους, συγ-
γενείς και φίλους που τον συνόδευαν 
για να τον βοηθήσουν να πάρει με το 
ζόρι τη νύφη για την τελετή στο δικό 
του χωριό.
Στο χωριό της νύφης πολλοί συγγε-
νείς της μαζεύονταν και ανέμεναν την 
είσοδο του γαμπρού στο χωριό ώστε 
να τον αναγκάσουν να ξεκαβαλικεύσει 
από το άλογο του και να πάει περπα-
τητός στο σπίτι των πεθερικών ώστε 
να γίνει η τελετή στην εκκλησιά του 
χωριού της.
Η είσοδος του γαμπρού στο ξένο χω-
ριό της νύφης και η άρνηση του να 
κατεβεί από το άλογο, εθεωρείτο 
προσβολή. Πολλές φορές ο γαμπρός 
όταν ένιωθε ότι θα κέρδιζε τη μάχη, 
αρνιόταν να ξεκαβαλικεύσει, για να 
δείξει έτσι ότι μετά το γάμο, αυτός θα 
ήταν ο αφέντης του σπιτιού και δια-
χειριστής της προίκας, και όχι η νύφη 
με τα πεθερικά.
Αν δεν κατέβαινε με τη θέληση του  
από το άλογο, έπρεπε να τον κατεβά-
σουν με το ζόρι.
Το αποτέλεσμα ήταν μια αιματηρή σύ-
γκρουση με ρόπαλα και μαχαίρια. Πιά-
νονταν στα χέρια, μάλωναν, πάλιωναν 
και δέρνονταν. 
Πολλές φορές για να καταφέρουν τον 
γαμπρό να ξεπεζέψει με τη θέληση 
του και να αποφευχθεί η σύγκρουση, 
κάποιοι που είχαν μάλια και χρήματα, 
έτασσαν στον γαμπρό περισσότερη 

προίκα, έτσι λυνόταν το πρόβλημα.
Όταν η επιμονή των δυο πλευρών να 
εξέλθουν νικητές ήταν μεγάλη, κά-
ποιες φορές κάποιος σκοτωνόταν και 
αντί για γάμους και χαρές, είχαν κηδεί-
ες και οδυρμούς  με επακόλουθο να 
ξεκινούν βεντέτες και σκοτωμοί μετα-
ξύ των δύο χωριών.
Εάν εκέρδιζε η ομάδα από το ξένο χω-
ριό, προχωρούσαν ως νικητές, έπαιρ-
ναν τη νύφη, την ανέβαζαν στο άλο-
γο, και αφού έβαζαν τα χέρια της γύρω 
από το γαμπρό, τα έδεναν γύρω του 
με μεταξωτά μαντήλια, και αυτός την 
έπαιρνε και έφευγε για την εκκλησία 
του χωριού του. 
Αν κέρδιζαν οι χωριανοί, τότε ο γα-
μπρός κατέβαινε από το άλογο του 
δαρμένος, ματωμένος, κτυπημένος, και 
έπρεπε περπατητός να πάει μέχρι την 
πόρτα του σπιτιού της νύφης, και χλευ-
ασμένος από τους νικητές, να ζητήσει 
την νύφη για να την πάρει στην εκκλη-
σιά του δικού της χωριού, για το γάμο. 
Οι Τούρκοι διοικούντες δεν επενέβαι-
ναν σε αυτές τις καταστάσεις, παρά 
μόνον άφηναν τους Χριστιανούς να 
εξοντώνονται αναμεταξύ τους, και 
αυτοί παρακολουθούσαν ως θεατές. 
Το έθιμο συνέχισε εις όλην την διάρ-
κεια της Τουρκοκρατίας και σταμάτησε 
τον καιρό της Αγγλικής κατοχής, επει-
δή τα αγγλικά δικαστήρια τιμωρούσαν 
με μεγάλα πρόστιμα κάθε απόπειρα 

τέτοιας εμπλοκής. 
Ήταν ένα προξενιό που  κανονίστηκε 
να γινεί από δυο μεγάλες οικογένειες, 
να παντρέψουν τα παιδιά τους, έναν 
νέο από την Έμπα με μια νέα από τη 
Χλώρακα. Ο γαμπρός ήταν ο Σπύρος 
του Έλληνα, η νύφη ήταν η Ελεγγού, 
κόρη του Κυπριανού Τσιυπρή και της 
ΧατζιηΑργυρής Σιαμμά.
Κανονιστηκαν και συμφωνηθηκαν 
όλα, και ορισαν την ημερομηνια του 
γαμου. 
Ο πονηρός παπάς για να τους παντρέ-
ψει, έβαλε όρο να μην τηρηθεί το έθι-
μο, γιατί δεν ήθελε ο γάμος να μετα-
τραπεί σε καυγά και μακελειό.
Γι αυτό εκ των προτέρων συμφώνησε 
με τον γαμπρό και έλαβε διαβεβαιώ-
σεις από το σόι του, ότι θα ξεκαβαλί-
κευε και θα ερχόταν εν ειρήνη στο σπί-
τι της νύφης, ώστε να γίνει μια ήσυχη 
και χαρούμενη τελετή.
Ήρθε η μέρα του γάμου, ο παπάς με το 
πετραχήλι στη μασχάλη και τον αση-
μένιο σταυρό στο χέρι, ερχόμενος από 
έναν αγιασμό κάθισε στον καφενέ να 
πιει καφέ.
Έγειρε την καρέκλα πίσω στον τοί-
χο, έτσι που γερμένος και αναπαμέ-
νος, απολάμβανε την ζεστασιά από τις 
ακτίνες του καυτερού ήλιου που τον 
χτυπούσαν κατακούτελα κάνοντας τον 
να νυστάζει και να λαγοκοιμάται. 
Ξαφνικά μια φωνή τον ξίππασε και 

άνοιξε τα μάτια. Μπροστά του ένα μι-
κρό παιδί αναστατωμένο, αλαφιασμέ-
να του είπε να τρέξει γιατί ο γαμπρός 
ερχόταν και δεν ξεπέζευε από το άλο-
γο, και οι συγγενείς της νύφης δεν τον 
άφηναν να περάσει.
Σηκώθηκε ο παπάς και χωρίς να πλη-
ρώσει τον καφέ, με βίαση καβαλίκε-
ψε τον άππαρο του, τον κέντησε δυ-
νατά, τον διπλοκάλπασε, και ευρέθει 
ευτύς μπροστά στον νταή γαμπρό. 
Χωρίς να χάσει καιρό ενώ κάλπαζε, 
τράβηξε τον σταυρό από την κόξα, και 
του τον έσυρε στο κεφάλι και πέρασε 
ξυστά από το αυτί και τον εκαψε και 
του προκαλεσε αφόρητο πονο.
Ηταν ενας ασημένιος σταυρός που 
ακόμα υπάρχει και χρησιμοποιείται 
στην εκκλησιά μέχρι σήμερα. Είναι 
μεγάλος και βαρύς, που αν τον πε-
τυχαινε, ίσως να γινόταν κηδεία αντί 
στεφάνωμα. Τον πήρε ξώφαλτσα, και 
πέφτοντας στο έδαφος έσπασε και 
στράβωσε. Μέχρι σήμερα φαίνονται 
τα καρφιά με τα οποία ύστερα εδιορ-
θώθηκε. 
Τη φήμη του Παπασαββα άμα αγρίευε 
την ήξεραν όλοι, έτσι οι Εμπάτες αφή-
νοντας το νταϊλικι κατά μέρος, ξεπέζε-
ψαν και περπάτησαν ως το σπίτι της 
νύφης.
Ήταν η τελευταία φορά που στη πάφο 
επεχηρείθη από γαμπρό ξενομερίτη 
να τηρήσει αυτό το έθιμο. Δεν ξανασυ-
νέβηκε, γιατί λίγο καιρό πρίν, το 1871, 
όταν στην Κύπρο ανέλαβαν την διοί-
κηση οι Άγγλοι αποικιοκράτες, είχαν 
απαγορεύσει το έθιμο, και με τις αυ-
στηρές τιμωρίες που επέβαλλαν στους 
παραβάτες, σιγά σιγά σταμάτησαν να 
το εφαρμόζουν.

Υ.Γ. Ο Παπασάββας απεβίωσε σε νε-
αρά ηλικία. Απόγονος του ήταν ο 
Αλέξανδρος, πατέρας της παπαδιάς 
Ελένης Παπακώστα. Η γυναίκα του ξα-
ναπαντρεύτηκε και έκαμε απογόνους 
τον Λεωνή τον Λιόνταρο το γνωστό γε-
ροντοπαλίκαρο της Χλώρακας, και την 
Ελεγγού του Ρωτόκλειτου.

Ο ΠαπάσαββαςΣυμβάλλοντας στον 
εμπλουτισμό του 
λεξιλογίου των νέων μας  

Ο Χρυσόστομος Π. Ρουσής, M.Ed., πρώην 
διευθυντής σχολείων Δημοτικής και 
Μέσης Εκπαίδευσης, σημειώνει τα πιο 
κάτω γλωσσικά λάθη, τα οποία  θα πρέπει 
να προσέξουν όσοι νοιάζονται για την 
ποιότητα τής γλώσσας μας,  ιδιαίτερα οι 
ομιλητές και αρθρογράφοι: 

1. «Ο διαβόητος διοικητής της ρωσικής μισθο-
φορικής ομάδας Βάκνερ “σκοτώθηκε σε αερο-

πορικό ατύχημα”». (αντί του ορ-
θού: σκοτώθηκε σε αεροπορικό 
δυστύχημα). 
«Μορφή χιονοστιβάδας έχουν 
πάρει “τα εργατικά δυστυχήμα-

τα”  στην  Κύπρο». (αντί του ορθού: εργατικά 
ατυχήματα) Ν.Β. (Σημειώστε): Το δυστύχημα 
είναι “πολύ σοβαρό ατύχημα”: Στο αεροπο-
ρικό δυστύχημα της Helios σκοτώθηκαν  115 
επιβάτες. 
Τι φταίει για τα θανατηφόρα δυστυχήματα 
στους κυπριακούς δρόμους;  
Το ατύχημα είναι ένα “δυσάρεστο γεγονός” 
που έχει ως αποτέλεσμα υλική ζημιά ή τραυ-
ματισμό. -  Τραυματίστηκε σε ένα εργατικό 
ατύχημα, πριν από ένα χρόνο. 
Ο νεαρός οδηγός ενεπλάκη  (λόγ.) σε τροχαίο 
ατύχημα από απροσεξία. 
2. Ποια είναι η γνώμη σας; «Καταρχήν θα 
πρέπει να γίνουν παραδεκτές κάποιες πραγ-
ματικότητες». (αντί του ορθού: κατ’ αρχάς). 
-  «Κατ’ αρχήν άμεσες παρεμβάσεις οφείλουν 
να γίνουν στους χώρους συνάθροισης, δηλα-
δή στάδια, γήπεδα κ.λπ.». (αντί του ορθού: 
κατ’ αρχάς). - «Κατ΄αρχή, καλά έκανε ο Πρό-
εδρος και τηλεφώνησε αμέσως στον Τατάρ 
για να προλάβει τη διόγκωση τού επεισοδίου 
και τη δημιουργία ακόμα μιας πηγής εχθρό-
τητας». 
(αντί του ορθού: κατ’ αρχάς, καλά έκανε ο 
Πρόεδρος). 
Ν.Β. (Σημειώστε): Κατ’αρχήν σημαίνει: α) για 
λόγους αρχής: Κατ’αρχήν συμφωνώ με το σκε-
πτικό της απόφασής σας. β) στα βασικά ση-
μεία: οι βουλευτές ψήφισαν το νομοσχέδιο 
κατ’ αρχήν.  -  συμφωνώ κατ’ αρχήν με την ει-
σήγησή σου. 
Κατ’ αρχάς σημαίνει: α) πρώτα-πρώτα: Κατ’ 
αρχάς, θέλω να σας ευχαριστήσω για… 
β) στην αρχή, στο αρχικό στάδιο: Κατ’ αρχάς 
νόμιζα πως είχε δίκιο. 
Το εξαρχής, επίρρ. (λόγ.),  σημαίνει “από την 
αρχή”: Οι πολιτικοί μας δεν ενημέρωσαν εξαρ-
χής τα κοινοβούλια των κρατών ότι το Κυπρια-
κό είναι θέμα εισβολής και κατοχής!
3. «Το ίδιο έπραξαν και συνάδελφοι των ΜΜΕ, 
οι οποίοι στην προσπάθειά τους να προστα-
τεύσουν τους πολίτες, τους παρότρυναν “να 
φύγουν άμεσα” (= απευθείας;) από την πε-
ριοχή». (αντί του ορθού: να φύγουν αμέσως 
(= γρήγορα). -  «Άμεσα ξεκίνησε η διαδικασία 
περισυλλογής των μεταναστών». (αντί του ορ-
θού: Αμέσως ξεκίνησε).
Ν.Β. (Σημειώστε): Στην πλειονότητά μας, χρη-
σιμοποιούμε το “άμεσα” σε όλες τις περιπτώ-
σεις, από εσφαλμένη αντίληψη ότι το “άμεσα” 
είναι τύπος της δημοτικής και το “αμέσως” 
της καθαρεύουσας. Λέμε και γράφουμε: Πρέ-
πει να του μιλήσεις αμέσως, για να μη χαθεί 
πολύτιμος χρόνος.  -  Ο πόλεμος στην Ουκρα-
νία  συνδέεται άμεσα  με την ακρίβεια. 
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Απανωτές συναυλίες
Μαζεμένες ήταν οι συναυλίες στην 

Πάφο από δημοφιλείς Ελλαδίτες 
τραγουδιστές το τελευταίο διάστημα στην 
Πάφο.
Από την πλατεία του κάστρου πέρασαν η Άλ-
κηστης Πρωτοψάλτη, ο Κώστας Χατζής και η 
Νατάσα Θεοδωρίδου, ενώ σειρά παίρνουν 
ο Κύπριος τραγουδοποιός Αλκίνοος Ιωαννί-
δης και η ορχήστρα Μότσαρτ της Βιέννης με 
τον Κύπριο σολίστ Κύρο Πατσαλίδη.
Οι πρώτες δύο συναυλίες που δόθηκαν ήδη, 
παρά το γεγονός ότι ήταν αξιόλογες δεν θα 
λέγαμε ότι αγκαλιάστηκαν θερμά από το 
Παφίτικο κοινό, ενώ η συναυλία της Θεοδω-
ρίδου είχε σαφώς περισσότερο κόσμο. 
Ο Κώστας χατζής παρουσίασε για πρώτη 

φορά στην Πάφο την κόρη του Ντανιέλα η 
οποία τραγούδησε μαζί του για το Παφίτι-
κο κοινό.
Η σημερινή συναυλία που δίνει ο συμπα-
τριώτης μας Αλκίνοος Ιωαννίδης αναμένε-
ται με ιδιαίτερο ενδιαφέρον και επίσης να 
συγκεντρώσει πολύ περισσότερο κοινό.
Στα αρνητικά των διοργανώσεων η δυσκο-
λία στη στάθμευσης των οχημάτων που 
λόγω έλλειψης χώρου στο χώρο στάθμευ-
σης του Αρχαιολογικού Πάρκου υποχρε-
ώνονται να σταθμεύουν στον ελεύθερο 
χώρο (χωράφι) του Τμήματος Αρχαιοτήτων 
πίσω από το κάστρο  και η υποχρεωτική 
πεζή πορεία του κοινού μέσα από χώματα 
και σκόνες.   
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Τ ο Εκκλησιαστικό Μουσείο της Ιεράς Μη-
τροπόλεως Πάφου, βρίσκεται πλησίον της 
εκκλησίας της Αγίας Παρασκευής στο νε-

οκλασικό κτήριο στο οποίο παλαιότερα στεγαζό-
ταν το πρώτο Δημοτικό Σχολείο Γεροσκήπου. 
Μεταφέρθηκε στο συγκεκριμένο κτήριο, λόγω 
κυρίως της δυσκολίας στη στάθμευση λεωφο-
ρείων στην περιοχή  της Μητρόπολης όπου στε-
γαζόταν και λειτουργούσε παλαιότερα το τότε 
Βυζαντινό Μουσείο της Ιερέας Μητρόπολης Πά-
φου. 
Το 2015 αποφασίστηκε η μεταφορά του Μου-
σείου από τους χώρους της Μητρόπολης στο 
πρώην κτήριο του Α΄ Δημοτικού σχολείου Γερο-
σκήπου, χώρος που είχε ενοικιαστεί για εκτάτο 
χρόνια από τον τοπικό Δήμο στην εκκλησιαστική 
επιτροπή Αγίας Παρασκευής Γεροσκήπου. 
Τον σχεδιασμό και την ανακατάταξη των αιθου-
σών καθώς και τις εργασίες ενοποίησης των δυο 
κτηρίων του τότε σχολείου ανέλαβε το αρχιτε-
κτονικό γραφείο Άννας και Αρτεμίου Παπαχρυ-
σοστόμου. 

Τη δαπάνη του έργου που ανήλθε στις 800 χι-
λιάδες ευρώ ανάλαβε εξ ολοκλήρου η Εκκλη-
σία της Αγίας Παρασκευής η οποία πλέον έχει 
αναλάβει και τη διαχείριση του Μουσείου. Στις 
9 Απριλίου του 2017 τελέστηκαν τα εγκαίνια του 
από τον Μακαριστό Αρχιεπίσκοπο Κύπρου Χρυ-
σόστομο Β΄. 
Με την μεταφορά του στη Γεροσκήπου μετονο-
μάστηκε σε Εκκλησιαστικό Μουσείο Ιεράς Μη-
τροπόλεως Πάφου.

Στο Εκκλησιαστικό Μουσείο εκτίθεται, η αρχαι-
ότερη εικόνα της Κύπρου, η μόνη που ανάγεται 
στην προ της εικονομαχίας περίοδο (7ο- 8ο αι-
ώνα) και που απεικονίζει την Αγία Μαρίνα, με 
σκηνές από τη ζωή και το μαρτύριό της. Προέρ-
χεται από την εκκλησία Αγίας Μαρίνας της κοι-
νότητας Φιλούσας Κελοκεδάρων. 

Εκτίθενται μεταξύ άλλων, εικόνες του Αγίου Ιω-
άννη του Θεολόγου –έργο Παπαλεοντίου από 
τον Ιερό Ναό Αρχαγγέλου στον Άγιο Νικόλαο, 

του Αγίου Μάμα από τον Ναό Αγίου Αντωνίου 
στις Κέδαρες, του Προφήτη Ηλία του 16ου αιώ-
να από το Ναό των Εισοδίων της Θεοτόκου στην 
Πέγεια, εικόνα της Παναγίας Βρεφοκρατούσας 
του 13ου και 14ου αιώνα από τον κοιμητηρια-
κό ναό του Αγίου Επιφανείου, της Παναγίας Γα-
λατούσας του 16ου αιώνα από την εκκλησία της 
Γαλαταριάς, της Παναγίας Οδηγήτριας από τη 
Μονή του Αγίου Σάββα στην Τραχυπέδουλα και 
πολλές άλλες εικόνες από το 12ο μέχρι και το 
19ο αιώνα με αξιόλογα δείγματα από κάθε χρο-
νολογική περίοδο. 

Επίσης εκτίθενται κάποιες τοιχογραφίες, που 
προέρχονται από ερειπωμένες εκκλησίες με την 
κυριότερη να έχει μεταφερθεί από τα ερείπια 
του Βυζαντινού Ναού του Αγίου Θεοδώρου στη 
Χούλου.
Στις συλλογές του μουσείου περιλαμβάνονται 
εκκλησιαστικά αντικείμενα όπως καλύμματα δυο 
παλαίτυπων Ευαγγελίων του 1604 και του 1838, 

θυμιατός του 19ου αιώνα, πόρπες, εγκόλπια μί-
τρες, λειψανοθήκη, δισκοπότηρα, θυμιατοί, ποι-
μαντορικές ράβδοι, με εκείνη του Μητροπολίτη 
Εφέσου Μελέτιου του 1764  να ξεχωρίζει.
Περιλαμβάνονται και πλούσιες συλλογές από 
ξυλόγλυπτα, βημόθυρα, εσταυρωμένων και λυ-
πητερών, προσκυνητάρι, τέμπλο, θρόνοι, παγκά-
ρι, σταυροί ευλογίας. 
Αξιόλογη συλλογή των αμφίων και εκκλησιαστικής 
κεντητικής με χρυσοκέντητα άμφια του 18ου και 
19ου αιώνα και μεγάλο χρυσοκέντητο Επιτάφιο 
επίσης του 19ου αιώνα.

Φιλοξενείται επίσης πλούσια και ιδιαίτερα αξιόλο-
γη συλλογή με χειρόγραφα και παλαίτυπα βιβλία. 
Μεταξύ τους περιλαμβάνονται Ευαγγέλια του 
1462 και του 1604, Υμνολόγιο του 15ου αιώνα, 
δυο μουσικά χειρόγραφα του 1773, φιρμάνια 
1853 καθώς και νομοκανόνες του 18ου αιώνα.
Η συγκέντρωση αρχαίων εικόνων και  εκκλησια-
στικών κειμηλίων από ναούς της Ιεράς Μητρό-
πολης  Πάφου ξεκίνησε από τον Μητροπολίτη 
Πάφου Γεννάδιο (1959- 1973). Ήταν και είναι 
ένας τρόπος προστασίας των ανεκτίμητης αξί-
ας, θρησκευτικών θησαυρών από επιτήδειους, 
που άρχισαν, με την ανεξαρτησία της Κύπρου, 
να τους αφαιρούν, με διάφορους τρόπους, από 
το φυσικό τους περιβάλλον και να τους εμπο-
ρεύονται.
Το Εκκλησιαστικό Μουσείο Πάφου λειτουργεί 
Δευτέρα με Παρασκευή από τις 9 το πρωί έως 
τις 4 το απόγευμα και το Σάββατο από τις 9 το 
πρωί έως τη μια μετά το μεσημέρι. 

«Εκκλησιαστικό Μουσείο Ιεράς Μητροπόλεως Πάφου»
Η ιστορία της Εκκλησίας μας στην Πάφο μέσα από ένα αξιόλογο μουσείο…

Φιλοξενείται πλούσια και ιδιαίτερα αξιόλογη συλλογή με χειρόγραφα 
και παλαίτυπα βιβλία. 
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Και τώρα που ο μιτσής και η μιτσιά σπούδασαν και 
επέστρεψαν στην Κύπρο τι κάνουμε; Μετά το 1950 

αυξανόταν ο αριθμός όσων αποκτού-
σαν είτε γυμνασιακή, είτε ανώτερη, ή 
ανώτατη μόρφωση. 
Πολλοί από αυτούς, στελέχωσαν το 
νέο κράτος, τη Δημόσια Υπηρεσία, με 
την ανεξαρτησία το 1960. Αποδείχτηκε, 

ειδικά κατά τα πρώτα χρόνια ύπαρξης του Κυπριακού 
Κράτους, ότι «βολεύτηκαν» αρκετές χιλιάδες πολίτες, 
οι οποίοι δημιούργησαν δυνατή συντεχνιακή στήριξη 
για τους Δημόσιους Υπαλλήλους που απολαμβάνουν 
σε συνέχεια μέχρι σήμερα, πολύ καλύτερες συνθήκες 
εργασίας και διπλάσιους γενικά μισθούς και συντάξεις, 
παρά οι υπόλοιποι εργαζόμενοι.
Είναι ακριβώς αυτό το δεδομένο που ώθησε, τα τελευ-
ταία 50 χρόνια, τον φτωχό κόσμο να «δίνει το αίμα του» 
για να σπουδάσει τα παιδιά του, με την προσδοκία να 
προσληφθούν στη Δημόσια Υπηρεσία και να διασφαλί-
σουν το μέλλον τους. 
Μετά το ‘74 όμως και εν μέσω ανάγκης για αντικατο-
χικό αγώνα, διαδοχικές κυβερνήσεις στην προσπάθειά 
τους να βολέψουν ημέτερους, διέλυσαν κάθε ψήγμα 
αγώνα έναντι της κατοχής και κατέστρεψαν το κράτος. 
Με προσόν την κομματική ταυτότητα, βόλευαν χωρίς 
ντροπή τον κανακάρη του Άλφα ή του Βήτα κόμματος, 
για να υπηρετήσει -προσέξτε- το κόμμα, όχι το κράτος 
που βρισκόταν και βρίσκεται ακόμα υπό ημικατοχή. 
Παράλληλα δυσαρέστησαν χιλιάδες άλλους! Σήμερα 
που ο κάθε φτωχός Κύπριος «ξύπνησε», δυσκόλεψε η 
ζωή των κομμάτων. Το βόλεμα στη Δημόσια Υπηρεσία 
κατέληξε ίσως να είναι ο κυριότερος λόγος απαξίωσης 
των κομμάτων, που μπορούσαν μόνο να ικανοποιή-
σουν τους λίγους, με το πιο «δυνατό μέσο»! Κάποια 
κόμματα σε σύγκριση με άλλα, για να λέμε την αλή-
θεια, ήταν πρωταθλητές στο ρουσφέτι. Γεγονός που 
γνωρίζουν οι πάντες! 
Σήμερα κατέχουμε τα πρωτεία σε «μόρφωση», μάλλον 
σε χαρτιά χωρίς αντίκρισμα, με τους νέους να αντιμε-
τωπίζουν πρόβλημα επιβίωσης και νεαρά ζευγάρια να 
βρίσκονται σε απόγνωση. Παρόλο που υπάρχει τρομε-
ρή ζήτηση για καλουψiήδες, σιδεράδες, κτίστες, μηχα-
νοδηγούς, γκαρσόνια, καθαρίστριες  και γενικά εργάτες 
και τεχνίτες για χειρωνακτικές εργασίες, στο εμπόριο, 
στις κατασκευές, στον τουρισμό, στη γεωργία, στην κτη-
νοτροφία, εμείς θέλουμε δουλειά μόνο σαν δημόσιοι 
υπάλληλοι. Δικαιολογημένα βέβαια, αφού όλοι μορ-
φωθήκαμε σήμερα, οπότε όλοι θέλουμε τη σιγουριά, 
τις συνθήκες εργασίας και τους ψηλούς μισθούς της 
Δημόσιας Υπηρεσίας. Σήμερα όλοι εμείς θέλουμε να 
δουλεύουμε κάτω από το έαρ κοντίσιον, να μην λερώ-
νουμε τα χέρια μας και να παίρνουμε διπλάσιο μισθό 
παρά οι τεχνίτες.
Ταυτόχρονα όμως σήμερα δεν μπορούμε να αλλά-
ξουμε μόνοι μας μια πρίζα, μια βρύση, το έλεμεντ του 
ηλιακού μας, ή ακόμα μια φλορέντζα, ή να κολλήσουμε 
ένα πλακάκι στο μπάνιο, ή να ξεβουλώσουμε ένα παρα-
δεξάμενο αποχέτευσης. Όλοι θέλουμε να γίνουμε μόνο 
δημόσιοι υπάλληλοι με δεύτερη δουλειά τα απογεύμα-
τα! Η εργοδότηση στη Δημόσια Υπηρεσία κατάντησε 
όνειρο ζωής που κατέστρεψε δυστυχώς κάθε προοπτι-
κή σωστής ανάπτυξης της Κύπρου. Παράλληλα όμως 
δυσανασχετούμε, όταν μας χρεώνει ο κάθε μετανάστης 
τεχνίτης 50-100 ευρώ για υπηρεσία μισής ώρας!
Οπότε φίλες και φίλοι μου, το μεταναστευτικό ρεύμα 
προς τη χώρα μας δημιουργείται, εκτός από «την πολλή 
αγάπη του Ερντογάν προς την Κύπρο» και από έλλειψη 
εργατικών χειρών. Τούτες οι πληροφορίες για την ανά-
γκη της Κύπρου σε τεχνίτες, μαζί φυσικά και για τα επι-
δόματα που προσφέρονται, μεταδίδονται αστραπιαία 
«την σἠμερον ημέραν». Έτσι γεμίζουν οι βάρκες και τα 
αεροπλάνα των μεταναστευτικών ροών.

Ο μιτσής και οι μετανάστες

Ο κατασκευαστικός τομέας απο-
τελεί αδιαμφισβήτητα ζωτι-

κό τομέα της οικο-
νομίας του τόπου 
καθώς ενισχύει την 
ανάπτυξη μέσω της 
προσέλκυσης νέων 
επενδύσεων και της 

δημιουργίας νέων θέσεων εργασί-
ας. Παράλληλα όμως και εξίσου, αν 
όχι και περισσότερο, σημαντικός εί-
ναι ο αντίκτυπος που έχει άμεσα και 
έμμεσα στην ποιότητα ζωής και την 
ευημερία των πολιτών, στην καθη-
μερινότητά τους, στα αγαθά που δι-
καιούνται να απολαμβάνουν και στο 
δομημένο περιβάλλον όπου ζουν. 
Το σύστημα αδειοδότησης της ανά-
πτυξης είναι εκείνο που μπορεί να 
αποτελέσει καταλύτη ή τροχοπέδη 
σε κάθε προσπάθεια ενίσχυσης του 
θετικού αυτού αντίκτυπου, ανάλο-
γα με το πώς θα το σχεδιάσουμε και 
πώς θα το διαχειριστούμε.
Ως Επιμελητήριο αντιλαμβανόμαστε 
τόσο την κρίσιμη ανάγκη περαιτέρω 
βελτίωσης του συστήματος αδειο-
δότησης, παρόλα τα θετικά βήματα 
που έχουν γίνει την τελευταία τριε-
τία, όσο και την ευθύνη που έχουμε 
ως τεχνικός σύμβουλος της πολιτεί-

ας να συνεχίσουμε ακούραστα την 
προσπάθεια για την επίτευξη αυτού 
του στόχου. 
Για αυτόν ακριβώς τον λόγο, το 
θέμα αποτελεί ύψιστη προτεραιό-
τητα για το ΕΤΕΚ. Έχουμε επεξεργα-
στεί αναλυτικές και τεκμηριωμένες 
εισηγήσεις για τον επανασχεδια-
σμό των υφιστάμενων διαδικασιών 
και την χάραξη των επόμενων βημά-
των που πρέπει να γίνουν σε όλα τα 
στάδια της αδειοδότησης, οι οποίες 
λίαν συντόμως θα φτάσουν στα χέ-
ρια των αρμοδίων. 
Οι αλλαγές που θα γίνουν πρέπει να 
βασιστούν σε τρεις πτυχές. Πρώτον 
πρέπει να αποφορτίσουμε το σύ-
στημα από τις χαμηλού ρίσκου οι-
κοδομές, τις κατοικίες και τις μικρές 
πολυκατοικίες, οι οποίες αποτελούν 
και το μεγαλύτερο ποσοστό (έως 
80%) των αναπτύξεων. Αυτό θα 
συμβεί ενισχύοντας τον αυτοέλεγχο 
με την παραχώρηση μεγαλύτερης 
εξουσίας και ευθύνης στους ιδιώτες 
μελετητές, αλλά και αξιοποιώντας 
τον δειγματοληπτικό έλεγχο σε ικα-
νό ποσοστό των αιτήσεων που θα 
υποβάλλονται. 
Με την πρώτη αυτή κίνηση αυτό-
ματα απελευθερώνουμε και δίνου-

με χρόνο στις αρμόδιες αρχές για να 
επικεντρωθούν στις δύο άλλες πτυ-
χές: τον έλεγχο των αιτήσεων για 
σύνθετες αναπτύξεις με μεγαλύτε-
ρο ρίσκο και τον επιτόπου έλεγχο 
των οικοδομών που θα μας προστα-
τεύσει από την αυθαίρετη δόμη-
ση με την αξιοποίηση ανεξάρτητων 
ελεγκτών δόμησης. 
Νοείται πως για να είμαστε αποτε-
λεσματικοί πρέπει να δημιουργηθεί 
ένα υποστηρικτικό περιβάλλον από 
άλλες απαραίτητες ρυθμίσεις που 
έπρεπε να είχαν εφαρμοστεί εδώ 
και χρόνια: την αναθεώρηση της 
Εντολής 1 του 2017 (υπολογισμός 
συντελεστή δόμησης, ποσοστού κά-
λυψης, αριθμού ορόφων και ύψους 
οικοδομών και αποστάσεις οικοδο-
μής από όρια τεμαχίου/οικοπέδου), 
τη σύνταξη οδηγού με τους πολεο-
δομικούς και οικοδομικούς κανονι-
σμούς για ομοιόμορφη και καθολι-
κή εφαρμογή, τον επανασχεδιασμό 
της ροής εργασίας για την εξέταση 
των αιτήσεων, τη ρύθμιση της δια-
δικασίας διαβουλεύσεων, την απλο-
ποίηση του  υπολογισμού των τελών 
και τη σύνδεση της ηλεκτροδότησης 
της οικοδομής με την υποβολή πι-
στοποιητικού συμπλήρωσης εργα-

σιών, μεταξύ άλλων. Ταυτόχρονα, 
κρίνεται ουσιώδης η άμεση επανα-
ξιολόγηση του συστήματος ΙΠΠΟ-
ΔΑΜΟΣ ώστε να γίνει πιο ευέλικτο 
και εύχρηστο, καθώς και η εφαρμο-
γή δομημένων προγραμμάτων εκ-
παίδευσης για λειτουργούς και με-
λετητές. 
Ενόψει της λειτουργίας των Επαρχι-
ακών Ενιαίων Αρχών Αδειοδότησης 
σε λίγους μήνες η ανάγκη να ανα-
γνωρίσουμε τα προβλήματα και να 
επανασχεδιάσουμε είναι κρίσιμη 
και επιτακτική. Η μεταφορά μιας δι-
αδικασίας που απέτυχε για δεκαετί-
ες σε ένα νέο περιβάλλον, είτε διοι-
κητικό είτε ψηφιακό, δεν αποτελεί 
σίγουρα λύση. 
Πρέπει να τολμήσουμε την τομή στο 
πώς προσεγγίζουμε το πρόβλημα 
και στο πώς θα το διαχειριστούμε, 
ώστε να έχουμε ένα ταχύ, αποτελε-
σματικό, ομοιόμορφο και διαφανές 
σύστημα αδειοδότησης. Ουδείς, θε-
ωρώ, αμφισβητεί ότι το σύστημα 
αδειοδότησης της ανάπτυξης χρή-
ζει εκσυγχρονισμού και βελτιώσεων. 
Λύσεις υπάρχουν. Πολιτική βούληση 
για την εφαρμογή τους, υπάρχει;

Υπάρχει πολιτική βούληση για βελτίωσητου συστήματος 
αδειοδότησης της ανάπτυξης;

Επί δεκαετίες η προοπτική ένταξης της 
Τουρκίας στην Ε.Ε., εθεωρείτο, όχι αδικαι-
ολόγητα, ως δέλεαρ για την Τουρκία και 

ως μοχλός πίεσης, «καρότο» κατά 
την επί το λαϊκώτερον επικρατή-
σασαν έκφρασιν, προκειμένου να 
υποχρεωθεί να συναινέσει τόσο 
στη δίκαιη λύση του Κυπριακού, 
όσο και  στην εγκατάλειψη των 

εώλων διεκδικήσεων της εις βάρος των εθνικών 
κυριαρχικών δικαιωμάτων της Ελλάδας.
Οι εξελίξεις ωστόσο ανέτρεψαν άρδην τα δεδο-
μένα. Προοπτική ένταξης της Τουρκίας στην Ε.Ε. 
δεν υπάρχει. Το δέλεαρ εξαφανίστηκε. Το «κα-
ρότο» μας τελείωσε.
Υπάρχει άλλος τρόπος να αντικατασταθεί αυτός 
ο μοχλός πίεσης επί της Τουρκίας; Είναι γνω-
στό ότι αναπτύσσεται μια νέα άποψη και θέση 
στους κόλπους της Ε.Ε., προεξάρχουσας της 
Γαλλίας, ότι η διεύρυνση της Ένωσης δεν μπο-
ρεί να συνεχίζεται στο διηνεκές και ότι πρέπει 
να προκριθεί και να εφαρμοστεί η ειδική εται-
ρική σχέση, για ορισμένες τουλάχιστον υποψή-
φιες χώρες.
«Στο τελευταίο ψήφισμα του Ευρωπαϊκού Κοι-
νοβουλίου αναφέρεται ότι «το Ε.Κ συνιστά την 
εξεύρεση ενός παράλληλου και ρεαλιστικού 
πλαισίου για τις σχέσεις Ε.Ε – Τουρκίας και κα-
λεί την Επιτροπή να διερευνήσει τις πιθανές 
μορφές θα μπορούσε να πάρει αυτό». Και επι-
βεβαιώνει ότι η Τουρκία παραμένει υποψήφια 

για ένταξη στην Ε.Ε».
Παρά τον πυθιακό και εν πολλοίς αντιφατικό 
χαρακτήρα της διατύπωσης αυτής, είναι φανε-
ρός εν τούτοις ο προσανατολισμός προς την ει-
δική Εταιρική σχέση.
Ελλάδα και Κύπρος θα πρέπει να ανταποκρι-
θούν θετικά σε αυτή την άποψη -θέση. Γιατί 
είναι πρόδηλο ότι με αυτό τον τρόπο, στην πε-
ρίπτωση της Τουρκίας, ο μοχλός πίεσης θα επα-
νέλθει, δεδομένου ότι η ειδική εταιρική σχέση 
θα αποτελεί και πάλι δέλεαρ. Ώστε να λειτουρ-
γεί προς την κατεύθυνση της δυνατότητας Ελλά-
δας και Κύπρου – ως κρατών μελών της Ε.Ε. και 
άρα ως κριτών – ελεγκτών της ευρωπαϊκής προ-
οπτικής της Τουρκίας- να επηρεάζουν τη συμπε-
ριφορά της, τόσο ως προς το Κυπριακό, όσο και 
ως προς το θέμα των λεγόμενων ελληνοτουρκι-
κών διαφορών. Η πρόσφατη δήλωση Ερτογάν 
ότι «θα επανεξετάσει τη στάση της έναντι της 
Ε.Ε» αποτελεί απλό λεονταρισμό.
«Ειρήσθω εν παρόδω» ότι αποφάσεις του Ευ-
ρωπαϊκού Συμβουλίου που αναθέτουν στην 
Τουρκία, συγκεκριμένες υποχρεώσεις έναντι της 
Κύπρου, προκειμένου να προχωρήσει ο ενταξι-
ακός διάλογος με την Ε.Ε., παραμένουν λησμο-
νημένες και αναξιοποίητες. 
Το 2005 το Ευρωπαϊκό Συμβούλιο υιοθέτησε 
απόφαση η οποία ορίζει τρεις  συγκεκριμένες 
υποχρεώσεις της Τουρκίας, έναντι της Κύπρου.
Πρώτον, την από μέρους της Τουρκίας ανεπιφύ-
λακτη αναγνώριση της Κυπριακής Δημοκρατίας.
Δεύτερον, το άνοιγμα των λιμανιών και των αε-
ροδρομίων της Τουρκίας σε κυπριακά πλοία και 
αεροπλάνα.

Τρίτον, συνεργασία της Τουρκίας για λύση 
του Κυπριακού στη βάση των περί Κύπρου 
ψηφισμάτων του ΟΗΕ και των αρχών και των 
αξιών της Ε.Ε.
Η Τουρκία κατά συρροήν και κατ΄εξακολούθη-
σιν, περιφρονεί και καταπατεί  τις συγκεκρι-
μένες αποφάσεις του Ευρωπαϊκού Συμβουλί-
ου επί 18 ολόκληρα χρόνια. Και όχι μόνο αυτό, 
αλλά οξύνει και κλιμακώνει την παραβατική της 
συμπεριφορά, με τις θρασύτατες αξιώσεις της 
για «λύση δύο κρατών» και «κυριαρχική ισότη-
τα» και με τις έκνομες ενέργειες της στην υφα-
λοκρηπίδα και την ΑΟΖ της Κυπριακής Δημο-
κρατίας. 
Είναι προφανές ότι η στρατηγική αξιοποίησης 
της Ε.Ε., προκειμένου να πειθαναγκαστεί να 
συμφιλιωθεί με μια λύση του Κυπριακού στη 
βάση των αρχών του διεθνούς και του ευρωπα-
ϊκού δικαίου, χρειάζεται αναδιαμόρφωση και 
επανατοποθέτηση. Και αυτό χρειάζεται αποφά-
σεις και πολιτικές με βάση τα συνεχώς διαφο-
ροποιούμενα δεδομένα. Με κεντρικό άξονα τη 
ρήση «εάν ζητήσεις καλώς ευρήσεις».
Σημ: Ο πρώην Υφυπουργός των Κυβερνήσεων 
Σημίτη κ. Ροζάκης εισηγείται να παραμεριστεί 
το Κυπριακό για να προωθηθεί η επίλυση των 
Ελληνοτουρκικών διαφορών. Δεν μπορούν, λέει 
να μας περιμένουν να λύσουμε το Κυπριακό. 
Επονείδιστη εισήγηση αλλά και ανιστόρητη. Ξε-
χνά ότι την Κύπρο κατέστρεψε η προδοτική Ελ-
λαδική χούντα. 
Ξεχνά τις συμβατικές υποχρεώσεις της Ελλά-
δας. Κυρίως ξεχνά το εθνικό χρέος της Ελλάδας 
έναντι της Κύπρου.

Τουρκία – Ε.Ε. - Κυπριακό
Γιαννάκη Λ. Ομήρου
Πρώην Προέδρου της Βουλής των Αντιπροσώπων

Α.Τρακκίδης, 
Διορισμένος Δημοτικός Σύμβουλος Γεροσκήπου.

Του Κωνσταντίνου Κωνσταντή
*Πρόεδρος ΕΤΕΚ, Αρχιτέκτονας
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Ταβέρνα «Χονδρός»
Κατευθυνόμενοι προς το λιμανάκι της Κά-
τω Πάφου συναντάμε την ταβέρνα «Χον-
δρός». Μια ταβέρνα με μεγάλη ιστορία, 
ίσως η παλαιότερη ταβέρνα στην Πά-
φο που διαχρονικά αποτελεί αγαπημέ-
νο προορισμό για αυτούς που θέλουν να 
γευτούν την πλούσια κληρονομιά της το-
πικής κουζίνας. Απολαύστε με την αγαπη-
μένη σας παρέα κυπριακή σούβλα, σου-
βλάκια, σεφταλιές, μουσακά ή κλέφτικο, 

σε μια υπέροχη αυλή και αφεθείτε στην άψογη εξυπηρέτηση.

ταβέρνα «Φεττάς».
Στο κέντρο της Πάφου, πιο κάτω από την 
πλατεία Δημαρχείου, δίπλα στο σιντρι-
βάνι του «Έρωτα» συναντάμε την ταβέρ-
να «Φεττάς». Μια, επίσης, ιστορική τα-
βέρνα που έχει υποδεχτεί κατά καιρούς 
εξέχουσες προσωπικότητες και διακρίνε-
ται για το υπέροχο ζεστό και οικογενεια-
κό της κλίμα. Στο Φεττά θα γευτείς πα-
ραδοσιακή κυπριακή κουζίνα προσαρμο-
σμένη, όμως, στις σύγχρονες απαιτήσεις. 

Με τα τραπεζάκια έξω στην πλατεία η τοποθεσία αποδεικνύεται ιδανική και για ό-
σους έχουν παιδιά.

«Παγκράτιος»
Άλλη μια εξαιρετική ταβέρνα με μακρά 
ιστορία που λειτούργησε για πολλά χρό-
νια στο κέντρο της κοινότητας της Μη-
λιού και απέσπασε πολλά βραβεία γα-
στρονομίας είναι ο «Παγκράτιος». Πλέ-
ον λειτουργεί σε ένα ανακαινισμένο πα-
λιό κτήριο της δεκαετίας του ’60, στην 
παλιά αγορά της Πάφου και συνεχίζει να 
αποτελεί συνώνυμο της γεύσης και της 
πατροπαράδοτης φιλοξενίας. Αφού κά-

νετε τη βόλτα σας στην παλιά πόλη, επισκεφθείτε τον Παγκράτιο, απολαύστε υπέρο-

χα πιάτα και σίγουρα δοκιμάστε το πεντανόστιμο κρασάτο κουνέλι και το καπηρωμέ-
νο γουρουνόπουλο στον φούρνο.

«7 Αϊ-Γιώργηδες» 
Μια αγαπημένη και πολύ ιδιαίτερη για το 
φαγητό της ταβέρνα τόσο για τους ντό-
πιους όσο και για τους τουρίστες είναι οι 
«7 Αϊ-Γιώργηδες» που βρίσκεται στην Γε-
ροσκήπου. Η ονομασία θυμίζει τα εφτά 
λαξευτά σπήλαια – προσκυνητάρια που 
υπάρχουν στην περιοχή. Αν αναζητάς αυ-
θεντικές κυπριακές γεύσεις με έμφαση 
στα φρέσκα τοπικά υλικά και ενίοτε με ι-
διαίτερες γευστικές πινελιές από τον σεφ 

του μαγαζιού, τότε είσαι στο σωστό μέρος. Δεν υπάρχει μενού αλλά ο Γιώργος θα 
κάνει για σένα τις καλύτερες επιλογές και θα σου προσφέρει έναν υπέροχο ολοκλη-
ρωμένο μεζέ 15 πιάτων για να τον απολαύσεις στον όμορφο και δροσερό κήπο του 
μαγαζιού.

«Ταβέρνα τα Κονιά».
Τέλος, σίγουρα δεν θα το μετανιώσεις αν 
η επιλογή σου είναι να ξεφύγεις λίγο α-
πό τα όρια της Πάφου και κατευθυνθείς 
προς τα Κονιά. Εκεί λίγα μόνο μέτρα με-
τά τον κυκλικό κόμβο στην είσοδο της πό-
λης, θα συναντήσουμε την υπέροχη τα-
βέρνα του Μιχάλη με την επωνυμία «Τα-
βέρνα τα Κονιά». 
Η ταβέρνα φημίζεται για την πραγματικά 
μεγάλη ποικιλία στους μεζέδες. Απολαύ-

στε αυθεντική κυπριακή κουζίνα σε έναν όμορφο φιλόξενο χώρο με  πολύ καλή εξυ-
πηρέτηση και λογικές τιμές. Αν θέλεις να απογειώσεις τη διασκέδασή σου τότε τα 
σαββατοκύριακα μπορείς να απολαύσεις ζωντανή μουσική με άφθονο χορό και τρα-
γούδι. Μην ξεχάσετε να αφήσετε χώρο για τους υπέροχους λουκουμάδες που σερβί-
ρονται στο τέλος.

Για περισσότερες πληροφορίες και επιλογές μπείτε στο Pafos Out στη σελίδα:
  

 https://www.cosmosnews.com.cy

Η Πάφος φημίζεται για κάποιες ταβέρνες που διαχρονικά αποτελούν σημείο αναφοράς τό-
σο για τους Παφίτες όσο και για τους επισκέπτες της πόλης όπου απολαμβάνουν  εξαιρε-
τικό φαγητό σε ένα πραγματικά υπέροχο περιβάλλον.

Παρακάτω επιλέξαμε μέσα από το Pafos Out και σας προτείνουμε ανεπιφύλακτα με-
ρικές από τις καλύτερες, τις πιο γνωστές και αγαπημένες ταβέρνες της Πάφου για να απο-
λαύσετε νόστιμες κυπριακές γεύσεις, καλοψημένα κρεατικά σχάρας και όχι μόνο. 

ΠΡ
ΟΤ
ΕΙΝ

ΕΙ
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Τη σελίδα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels  ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):
Νυχτοφύλακα 
Περιγραφή Εργασίας: 
•Επίβλεψη της εισόδου, εξόδου προσωπικού. 
•Επίβλεψη της φύλαξης της περιμέτρου των ξενοδοχείων.
Προσόντα:
•Δίπλωμα ιδιώτη φύλακα θα θεωρηθεί επιπλέον προσόν.
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής. 
•Καθαρό ποινικό μητρώο.                                                                                                                                
•Προηγούμενη εμπειρία επιθυμητή αλλά όχι απαραίτητη.          
Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                
Εκπαίδευση στα πρωτόκολλα της εταιρίας.                                                               
Ολόχρονη εργοδότηση.                                                                                           
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας. 
Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην κάτωθι 
διεύθυνση:
e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com

Η εταιρία Paphian Blue Travel στην Πάφο της Κύπρου ζητεί να προσλάβει 

προσωπικό για τη στελέχωση του γραφείου της.

Λειτουργό Ταξιδιωτικού Γραφείου

Περιγραφή Εργασίας:

•Διαχείριση Ταξιδιωτικού Γραφείου

•Κρατήσεις: αεροπορικών εισιτηρίων, ξενοδοχείων, εκδρομών.

•Προώθηση πωλήσεων. 

Απαραίτητα προσόντα:

•Άριστη γνώση της αγγλικής και ελληνικής γλώσσας.

•Ικανότητα εργασίας σε ομάδα.

•2-3 χρόνια εμπειρία σε ταξιδιωτικό γραφείο. 

Η εταιρία προσφέρει:

•Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρίας

•Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον

•Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης

•Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται στην 

κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com

Constantinou Bros Hotels

Human resources department

Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος

www.cbh-cyprus.com

Η εταιρεία Constantinou Bros Hotels ζητεί για εργοδότηση για τις 
ξενοδοχειακές της μονάδες στην Κύπρο (Πάφος):

Head Barman
Barman
Bar Waiter

Προσόντα:
•Δίπλωμα τριτοβάθμιας εκπαίδευσης σε συναφή κλάδο                                                                        
θα θεωρηθεί επιπρόσθετο προσόν.                                                                                          
•Γνώση Ελληνικής και Αγγλικής.                                                                                                                                    
•3 χρόνια προηγούμενη εμπειρία σε 4 ή 5 αστέρων ξενοδοχείο. 

Προσφέρεται: 
Εξαιρετικό πακέτο αποδοχών (αναλόγως προσόντων).                                                                                              
Ευχάριστο και δυναμικό περιβάλλον εργασίας 

Πλήρη βιογραφικά σημειώματα με πρόσφατη φωτογραφία να αποστέλλονται 
στην κάτωθι διεύθυνση:

e-mail.: hr@cbh-cyprus.com
Constantinou Bros Hotels
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
www.cbh-cyprus.com
ΤΗΛ: 26 964898, ΦΑΞ: 26 964503

Η εταιρία Constantinou Bros Property Management Ltd  στην Πάφο, Κύπρο, 
ζητεί για εργοδότηση 

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗ ΠΩΛΗΣΕΩΝ

Περιγραφή Εργασίας
• Οργάνωση, επίβλεψη και λειτουργία, ομάδας πωλήσεων ακινήτων και των μετά την πώληση, 
πωλήσεων και διαδικασιών. 
• Προγραμματισμός και επίβλεψη της συντήρησης των ακινήτων της εταιρίας. 

Απαραίτητα Προσόντα Υποψηφίου
• Πανεπιστημιακό δίπλωμα στην Διεύθυνση Επιχειρήσεων ή συναφή κλάδο.                                                                                           
• Άριστη γνώση Ελληνικής και Αγγλικής γλώσσας                                                                                                                                    
• Άριστη γνώση χειρισμού ηλεκτρονικού υπολογιστή ( windows, XL, power point, etc.)                                                                                                    
• 2 χρόνια προηγούμενη εμπειρία.         

Η Εταιρία Προσφέρει
• Ελκυστικό πακέτο απολαβών
• Ευχάριστο εργασιακό περιβάλλον
• Ευκαιρίες συνεχούς επαγγελματικής ανέλιξης
• Δυνατότητα μακροχρόνιας απασχόλησης
• Πλήρη εκπαίδευση σε όλα τα πρωτόκολλα υπηρεσιών της εταιρίας
Πλήρη βιογραφικά σημειώματα να αποστέλλονται στην κάτωθι διεύθυνση:

Email: hr@cbh-cyprus.com
           manager@aa-cbh.com
Constantinou Bros Property Management Ltd
Human resources department
Τ.Θ. 60182, Τ.Κ. 8101 Πάφος, Κύπρος
          www.cbh-cyprus.com

Για διαγωνίσματα 10 ευρώ την ώρα. 

ΑΝΑΛΑΜΒΑΝΟΝΤΑΙ ΜΕΤΑΦΡΑΣΕΙΣ 

σε όλες τις γλώσσες 

και η επιμέλεια και ΕΚΠΟΝΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 

όλων των ειδών σε όλα τα θέματα από έμπειρο προσωπικό. 

`Για πληροφορίες 99567680 & 99571542

ΠΑΡΑΔΙΔΟΝΤΑΙ ΜΑΘΗΜΑΤΙΚΑ 
ΚΑΙ ΦΥΣΙΚΗ 
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ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ 

Πωλούνται δύο συνεχόμενα τεμάχια περιοχή Αναβαργός. 

Για πληροφοερίες στο τηλ: 99603363

ΜΝΗΜΟΣΥΝΟ
Τελούμε αύριο Κυριακή 24/09/2023 στην Εκκλησία Αγίου Σπυρίδωνα στη Γεροσκήπου, 

το εννιάμηνο μνημόσυνο του πολυαγαπημένου μας γιού, αδελφού και θείου

ΓΑΒΡΙΗΛ ΠΑΠΑΛΛΑ
(από την Γεροσκήπου)

Και καλούμε όσους τιμούν την μνήμη του να παραστούν.

Οι τεθλιμμένοι: Μητέρα : Καλλισθένη Παπαλλά. Αδελφές: Χαρίκλεια Παπαλλά και Αθήνα 
Παυλίδη και αδελφότεκνα  

ΠΡΟΚΗΡΥΞΗΣ ΓΙΑ ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΕΝΔΙΑΦΕΡΟΝΤΟΣ ΠΟΥ ΑΦΟΡΑ ΕΡΓΑΣΙΕΣ 
ΜΕ ΕΚΣΚΑΦΕΑ ΚΑΙ ΦΟΡΤΗΓΟ

Τσάδα,19/9/2023

Από το Κοινοτικό Συμβούλιο Τσάδας ζητούνται προσφορές για περίοδο ενός έτους  απο 
την ημέρα υπογραφής των συμβολαίων και για διάρκεια 12 μηνών για τα πιο κάτω:

1. Eκμίσθωση εκσκαφέα 4Χ4 με ανοιγμένη κούππα και πιστόλα για τις ανάγκες του Συμ-
βουλίου με ελάχιστη ιπποδύναμη 60 HP και άνω.

2. Eκμίσθωση φορτηγού με άδεια ‘Α’  με οφέλιμο βάρος 10 τόνων και άνω ,για τις ανάγκες 
του Συμβουλίου

3. Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να εξασφαλίσουν τους όρους του Διαγωνισμού  από τα γρα-
φεία του Κοινοτικού Συμβουλίου.

 Οι προσφορές να υποβληθούν σε 2 ξεχωριστούς φακέλους. Στον 1 φάκελο να τοποθετηθεί 
η τιμή προσφοράς ανά ώρα και στο 2 όλα τα σχετικά έντυπα.

 Σε όλες τις προσφορές πρέπει να αναγράφεται καθαρά το ποσό ανά ώρα. Οι προσφορές 
πρέπει να συνοδεύονται με τα πιο κάτω αντίγραφα.

• Πιστοποιητικό εγγραφής του μηχανήματος,
• Άδεια κυκλοφορίας,
• Πιστοποιητικό καταλληλότητας των μηχανημάτων,
• Ασφάλεια μηχανημάτων έναντι ξένης ιδιοκτησίας και ατυχημάτων στο προσωπικό,
• Ασφάλεια ευθύνης εργοδότη εάν εργοδοτούνται άλλα άτομα εκτός από τον ιδιοκτήτη,
• Επαγγελματική άδεια οδήγησης του οδηγού,
• Άδεια διαχείρισης στερεών αποβλήτων,
• Εγγραφή στο μητρώο του Φ.Π.Α
• Πιστοποίηση κατάρτισης χειριστή από εγκεκριμένο εκπαιδευτικό κέντρο (Κ.Ε.Κ. – 
Δ.Ε.Κ.) και εκπαιδευτή (Ε.Ε.Κ)

Οι προσφορές να κατατεθούν στο κιβώτιο προσφορών του Κοινοτικού Συμβουλίου μέχρι 
την 3ην Οκτωβρίου 2023, ημέρα Τρίτη και ώρα 6.00 μ.μ.

ΕΚ ΤΟΥ ΚΟΙΝΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Κ.Ε.Κ – ΚΕΝΤΡΟ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΗΣ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ
Δ.Ε.Κ – ΔΟΜΗ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΗΣ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ
Ε.Ε.Κ – ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΗΣ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΗΣ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ

Ίδρυμα Μαργαρίτας Λιασίδου

«Το Διοικητικό Συμβούλιο του Ιδρύματος Μαργαρίτας Λιασί-

δου, θα πραγματοποιήσει Γενική Συνέλευση με θέμα τις Αρ-

χαιρεσίες, στις 2 Οκτωβρίου 2023, Δευτέρα και η ώρα 11:00πμ, 

στην Ιερά Μητρόπολη Πάφου.  Παρακαλούμε όσοι προσέλ-

θουν  να ενημερώσουν στο τηλέφωνο 26962533.»

“Εκ του Διοικητικού Συμβουλίου”



Η πρώτη νίκη της σεζόν, χωρίς τη παρουσία της 
Red Bull Racing στο βάθρο, είναι γεγονός, με 
τη Ferrari και τον Carlos Sainz να παίρνουν 

την καρό σημαία στο G.P της  Σιγκαπούρης με δεύτε-
ρο τον Lando Norris και τρίτο τον  Lewis Hamilton.
Εξαιρετικά έφυγε ο Carlos Sainz με το σβήσιμο των 
κόκκινων φώτων και παρόμοια έπραξε και ο teammate 
του, Charles Leclerc, προσπερνώντας πριν την 1η στρο-
φή τον George Russell. Σημείωση, πως ο Μονεγάσκος 
ήταν ο μοναδικός από την πρώτη δεκάδα που ξεκίνη-
σε με τη μαλακή γόμα. «Εμφύλιος» μεταξύ των δύο 
οδηγών της Mercedes, με τον Hamilton να προσπερ-
νάει τον Russell… παράνομα, κόβοντας το σικέιν.
Ο επτάκις παγκόσμιος πρωταθλητής έδωσε τελικά 
πίσω τη θέση στον ομόσταυλό του, αλλά και πάλι είχε 
κερδίσει μία θέση από την εκκίνηση, καθώς πέρασε 
τον Norris. Παρόλα αυτά, τα «ασημί βέλη» δεν ρίσκα-
ραν μία έξτρα ποινή, κι έτσι ο Hamilton έδωσε πίσω τη 
θέση και στον οδηγό της McLaren.
Πιο πίσω, πολύ καλά εκκίνησε τόσο ο Fernando Alonso, 
όσο και ο Max Verstappen, με τον πρώτο να κερδίζει 
μία θέση από τη Haas και τον δεύτερο να βρίσκεται 
σύντομα 9ος. Την ίδια ώρα, ο Yuki Tsunoda εγκατέλει-
ψε πριν το τέλος του πρώτου γύρου, με κλατάρισμα.
Στον 19ο γύρο, ο Logan Sargeant έσπασε την εμπρός 
αεροτομή της Williams, χάνοντας τη στροφή και με 
τα… χίλια ζόρια, αφήνοντας θραύσματα πίσω του, 
έφτασε στο «κουτί» για αλλαγή αεροτομής και ελαστι-

κών. Το γεγονός αυτό έφερε το αυτοκίνητο ασφαλείας 
και ήρθε η ώρα των… ελεύθερων πιτ στοπ.
Ο Leclerc ήταν ο μεγάλος άτυχος σε αυτή τη διαδικα-
σία, διότι η κίνηση στο pit lane δεν τον άφηνε να φύγει 
εγκαίρως από το «κουτί», πράγμα που οδήγησε στο 
να τον περάσουν και ο Russell και ο Norris.
Στην επανεκκίνηση, ο Verstappen βίωσε δύο προσπε-
ράσεις, μία από τον Russell και μία από τον Norris, κα-
θώς δεν είχε μπει ακόμα για το δικό του πιτ στοπ, έχο-
ντας εκκινήσει με τη σκληρή γόμα. Πίσω από τον 4ο 
πια Ολλανδό, έτρεχαν οι Hamilton και Leclerc. Ο Μο-
νεγάσκος μετά το αργό πιτ στοπ, έμοιαζε να περνάει 
έναν όλο και χειρότερο αγώνα, καθώς είχε πολύ δρό-
μο να καλύψει πια.
Ο επτά φορές παγκόσμιος πρωταθλητής, δεν άργη-
σε να κάνει ό,τι και ο ομόσταυλος του και στον 27ο 
γύρο άφησε πίσω του τον Verstappen. Στον ίδιο γύρο, 
ο Leclerc έχοντας βρει ρυθμό, προσπέρασε και εκείνος 
την RB19 του παγκόσμιου πρωταθλητή με άνεση.
Μόλις ο αγώνας έφτασε στα μισά του, είχε ήδη δημι-
ουργηθεί ένα «τρενάκι» DRS στην πρώτη τετράδα των 
Sainz, Russell, Norris και Hamilton.
Στον 37ο γύρο, ο Alonso, στην προσπάθειά του να πε-
ράσει τον Sergio Perez, έκανε λάθος στα φρένα και 
έχασε την 8η θέση από τον Esteban Ocon. Ο Γάλλος 
δύο γύρους μετά, έκανε μία εκπληκτική κίνηση με το 
«μέσα-έξω» και προσπέρασε τον Μεξικανό οδηγό της 
Red Bull Racing.

Στον 40ο γύρο, είχε έρθει η ώρα του Ισπανού οδη-
γού της Aston Martin να κάνει το ίδιο ο οποίος άφησε 
πίσω του τον «Checo» στην ευθεία των 400 μέτρων. 
Η αυστριακή ομάδα, κάλεσε μετά από αυτό αμέσως 
τον οδηγό της μέσα για το πρώτο του πιτ στοπ, αφού 
είχε χάσει εντελώς τον ρυθμό του με την φθαρμένη 
σκληρή γόμα.
Στον 43ο γύρο, ο αγώνας του εκπληκτικού μέχρι τότε 
Ocon τελείωσε άδοξα. Η Alpine του Γάλλου έμεινε 
ξαφνικά λίγο πιο πίσω από την είσοδο των πιτ με μη-
χανικό πρόβλημα, ίσως κιβώτιο ταχυτήτων.
Το εικονικό αυτοκίνητο ασφαλείας ήταν γεγονός με το 
μονοθέσιο του Ocon στην άκρη και η Mercedes το εκ-
μεταλλεύτηκε κάνοντας διπλό πιτ στοπ για μέση γόμα 
στον 45ο γύρο. Ο Fernando Alonso αντίθετα, βίωσε 
ένα καταστροφικό πιτ στοπ, με τον πίσω δεξιά τροχό 
να «κολλάει». Ωστόσο, ο αγώνας του συνεχίστηκε κα-
νονικά. Την ίδια ώρα, στη Ferrari ήλπιζαν πως η σκλη-
ρή γόμα και η μία στάση θα τους πάει μέχρι την καρό 
σημαία.

Ο George Russell μάζευε πάρα πολύ γρήγορα και επι-
κίνδυνα από τον Charles Leclerc μετά την αλλαγή των 
ελαστικών του. Ο ρυθμός του Βρετανού ήταν τόσο 
καλός που προσπέρασε τη Ferrari στον 53ο γύρο με 
περίσσεια άνεση. Το ίδιο ακριβώς έκανε και ο Lewis 
Hamilton που είχε επίσης φρέσκια μέση γόμα, καθώς 
στον ακριβώς επόμενο γύρο… κατάπιε τον Μονεγάσκο 
από την εξωτερική, ανεβαίνοντας έτσι στην 4η θέση.
Η Mercedes φερόταν να έχει καταιγιστικό ρυθμό και 
οι βλέψεις της στράφηκαν πλέον στη 2η θέση και τον 
Lando Norris. Σύντομα, τα «ασημί βέλη» έφτασαν τη 
McLaren. Αντίστοιχα, ο Norris είχε φτάσει τον Sainz 
στη ζώνη του DRS.
Οι τελευταίοι τέσσερις γύροι χάρισαν θέαμα ανεπα-
νάληπτο με την τριάδα πίσω από τον Ισπανό οδηγό 
της Ferrari να «κονταροχτυπιούνται». Οι μάχες και η 
άμυνα του Norris απέναντι στη Mercedes, έδωσαν τη 
δυνατότητα στον Carlos Sainz όχι μόνο να ανασάνει, 
αλλά να πάρει την καρό σημαία, χαρίζοντας έτσι στη 
Ferrari την πρώτη της νίκη στη σεζόν και σπάζοντας το 
σερί του Max Verstappen.
Το βάθρο συμπλήρωσε ο εκπληκτικός Lando Norris 
και ο Lewis Hamilton, με πολύ δράμα, αφού ο George 
Russell έχασε τη στροφή και τα φρένα στον τελευταίο 
γύρο, καταλήγοντας στον τοίχο ! Ο Verstappen με την 
6η θέση έσωσε ό,τι μπορούσε για την Red Bull.Φοβε-
ρός αγώνας έγινε από τον Liam Lawson της Alpha Tauri 
που τερμάτισε 9ος.
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GP Σιγκαπούρης: 
Πρώτη νίκη στη σεζόν για Ferrari και Sainz!

50o Cyprus Rally!
Την 50ή του διοργάνωση γιορτάζει φέτος 

το Ράλλυ Κύπρος το οποίο θα διεξαχθεί το 

τριήμερο 6-8 Οκτωβρίου 2023 και θα αποτε-
λέσει τον 5ο γύρο του Πρωταθλήματος Ράλλυ 
Μέσης Ανατολής και παράλληλα τον 3ο και 4ο 
γύρο του Παγκύπριου Πρωταθλήματος Ράλλυ, 
με την κάθε μέρα του αγώνα να μετράει ως 
ξεχωριστός γύρος για το τοπικό πρωτάθλημα.                                                                                                                             
Ο αγώνας, που διοργανώνει ο Κυπριακός Σύν-
δεσμος Αυτοκινήτου, θα έχει ως βάση τη Λευ-
κωσία, με το Service Park, το Αρχηγείο και το 
Κέντρο Τύπου να βρίσκονται απέναντι από το 
Πάρκο Κυκλοφοριακής Αγωγής, δίπλα από το 
Αρχηγείο Αστυνομίας, στην Αγλαντζιά.                     
Η εκκίνηση της Παρασκευής και ο τερματισμός 
της Κυριακής θα λάβουν χώρα στο παλιό δη-
μαρχείο Λευκωσίας, στην Πλατεία Ελευθερίας.                                                                                            
Το 50ο διεθνές Ράλλυ Κύπρος θα περιλαμβά-
νει δώδεκα αμιγώς χωμάτινες ειδικές διαδρο-
μές, με τη δράση να εκτυλίσσεται στα ημιο-
ρεινά της επαρχίας Λευκωσίας και γύρω από 
την πρωτεύουσα. Στις 27 Σεπτεμβρίου θα 
ανακοινωθούν από τους διοργανωτές του 

Κυπριακού Συνδέσμου Αυτοκινήτου οι δια-
δρομές, με τους χάρτες των ειδικών διαδρο-

μών, καθώς και η τελική λίστα συμμετοχών.                         
Το 50ο Ράλλυ Κύπρος θα αποτελέσει φέτος 
τον 5ο και προτελευταίο γύρο του Πρωταθλή-
ματος Ράλλυ Μέσης Ανατολής, με το αποτέ-
λεσμα στις ειδικές διαδρομές της Κύπρου τον 
Οκτώβριο να αναμένονται καθοριστικά για 
την έκβαση της φετινής σεζόν. Αυτό επειδή 
ο Nasser Al-Attiyah (Κατάρ) έπεσε δεύτερος 
στην κατάταξη μετά τον αγώνα στο Λίβανο το 
τριήμερο 15-17 Σεπτεμβρίου, αφού είχε έξο-
δο και εγκατέλειψε. Έχει 78β, με τον Abdullah 
Al Rawahi (Ομάν) να είναι πλέον στους 84β.Ο 
Al-Attiyah, ο οποίος θεωρεί την Κύπρο ως 
δεύτερο του σπίτι, κέρδισε το 2ο γύρο του 
Πρωταθλήματος Μέσης Ανατολής που έγινε 
στη χώρα του, μεταξύ 16-18 Φεβρουαρίου, 
ενώ ήταν δεύτερος στο διεθνές Ράλλυ Ομάν 
(26-28 Ιανουαρίου) και στο Ράλλυ Ιορδανίας 
(18-20 Μαΐου). Ο Al Rawahi κέρδισε την πρω-
τιά σε Ομάν και Ιορδανία, ήταν δεύτερος στο 
Λίβανο και δεν πήρε βαθμούς στο Κατάρ.

Ο Roger Feghali  με συνοδηγό τον συμπα-
τριώτη του Joseph Matar  κατέρριψε  το 

δικό του ρεκόρ και σφράγισε τη 16η νίκη του 
στο Ράλλυ του Λιβάνου, τον τέταρτο γύρο του 
φετινού Πρωταθλήματος Ράλ-
λυ Μέσης Ανατολής της FIA 
(MERC).
Ο Λιβανέζος οδηγός μπήκε 
στην πρωτοπορία από τη δεύ-
τερη ειδική διαδρομή του αγώ-
να, κέρδισε τις υπόλοιπες 10 ει-
δικές διαδρομές  στα πηδάλια 
του Volkswagen Polo GTi Rally2 
για να τερματίσει 3 λεπτά 46,4 
δευτερόλεπτα μπροστά από 
τον Abdullah Al-Rawahi από το  
Ομάν και τον Ιορδανό συνοδη-
γό του Ata Al-Hmoud. 
Ο Nasser Saleh Al-Attiyah και ο συνοδηγός του 
από την Ανδόρα, Mathieu Baumel, κέρδισαν 
την πρώτη διαδρομή του αγώνα και πίεσαν 
σκληρά το τοπικό πλήρωμα για τις επόμενες 
τρεις διαδρομές πριν «φύγουν» από το δρό-
μο και καταστρέψουν σοβαρά το Volkswagen 
Polo GTi Rally2 στην πέμπτη ειδική διαδρομή. 

Η αποχώρηση του Καταρινού οδηγού σημαίνει 
ότι τώρα ακολουθεί τον Al-Rawahi στην κούρ-
σα του τίτλου του MERC, δύο αγώνες πριν το 
τέλος του πρωταθλήματος σε Κύπρο και Κου-

βέιτ.Το τοπικό πλήρωμα Bassel Abu Hamden 
και Firas Elias με Skoda Fabia R5 Rally2 τερμά-
τισε στην πρώτη τριάδα και οι Rabih Ayoub και 
Georges Nadher τερμάτισαν τέταρτοι με πα-
ρόμοιο αυτοκίνητο.Ο Elias Dehni με τον Amin 
Akl ήταν πέμπτοι με Citroën DS3 και στην έκτη 
θέση οι  Raafat Al-Muhtar και Omar Mazkour 
με ένα Mitsubishi Lancer Evo X.

Νικητής ο Roger Feghali στο ράλλυ του Λιβάνου!

Δ εν είναι ακόμη επίσημο, αλλά φαίνεται 
ότι το Ράλλυ στο Κουβέιτ μπορεί να μην 

πραγματοποιηθεί τον Νοέμβριο.
Οι ειδικές διαδρομές το σχέδιο ασφαλείας 
όπως και το βιβλίο διαδρομής έχουν οριστι-
κοποιηθεί αλλά τα οικονομικά θέματα φαίνε-
ται ότι δεν έχουν ολοκληρωθεί.

Αυτό σημαίνει ότι το αποτέλεσμα του MERC 
πιθανόν θα αποφασιστεί στην Κύπρο σε δύο 
εβδομάδες.
Ο Abdullah Al-Rawahi προηγείται του Nasser 
Saleh Al-Attiyah με έξι βαθμούς,84-78.
Θα μπορούσε ακόμα το Cyprus Rally να είναι 
ένα φινάλε της χρονιάς…!!

Ράλλυ Κουβέιτ 2023!
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Περισσότερες αθλητικές ειδήσεις στην ιστοσελίδα cosmosnews.com.cy

Την αθλητική επικαιρότητα φέρνει κοντά σας 

με την ευγενική χορηγία του 

ο όμιλος εταιρειών Constantinou Bros.

Το σχόλιο της εβδομάδας

Ο Καρσέδο και το πλούσιο ρόστερ
Νέες εξετάσεις για τον Χουάν Κάρλος Καρσέδο. Σήμερα Σάβ-

βατο η Πάφος παίζει με τη Δόξα στο Στέλιος Κυριακίδης, τέσ-
σερις ημέρες μετά με τον ΑΠΟΕΛ (ο εξ αναβολής αγώνας της 2ης 
αγωνιστικής) και ακολουθεί η 6η αγωνιστική με την ΑΕΖ στο Αμ-
μόχωστος. Με ένα 3Χ3 ο Καρσέδο θα αφήσει εποχή. 
Μένει να δούμε πώς θα εκμεταλλευτεί το πλούσιο ρόστερ του. 
Λογικά στο ματς με τη Δόξα θα δούμε νέα πρόσωπα.  

Ωραίος διαμεσολαβητής ο πρόεδρος της 
ΚΟΠ Γιώργος Κούμας. Κάλεσε τους διαιτη-

τές στο γραφείο του, τους είπε το και το, και αμέ-
σως έλυσε το θέμα και οι διαιτητές επέστρεψαν 
στα καθήκοντά τους. Έτσι πρέπει να συμπεριφέ-
ρονται οι ηγέτες των Ομοσπονδιών. Πρέπει να 
δίνουν λύσεις στα προβλήματα και όχι να δημι-
ουργούν άλλα. 

Πάντως, η στήλη διαφωνεί κάθετα με την 
απόφαση να τιμωρούνται οι πρόεδροι των 

ομάδων όταν θα μιλούν για τη διαιτησία. Κάτσε 
ρε φίλε. Να με σφάζει η διαιτησία και να μην 
επιτρέπεται να κάνω δηλώσεις; Πού αλλού συμ-
βαίνει αυτό; 

Ευθύνες στα όσα συμβαίνουν, έχουν και 
οι διαιτητές. Με τα λάθη τους προκαλού-

νται όλα αυτά και όχι με τα λάθη άλλων. Άστε 
που φέραμε το VAR για να λιγοστέψουν τα λάθη, 
αλλά πάλι τα ίδια. Συνεπώς, μην τα ρίχνουμε όλα 
στους προέδρους των σωματείων, ή στους φιλά-
θλους. 

Τώρα, όσο αφορά τον εμπρησμό οχήματος 
στενού συγγενικού προσώπου του διαιτη-

τή Μενέλαου Αντωνίου, τι να πούμε; Σίγουρα 
καταδικαστέα ενέργεια, αλλά, αλήθεια, με ποια 
στοιχεία συνδέθηκε με το ποδόσφαιρο; 
 

Κανονικά, λοιπόν, οι αγώνες της 5ης αγωνι-
στικής με την ευχή οι διαιτητές μας να μην 

κάνουν λάθη και κανένας παράγοντας να μην 
αναγκαστεί να κάνει δηλώσεις για τη διαιτησία. 

Λίρα 100 η επιλογή Καρσέδο στον πάγκο της Πάφος fc. Θυμίζουμε 
ότι κάποιοι δεν τον ήθελαν επειδή όλα αυτά τα χρόνια ήταν βοη-
θός του κορυφαίου Έμερι. 

Δύσκολες αποστολές για 
τις ομάδες της Πάφου 

και αυτό το Σαββατοκύ-
ριακο. Βέβαια, στο φετινό 
πρωτάθλημα δεν υπάρχουν 
εύκολοι αντίπαλοι, καθώς 
όλες οι ομάδες έχουν ενι-
σχυθεί σημαντικά και πα-
ρουσιάζονται πανέτοιμες 
για να επιτύχουν τους στό-
χους τους. 
Η Πέγεια, μετά το νικηφόρο 
ξεκίνημα επί της ΜΕΑΠ, φι-
λοδοξεί να πετύχει το 2Χ2 
απέναντι στην Ομόνοια 29 
Μάϊου. Η Ομόνοια είναι σα-
φώς ανώτερη ομάδα από τη 
ΜΕΑΠ και χρειάζεται περισ-
σότερη προσοχή. Πρόκειται 
για μια ομάδα που στοχεύει 
άνοδο στα μεγάλα σαλόνια, 
όπως φυσικά και η Πέγεια 
που τα τελευταία χρόνια 
φθάνει έως την πηγή, αλλά 
νερό δεν πίνει. 
Ο Τζέισον Πάντσεον και οι 
ποδοσφαιριστές του καλού-
νται να δείξουν ότι φέτος η 

ομάδα είναι έτοιμη για να 
πετύχει τους στόχους της, 
νικώντας έναν από τους κυ-
ριότερους αντιπάλους της. 
Δύσκολη αποστολή και για 
τον Ακρίτα που φιλοξενεί 
ένα από τα μεγάλα φαβο-
ρί για την άνοδο, την ΕΝΠ. 
Η ομάδα της Χλώρακας δο-
κιμάζεται απέναντι στο Πα-
ραλίμνι σε μια εξαιρετικά 
δύσκολη αποστολή. Ο Ντι-
μίτρι Μιχαηλένκο που είδε 
τους ποδοσφαιριστές του 
να αποδίδουν αρκετά καλό 
ποδόσφαιρο και να φεύ-
γουν νικητές από την Πόλη 
Χρυσυχούς απέναντι στην 
ΕΝΑΔ, ευελπιστεί σε ανά-
λογη συνέχεια δείχνοντας 
με το καλημέρα τις φετι-
νές δυνατότητες της ομά-
δας. Πάντως, το γεγονός ότι 
το παιχνίδι είναι στο Στέλι-
ος Κυριακίδης και θα προ-
σελκύσει αρκετό κόσμο, δί-
νει στον Ακρίτα ένα ελαφρύ 
προβάδισμα. 

Β’ κατηγορία: Δύσκολες αποστολές 
για Πέγεια και Ακρίτα...

Όσο η ομάδα πάει καλά, θα σας 
χαρίζω το χαμόγελό μου. 

Κανονικά η 5η αγωνιστική, παρά 
τις απειλές των διαιτητών...

Παρασκευή 22/09/2023
FC Krasava - ΕΝΑΔ Πόλεως Χρυσοχούς

Σάββατο 23/09/2023 
Ολυμπιακός - Ομόνοια Αραδίππου 19:00
ΜΕΑΠ - Διγενής Μόρφου 19:00
Π.Ο. Αχυρώνας-Ονήσιλος -  Αγία Νάπα  19:00
Ερμής - Π.Ο. Ξυλοτύμπου19:00

Κυριακή 24/09/2023
Ομόνοια 29ης Μαΐου - Πέγεια 2014 19:00
ΠΑΕΕΚ – ΑΣΙΛ 19:00 
Ακρίτας Χ.  – ΕΝΠ 19:00

Αγωνιστικό πρόγραμμα Β’ κατηγορίας
2η αγωνιστική

ΠΑρΑΣΚΕυή 22.09.2023
ΑΕΖ ΖΑΚΑΚΙΟΥ – ΑΕΚ
ΣΑββΑτΟ 23.09.2023
18:00 ΠΑΦΟΣ FC - ΔΟΞΑ ΚΑΤΩΚΟΠΙΑΣ
19:00 ΕΘΝΙΚΟΣ ΑΧΝΑΣ - ΚΑΡΜΙΩΤΙΣΣΑ 
20:30 ΑΝΟΡΘΩΣΗ – ΑΠΟΕΛ
ΚυριΑΚή 24.09.2023
19:00 ΑΠΟΛΛΩΝ – ΑΕΛ
19:00 ΟΘΕΛΛΟΣ ΑΘΗΑΙΝΟΥ - ΝΕΑ ΣΑΛΑΜΙΝΑ
ΔΕυτΕρΑ 25.09.2023
19:00 ΟΜΟΝΟΙΑ – ΑΡΗΣ

τΕτΑρτή 27.09.2023 (αγώνας 2ης αγωνιστικής)
19:00 ΑΠΟΕΛ – Πάφος FC

Αγωνιστικό πρόγραμμα Α’ κατηγορίας
5η αγωνιστική

Α νακάλεσαν τελικά την 
απόφασή τους οι δι-
αιτητές και σφυρίζουν 

κανονικά την 5η αγωνιστική. 
Η λύση στο πρόβλημα δόθη-
κε ύστερα από σύσκεψη που 
είχαν αντιπροσωπεία των δι-
αιτητών με την ΚΟΠ και τον 
καθορισμό συγκεκριμένων 
ενεργειών, όπως αποφυγή δη-
λώσεων από τους προέδρους 
των σωματείων κατά της διαι-
τησίας. 
Μετά από αυτή την εξέλιξη, 
η ΚΟΠ εξέδωσε την πιο κάτω 
ανακοίνωση: 
«Η ΚΟΠ ανακοινώνει ότι μετά 
από διαβουλεύσεις που πραγ-
ματοποιήθηκαν χθες και σή-
μερα (Δευτέρα και Τρίτη) με 
τους διαιτητές και βοηθούς δι-
αιτητές κατηγορίας Elite, συμ-
φωνήθηκε ότι τερματίζεται 
άμεσα η αποχή από τα καθή-
κοντα τους.
Η Κυπριακή Ομοσπονδία Πο-

δοσφαίρου και οι διαιτητές 
ύστερα από σοβαρό προβλη-
ματισμό και εξέταση της πα-
ρούσας κατάστασης, αποφά-
σισαν να προχωρήσουν σε 
συγκεκριμένες ενέργειες οι 
οποίες έχουν ήδη τροχοδρο-
μηθεί.
Οι ενέργειες αυτές κινούνται 
προς δυο κατευθύνσεις. Η μια 
αφορά τις διωκτικές αρχές και 
η άλλη τα Σωματεία.
Σε πρώτο στάδιο, η ΚΟΠ και οι 
διαιτητές έχουν ζητήσει συνά-
ντηση με την Υπουργό Δικαι-
οσύνης και Δημοσίας Τάξεως 
και τον Αρχηγό της αστυνομί-
ας. Πρόθεση της ΚΟΠ και των 
διαιτητών είναι να καταθέ-
σουν συγκεκριμένες εισηγή-
σεις στο πλαίσιο των αρμοδι-
οτήτων και της ευθύνης του 
κράτους.
Ταυτόχρονα, ο Πρόεδρος της 
Ομοσπονδίας Γιώργος Κού-
μας έχει απευθυνθεί με προ-

σωπική επιστολή προς όλους 
τους Προέδρους των ομάδων, 
ζητώντας τη δική τους συμβο-
λή για εκτόνωση της κατάστα-
ση, με λήψη συγκεκριμένων 
μέτρων προς αυτή την κατεύ-
θυνση.
Η δέσμη μέτρων και αποφά-
σεων που οριστικοποιήθη-
καν το τελευταίο 24ώρο, θα 
υλοποιηθούν στο αμέσως 
επόμενο διάστημα, χωρίς να 
σημαίνει πως θα δημοσιο-
ποιηθούν όλες οι ενέργειες 

που θα γίνουν.
Η ΚΟΠ επαναλαμβάνει την 
αποφασιστικότητα της να στη-
ρίξει τους διαιτητές στην επι-
τελέσει των καθηκόντων τους 
και σε κάθε περίπτωση κατα-
δικάζει οποιεσδήποτε ενέργει-
ες στρέφονται εναντίον των 
διαιτητών και των οικογενει-
ών τους.
Αποστολή της Ομοσπονδίας 
είναι η ομαλή διεξαγωγή των 
διοργανώσεων της και αυτό 
θα το διασφαλίσει με κάθε 
τρόπο.
Τέλος, επιθυμούμε να ευχαρι-
στήσουμε τους διαιτητές Κα-
τηγορίας Elite για την υπεύθυ-
νη στάση και σοβαρότητα που 
επέδειξαν κατά τις συζητήσεις 
μας. Αντιλαμβανόμαστε πλή-
ρως τους προβληματισμούς 
και τις ανησυχίες τους και δη-
λώνουμε εκ νέου συμπαρα-
στάτες και συνοδοιπόροι στο 
έργο που επιτελούν».



Δ οκιμάζει τις αντοχές της η Πάφος fc, 
καθώς το επόμενο οχταήμερο καλεί-
ται να δώσει τρία παιχνίδια. Σήμερα 

Σάββατο αντιμετωπίζει τη Δόξα στο Στέλιος 
Κυριακίδης, την ερχόμενη Τετάρτη τον ΑΠΟ-
ΕΛ στο ΓΣΠ και την μεθεπόμενη Δευτέρα την 
ΑΕΖ στο Αμμόχωστος. Τρία παιχνίδια όπου ο 
Χουάν Κάρλος Καρσέδο καλείται να κάνει χρή-
ση ολόκληρου του ρόστερ για να ανταπεξέλ-
θει των δυσκολιών. 
Πρώτο εμπόδιο η αδύνατη, αλλά πάντα υπο-
λογίσιμη Δόξα Κατωκοπιάς, η οποία δεν ξεκί-
νησε και πολύ καλά έχοντας τέσσερις ήττες σε 
ισάριθμες αγωνιστικές. Μάλιστα, προχώρησε 
και σε αντικατάσταση του Κώστα Σάκκα με τον 
Μάκη Σεργίδη. Η Δόξα, λοιπόν, που σε καμιά 
περίπτωση δεν είναι Άρης, χρειάζεται προσο-
χή, καθώς με νέο προπονητή στον πάγκο φιλο-
δοξεί σε νέο ξεκίνημα. 
Η Πάφος, ως γηπεδούχος, είναι το αδιαφιλονί-
κητο φαβορί του αγώνα που με τον κόσμο στο 
πλευρό της γίνεται ακόμα πιο δυνατή. Ο αγώ-
νας μπορεί να θεωρείται εύκολος, όμως χρειά-
ζεται αγωνιστική ετοιμότητα για να επανέλθει 
στα νικηφόρα αποτελέσματα.  
Ο Χουάν Κάρλος Καρσέδο που έχει κερδίσει ά-
παντες με τη συμπεριφορά του, καλείται, για 
άλλο ένα παιχνίδι, να κάνει «Checkmate» στον 
αντίπαλο προπονητή και να κάνει δικό του άλ-
λο ένα παιχνίδι. 

Αγωνιστικά, ο Ισπανός προπονητής πιθανόν να 
έχει πάλι «πονοκέφαλο», για ποιους έντεκα θα 
ξεκινήσει τον αγώνα, νοουμένου ότι ακολουθεί 
το πολύ δύσκολο παιχνίδι με τον ΑΠΟΕΛ, τέσ-
σερις ημέρες μετά. Το πιο πιθανό σενάριο εί-
ναι να ξεκουράσει μερικούς βασικούς στο παι-
χνίδι με τη Δόξα, ή να τους χρησιμοποιήσει ως 
αλλαγή. 
Μετά τη Δόξα, σειρά έχει ο ΑΠΟΕΛ, που μπο-

ρεί να έχει προβλήματα, ωστόσο δεν παύει α-
πό το να είναι πάντα μια μεγάλη ομάδα. Η Πά-
φος fc πάει στο ΓΣΠ της πρωτεύουσας με απαι-
τήσεις, καθώς σε καμιά περίπτωση δεν θα α-
γωνιστεί για να πάρει την ισοπαλία. Η Πάφος 
fc είναι πλέον η ανερχόμενη δύναμη στον χώ-
ρο του κυπριακού ποδοσφαίρου και όπου και 
αν παίζει, όποιος και αν είναι ο αντίπαλος, στό-
χος θα είναι η νίκη και οι τρεις βαθμοί. 

Στο ματς με τον ΑΠΟΕΛ, η Πάφος δοκιμάζεται, 
όχι πώς έχει να αποδείξει κάτι, αλλά καλείται 
απέναντι σε ένα από τα φαβορί για τον τίτλο, 
να δείξει αν είναι φτιαγμένη από ατσάλι. Έ-
να διπλό μέσα στο ΓΣΠ έχει σίγουρα τεράστια 
σημασία. 
Τρίτο στη σειρά παιχνίδι, αυτό με την ΑΕΖ στο 
στάδιο Αμμόχωστος που πλέον η Πάφος θα έ-
χει να αντιμετωπίσει και την κούραση. Ένα παι-
χνίδι που μοιάζει σαν αυτό με τη Δόξα, όπου 
χρειάζεται σοβαρότητα για να έρθει η νίκη. Η 
Πάφος καλείται, όπως έχουμε πει και πιο πά-
νω, να κυνηγά τη νίκη είτε αγωνίζεται εντός, εί-
τε εκτός έδρας. 
Ο  Χουάν Κάρλος Καρσέδο, λοιπόν, καλείται να 
κάνει χρήση ολόκληρου ρόστερ και να πετύχει 
το απόλυτο σε αυτά τα τρία παιχνίδια, που πέ-
ραν από εννιά βαθμούς θα είναι και τόνωση ε-
νόψει της συνέχειας. Μια συνέχεια που θα εί-
ναι υπό πίεση, καθώς όλοι πλέον θεωρούν την 
παφιακή ομάδα ως το αδιαφιλονίκητο φαβορί 
για τον τίτλο. 

Σύμμαχος ο κόσμος 
Η μαζικότατη παρουσία φιλάθλων στο ντέρμπι 
με τον Άρη στο Άλφα Μέγα, φανέρωσε για άλ-
λη μια φορά τη δίψα των φιλάθλων της Πάφου 
για διάκριση. Άπαντες έχουν συνειδητοποιήσει 
ότι έφτασε η ώρα για να έρθουν κοντά στην ο-
μάδα και να της δώσουν περισσότερη ώθηση. 

Πρώτα Δόξα, μετά ΑΠΟΕΛ.. .
Δοκιμάζει τις αντοχές της η Πάφος fc 

Αδεσμευτος Σάββάτο 23 ΣΕΠτΕΜβΡΙοΥ  2023

Σελίδα 24

Ο Χουάν Κάρλος Καρσέδο που έχει κερδίσει άπαντες με τη συμπεριφορά του, καλείται για άλλο ένα 
παιχνίδι να κάνει «Checkmate» στον αντίπαλο προπονητή και να πάρει άλλο ένα τρίποντο. 
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